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П Р О Т О К О Л 

№2 

 
От проведеното заседание на Общински съвет – Разград на 30.11.2023 година, от 

13.30 часа, в зала 1101 на общината. 

От 33 общински съветници на заседанието присъстваха  31. 

Заседанието на ОбС започна работа с регистрирани 30 общински съветници. 

По уважителни причини отсъстваха общинските съветници Калоян Монев и 

Надежда Радославова.  

В хода на заседанието се включи общинския съветник Валентин Василев. 

/Приложение №1 към Протокола/. 

На заседанието присъстваха: г-н Добрин Добрев – Кмет на Община Разград; г-жа 

Полина Иванова-зам.-кмет на Община Разград; г-жа Ралица Костова – Председател на 

ОИК Разград, представители на общинска администрация, кметове на кметства и 

журналисти.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

За днешната сесия са се регистрирали 30 общински съветници. Двама са подали 

уведомления, че ще отсъстват по уважителни причини, т.е. налице е необходимия кворум 

съгласно Закона за местното самоуправление и местната администрация и нашия 

правилник, и обявявам заседанието на общинския съвет за открито.  

За днешното заседание секретар ще бъде колегата Руско Дянков.  

Преди да пристъпим към деловата част и да направим предложения по дневния 

ред, имаме да изпълним едно задължение свързано с един от избраните общински 

съветници – господин Милен Минчев. По уважителни причини той отсъства от 

предишната сесия и сега, за да възникнат неговите пълномощия като общински съветник, 

ще трябва да чуе решението на ОИК, да положи клетва и да подпише клетвен лист.  

Давам думата и каня на трибуната да дойде Ралица Костова – Председател на 

Общинската избирателна комисия. Заповядайте.  

Г-жа Ралица Костова - Председател на ОИК Разград 

Уважаеми дами и господа, 

С Решение №193-МИ от 30.10.2023 г. и на основание чл.453 и чл.454 от Изборния 

кодекс и въз основа на получените данни от протоколите на СИК, Общинска избирателна 

комисия-Разград обявява господин Милен Йоргов Минчев за избран за общински 

съветник в Община Разград – издигнат от Коалиция „ПРОДЪЛЖАВАМЕ ПРОМЯНАТА-

ДЕМОКРАТИЧНА БЪЛГАРИЯ“ в изборите за общински съветници и кметове, 

произведени на 29.10.2023 г. 

Заповядайте да получите удостоверението. 

/Госпожа Ралица Костова връчи удостоверението за избор на общинския 

съветник Милен Йоргов Минчев/. 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Призовавам всички общински съветници да станат, а господин Минчев трябва да 

положи клетва след мен:  

„Заклевам се в името на Република България, да спазвам Конституцията и 

законите на страната и във всичките си действия да се ръководя от интересите на 

гражданите от община Разград, и да работя за тяхното благоденствие. Заклех се!“ 

/Бурни ръкопляскания в залата/. 
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/След полагането на клетвата по Силата на Закона в присъствието на 

представителите на местната общност, на председателя на Общинска избирателна 

комисия Милен Минчев подписа клетвения лист/. 

/Клетвения лист е приложен към протокола/. 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

По деловата част, имаме покана, в която е посочен проекто дневния ред: 

- Докладни записки и 

- Текущи. 

Преди да пристъпим към неговото гласуване, има ли процедурни въпроси, които 

следва да решим предварително?  

Уведомявам всички общински съветници, че по действащия правилник и срока, 

който е посочен в него, част от докладните записки са изпратени. Има две такива, които 

са постъпили след този срок и те формално покриват изискването на т.нар. извънреден 

способ. Едната касае – избирането на членове, председатели на комисии и заместник 

председатели на общинския съвет от мое име в качеството ми на председател на 

общинския съвет. И още една докладна записка, която също по извънредния способ в 

срока по нашия правилник е постъпила – за изменение на бюджета на Община Разград за 

2023 г. от госпожа Полина Иванова – заместник кмет по „Бюджет и финанси“ на Община 

Разград. 

Тъй като в момента сме в една по-сложна процедура от гледна точка на 

правилника, предлагат се изменения в него, които все още не са влезли в сила и поради 

факта, че тези докладни все пак не са получени в тридневния срок преди заседанието, 

предлагам въпреки, че не са изпълнени формалните изисквания на закона, все пак да 

гласуваме тяхното включване в дневния ред по извънредния способ. Формално правя 

това предложение, тъй като съгласно правилника имам това правомощие.  

Има ли някой от съветниците, който би искал да изрази обратното становище? Не 

виждам. В такъв случай ще подложа на гласуване включването в дневния ред на 

посочените две докладни записки, а именно: с вх.№468/29.11.2023 г. от председателя на 

общинския съвет и втората докладна записка с вх.№465/28.11.2023 г. от госпожа Полина 

Иванова – заместник кмет по „Бюджет и финанси“. 

Моля общинските съветници да гласуват. 

/Има техническа неизправност с пултовете на общинските съветници/. 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, ВМРО, БНД“ 

Аз предлагам прегласуване, тъй като имаше проблем с някой от пултовете. 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря. 

Има постъпило искане за прегласуване. Гласуваме отново, съгласно нашия 

правилник за включване в дневния ред по извънредния способ на двете докладни 

записки. Моля общинските съветници да гласуват.  

/Има техническа неизправност с пултовете на общинските съветници/. 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Господин Джипов, за процедура ли?  

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Да гласуваме с вдигане на ръка очевидно. На колегите ще им припомня, че имаше 

общински съветник миналия мандат, на който също пулта не му работеше.  

Г-н Митко Ханчев – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Прав беше.  
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Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Явно е бил прав.  

Г-жа Елка Неделчева – „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, ВМРО, БНД“ 

Госпожа Елка Неделчева не говори на микрофон.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Постъпило е процедурно предложение – гласуването да се извърши с вдигане на 

ръка докато бъде оправена системата за автоматично отчитане, моля да гласуваме 

всички. 

/Поради техническа неизправност с пултовете на общинските съветници 

гласуването се извършва с вдигане на ръка/. 

С 26 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- 2, включването на 

докладните записки с вх.№467 и с вх.№468  се приема. 
Останалия дневен ред касае: точка първа - докладни записки и точка втора - 

текущи. Някакви други предложения имате ли?  

Господин Хубан Соколов.  

Г-н Хубан Соколов – ПП „ГЕРБ“ 

Госпожо председател, аз предлагам в точка първа: докладни записки да се извърши 

една промяна. Съответно докладната записка внесена по извънредния способ под номер 

468/29.11.2023 г. относно избор на членове, председатели на комисии и заместник 

председатели в Общински съвет-Разград, да бъде разгледана след докладна записка с 

вх.№434/15.11.2023 г. касаеща: изменението и допълнението на правилника. 

Предложението ми е свързано с дейността на общинския съвет. Внесената по 

извънредния способ касае изцяло реда, по който общинския съвет извършва своята 

дейност, заради това предлагам – тази докладна с вх.№468 да бъде разгледана втора по 

ред.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря.  

Господин Божков вдигаше ръка. Имате думата.  

Г-н Божидар Божков – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Уважаема госпожо председател, 

С вх.№464/27.11.2023 г. аз съм внесъл до Вас искане – т.1. първа от дневния ред на 

днешното заседание на общинския съвет да бъде отговор на господин Добрин Добрев, 

като кмет на Община Разград във връзка с мое питане, което е внесено в 

законоустановения срок. Тъй като не виждам в дневния ред подобно нещо, затова внасям 

предложение да се вкара тази точка.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря за предложението. 

Отговарям защо не е в дневния ред, тъй като питането е постъпило след като са 

публикувани обявленията на дневния ред в местния вестник. В този аспект, да то е 

депозирано в законоустановения срок, но след като обявленията са публикувани и няма 

как да влезе като отделна точка. Ще бъде разгледано Вашето питане в точката – текущи. 

Ако обаче продължавате да настоявате на предложението си – то да бъде първа точка, 

тогава ще го подложа на гласуване.  

Г-н Божидар Божков – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Да, настоявам да е първа точка, тъй като считам, че въпросите, които съм поставил 

в това питане са от изключителна важност не само за общинския съвет, а за всички 

жители на гр. Разград.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 
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Благодаря.  

Други предложения по дневния ред? Не виждам. По реда на тяхното постъпване: 

на първо място гласуваме предложението – докладната записка с вх.№468/29.11.2023 г. 

да стане втора след докладна записка с вх.№434/15.11.2023 г. предвид сходството в 

материята.  

Г-н Антон Монев – „МИР, Кауза Разград“ 

Исках да задам въпроса ако гласувам „ЗА“ и за двете предложения, нали реално не 

си противоречи? Понеже ако приемем второто се измества реда.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Никой не е казал такова нещо, аз ще подложа на гласуване и следващото 

предложение. 

Г-н Антон Монев – „МИР, Кауза Разград“ 

Добре.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Така, че никакъв проблем няма да гласувате и за двете предложения. 

Тъй като системата продължава да има проблем, предлагам да продължим 

гласуването с вдигане на ръка. 

  

 

/Поради техническа неизправност с пултовете на общинските съветници 

гласуването се извършва с вдигане на ръка/. 

С 23 гласа - “ЗА“, „против“- 3, „въздържали се“- 4, предложението се приема. 
Второто постъпило предложение от господин Божков – за разглеждането на 

постъпилото до кмета на общината питане, като точка първа от дневния ред. Моля 

гласувайте. 

С 11 гласа - “ЗА“, „против“- 12, „въздържали се“- 2, предложението не се 

приема. 
Сега подлагам на гласуване дневния ред с направеното предложение, което беше 

прието, да го гласуваме в цялост.  

С 20 гласа - “ЗА“, „против“- 9, „въздържали се“- 1, дневният ред се приема.  

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Госпожо председател, искам обяснение на отрицателен вот. 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Имате думата.  

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Благодаря. 

Уважаеми колеги, 

В момента за вас беше по-важно да преминем към това кой ще бъде председател на 

някоя от комисиите, отколкото да изслушаме отговора на кмета Добрин Добрев относно 

тежкото състояние, в което е града ни от 4 дена насам. Не знам дали това по някакъв 

начин гложди вашата съвест, но очевидно нашата на 9-те общински съветници от „ПП-

ДБ“ е проблем. Не знам защо го направихте. Така или иначе в края на заседанието тези 

отговори ще бъдат дадени, но беше редно това да бъде първата точка от нашия ред. По-

важно е нашите съграждани, отколкото кой ще бъде от вас председател на коя комисия. 

Благодаря.  

Г-жа Елка Неделчева – „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, ВМРО, БНД“ 

Госпожа Елка Неделчева не говори на микрофон.  
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ТОЧКА ПЪРВА 

ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 

С Т А Т И Я  1 

 Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

          Докладна записка с вх.№434/15.11.2023 г.  

Докладна записка от Галина Милкова Георгиева Маринова – Председател на 

Общински съвет-Разград 

Относно: Правилник за изменение и допълнение на Правилника за 

организацията и дейността на Общински съвет-Разград, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация. 

Да поясня само, че комисията, която беше избрана от общинския съвет с участието 

на всички от избраните членове, включително и с участието на други общински 

съветници, които имаха желание да присъстват, направи няколко предложения. Тези от 

тях по правилника, които срещнаха необходимото мнозинство и бяха подкрепени от 

необходимия брой общински съветници са намерили място в Правилника за изменение и 

допълнение, който предлагам на вашето внимание. Постъпили са и други предложения, 

които не срещнаха тогава необходимото мнозинство, затова не фигурират. Разбира се, 

това не отнема възможността на общинските съветници, които са ги направили, 

включително и на тези, които ще направят в момента да бъдат подложени на гласуване, 

както е съгласно нормативната уредба.  

Запознавам ви с измененията в правилника, които предлагам на вашето внимание. 

Да кажа първото, което касае чл.26, ал.1, където се прави следното изменение: ПК по 

образование и наука се обединява с ПК по култура, културно-историческо наследство и 

духовни ценности, и приема наименованието „ПК по образование и духовни ценности“.  

§2. В чл.26, ал.2 се прави следното изменение: Общинският съвет избира от своя 

състав, съгласно Закона за противодействие на корупцията, постоянно действаща 

комисия с наименование: "ПК за противодействие на корупцията". 

§3. В чл.35 се прави следното изменение: 

„Чл.35. Материалите за разглеждане в постоянните комисии се предоставят на 

общинските съветници 2 работни дни преди заседанието в писмен или електронен вид.“ 

§4. В чл.50, ал.2 се прави следното изменение: 

„Чл. 50. /2/ Общинският съветник не може да бъде член на управителен, надзорен 

или контролен съвет, съвет на директорите, контрольор, управител, прокурист, търговски 

пълномощник, синдик или ликвидатор на търговски дружества с общинско участие или 

директор на общинско предприятие, да заема длъжност като общински съветник или 

подобна длъжност в друга държава - членка на Европейския съюз, както и да извършва 

дейности, които водят до нарушаване на забрана или ограничение по глава осма, раздел 

ІІ от Закона за противодействие на корупцията.“ 

§5. В чл.50, ал.3 се прави следното изменение: 

„Чл. 50. /3/ В едномесечен срок от полагането на клетвата лице, което при 

избирането му за общински съветник заема длъжност по ал. 2, подава молба за 

освобождаването му от заеманата длъжност и уведомява писмено за това председателя 

на общинския съвет и общинската избирателна комисия. Когато общински съветник има 

частен интерес, той е длъжен да предприеме действие за предотвратяване на конфликт на 

интереси по глава осма, раздел ІІІ от Закона за противодействие на корупцията.“ 

§6. В чл.89, ал.2, изр. първо се прави следното допълнение: 
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„Чл. 89. /2/ Кметът на общината осигурява експертното и организационно 

обслужване на общинския съвет в това число достъп до правно-информационна 

система.“ 

Следва да ви уведомя, че в срока за публично обсъждане, който в докладната е 

посочен и е аргументирано защо е съкратен - 14 дни е постъпило едно предложение за 

изменение в правилника. То е от господин Огнян Досев Обрешков – общински съветник 

от „ПРОДЪЛЖАВАМЕ ПРОМЯНАТА-ДЕМОКРАТИЧНА БЪЛГАРИЯ“ относно: 

Изменение в проект на  Правилник за изменение и допълнение на Правилника за 

организацията и дейността на Общински съвет-Разград, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация и касае следното: С оглед на 

привеждане в съответствие  между разпоредбите на  Правилника и ЗМСМА чл.34 ал.1, 

предлагам в чл.47, ал.1 и ал.2 от Правилника да отпадне думата „месечно“, това 

изменение напълно покрива и разпоредбите на чл.46 от Правилника. 

Раздадено ви е на вашите банки както предложението, така и произнасянето от 

страна на комисията, а именно, че: комисията, която разгледа предложението го 

отхвърля по изложените мотиви. Предлаганото изменение на разпоредбата не 

кореспондира с регламентираните в чл.36, ал.1, т.1. и т.2 от ЗМСМА задължения на 

общинския съветник, включващи освен присъствие на заседанията на общинския съвет и 

на комисиите, в които е избран, но и за поддържане на връзка с избирателите и тяхното 

информиране за дейността и решенията на общинския съвет. Освен това законовата 

разпоредба на чл.34, ал.2 от ЗМСМА също определя, че общият размер на 

възнаграждението на общинския съветник за един месец не може да надвишава 

определената стойност. Не на последно място, отпадането само на думата „месечно“ в 

двата текста на Правилника, без да се предлага съответния текст за заместване, би 

създало юридическа празнина и е предпоставка за различни тълкувания при 

приложението. 

С това завърших докладната записка и постъпилото предложение в срока за 

обществено обсъждане.  

Имате думата за становища, мнения и съображения по докладната записка. 

Господин Огнян Обрешков.  

Г-н Огнян Обрешков – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Благодаря, госпожо председател. 

Аз прочетох тази предоставена справка и във Вашето изложение се цитира 

комисия, която е разгледала моето предложение. Може ли да ми отговорите кои бяха 

хората в тази комисия и както е цитирано в самата справка – предпоставка за различни 

тълкувания на самото изменение. В ЗМСМА текста е „без месечно възнаграждение“, 

какво налага да е изписано в нашия правилник?  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Така на първо място, комисията включваше мен, тъй като съм вносител, съответно 

юрист от общината и финансист от общинската администрация, защото въпроса, който 

беше поставен касае действително и двете сфери на обществения живот. На второ място, 

ще дам думата на госпожа Полина Иванова, за да ви даде аргументите, които са 

счетоводни и свързани с тази материя.  

Заповядайте. 

Г-жа Полина Иванова – Зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря. 

Първо в чл.44 в ЗМСМА в ал.2 пише: Общия размер на възнаграждението на 

общинския съветник „за един месец“. Това е абсолютно същото, като месечно 
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възнаграждение. Нали това е така – игра на думи от гледна точка на последния въпрос на 

господин Обрешков. Чисто финансово дали възнаграждението се изчислява месечно или 

лицето се осигурява за комисия и за заседание, във финансово изражение разлика няма, 

защото осигуровките и разходите са на база сумата. Има разлика обаче в осигуряването 

на лице, което хипотетично, всеки един общински съветник, почти всички от вас са 

работещи и са осигурени с основен трудов договор, а осигуряването им като общински 

съветник е на база на Закона за изборните длъжности, но си е приравнено на трудово 

правоотношение и в момента се осигуряват на месечно възнаграждение. Ако един 

общински съветник в края на мандата, на никого не го пожелавам, да речем в края на 

мандата, последната година остане без основен трудов договор и не работи никъде, а се 

осигурява само като общински съветник, съгласно чл.54, ал.1 от Кодекса на за социално 

осигуряване след изтичане на мандата това лице няма да има право на обезщетение от 

Бюрото по труда, поради простата причина, че в рамките на последните 18 месеца няма 

да има 12 месеца осигурителен стаж. А във варианта когато го осигуряваме за 2 дни, 

лицето ще има само по 2 дни, което не прави цял осигурителен стаж и няма да получава 

обезщетение. Нали пак казвам, на никого не го пожелавам. Това е разликата в начина на 

осигуряване. Освен това в нашия правилник, настоящия правилник е разписано „за 

участие в заседания на общинския съвет и комисии“. Да, но така разписано 65 % и 70 % 

за председателите, аз задавам тогава въпроса, ако само думата „месечно“ махнем, тогава 

при едно неявяване по неуважителна причина на общински съветник – как колегите от 

ТРЗ да преценят колко процента от възнаграждението да му изплатят? Колко да изплатят 

за комисия, колко за заседание на общинския съвет. Това са моите мотиви от гледна 

точка на финансовата част.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря.  

Има ли други желаещи да вземат отношение, да направят предложения?  

Господин Антон Монев.  

Г-н Антон Монев – „МИР, Кауза Разград“ 

Благодаря, госпожо председател. 

Аз имам едно предложение към уважаемите колеги общински съветници, а 

именно: Чл.47, ал.1 от Правилника да придобие следния вид: “За участието си в 

заседания на общинския съвет и неговите комисии, общинският съветник получава 

месечно възнаграждение в размер на 1 % от средната брутна работна заплата в общинска 

администрация Разград за съответния месец“.  

И чл.47, ал.2 от Правилника да придобие следния вид: “Съветниците избрани за 

председатели на постоянни и временни комисии получават месечно възнаграждение в 

размер на 2 % от средната брутна работна заплата в общинска администрация Разград за 

съответния месец“. 

Това мое предложение го правя във връзка със следните мотиви: че много от 

гражданите на Община Разград явно не са запознати какво е средно месечно 

възнаграждение, колко е средната брутна работна заплата на служителите в 

администрацията и съответно не знаят колко е възнаграждението, средно колко получава 

един общински съветник.  

Тук малко преди изборите някои от нас бяха обвинени, че видите ли, че вече сме 

станали милионери, смятат, че взимаме огромните хиляди месечно възнаграждение, че 

всеки се бори тука да стане общински съветник, за да забогатее. Или аз не мога да 

смятам, или в предходния мандат по моята сметка постъпваха средно около 950 лв. на 

месец, а хората смятаха вече, че са 4-5, 6 х.лв. и т.н. Един индивид ни изкара и 
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милионери – мен и брат ми, не искам да му споменавам името. Та това не го правя, те 

изборите вече минаха, това мое предложение няма как да е политически PR, а и 

доколкото познавам повечето колеги тука имат достатъчно добри основни доходи, за да 

живеят на заплатата на общински съветник. Та, ако прецените, ще се радвам да 

подкрепите моето предложение. Защото смятам, че това е обществено полезна дейност, 

която ние осъществяваме и не би трябвало да сме тук заради има-няма 1000-та лева 

месечно възнаграждение.  

Благодаря Ви.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

И аз благодаря.  

Господин Митко Ханчев. Заповядайте, имате думата.  

Г-н Митко Ханчев – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Благодаря. 

Уважаеми колеги, моето изказване и предложение по отношение на чл.26, ал.1, 

като чета проекта за правилник се чудя дали съм повече ядосан или повече отчаян. За 

първи път в Разград, вероятно и в България сме на път да имаме общински съвет без 

комисия по култура. Това за мен е възмутително и недопустимо, и означава, че ние ще 

неглижираме напълно проблемите в областта на културата в нашата община. По този 

повод искам да ви припомня една позната история от Втората световна война. По 

времето когато Англия е нападната от Германия и изпитва много тежки моменти 

отбраната, английските депутати предложили на Чърчил драстично да бъде съкратен 

бюджета за култура. И тогава той в типичния си стил казал „За какво по дяволите ще 

воюваме, след като няма да имаме култура“. Та и ние сега с вас за какво сме тук, за какво 

ние този общински съвет, след като той пренебрегва културата. Няма как да постигнеш 

резултати в нещо без да си формулирал ясна цел. А такава формулировка в това, което 

ни се предлага просто няма. Има една мъглява и обтекаема формулировка за „духовни 

ценности“. Духовните ценности колеги, са само една малка част, един малък елемент от 

културата. При това тези ценности са относими не само към културата, най-вече към нея 

разбира се, но и към всякакви други области от живота, включително и към 

счетоводството и банковото дело например. В понятието „духовни ценности“ влизат 

няколко основни компонента: хармония и красота, истина, надежда, вяра в общия смисъл 

на думата не само религия, благотворителност пак в най-общия смисъл, не само правене 

на дарения, а благотворчество, вършене на добро, благородство и т.н. С какво, в такъв 

случай, от тези „духовни ценности“ ще се занимава нашата комисия? Искаме комисия на 

истината, хармонията и надеждата ли? Ние все пак сме обикновени общински съветници, 

не сме герои от някакъв роман утопия или антиутопия. Според мен тази комисия трябва 

да се занимава с култура, в смисъл културно строителство или подпомагане и регулиране 

на процесите и структурите в областта на културата, съгласно правомощията и 

възможностите на общинския съвет. Културата е множество от отличителни духовни, 

материални, интелектуални, емоционални черти на обществото или на някаква общност. 

Тя обхваща не само литературата и изкуствата, но и традициите, вярванията и 

ценностните системи, в които влизат и духовните, но и материалните ценности, и много 

други неща. С други думи „духовните ценности“ са само една част от културата. В нея 

влизат и други елементи, включително и материалните ценности. И дори на мен ми се 

струва, че подобни комисии се занимават повече с тях. Например повече със сценичните 

условия на Капанския ансамбъл, отколкото да кажем с хармонията, красотата и истината, 

и надеждата на певиците и музикантите. Едното по-скоро са средства и 
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инструментариум, другите са някаква повече висша цел. Тези неща са съвкупност и ние 

можем кратичко така, просто и ясно да ги наречем „култура“.  

Аз ще направя един компромис в името на по-ефективната дейност на общинския 

съвет и няма да предлагам да има отделна комисия по култура, но настоявам обединената 

комисия да се казва „Комисия по образование и култура“. Кратко и ясно.  

Ще внеса предложението си и в писмен вид. И много се надявам, че това 

недомислие е допуснато от незнание, а не от зор да махнем културата от главите.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Има ли други общински съветници, които искат да вземат отношение или да 

изразят становище по така предложения проект за решение и докладна записка? Не 

виждам. В такъв случай прекратявам дебата и ще подложа на гласуване постъпилите 

предложения по реда на тяхното входиране.  

Първото, на господин Антон Руменов Монев касае чл.47, ал.1 от правилника да 

придобие следния вид: За участието си в заседанията на общинския съвет и неговите 

комисии, общинския съветник получава месечно възнаграждение в размер на 1 % от 

средната брутна работна заплата в общинска администрация Разград за съответния 

месец. И чл.47, ал.2 от правилника, да придобие следния вид: Съветниците избрани за 

председатели на постоянни и временни комисии, получават месечно възнаграждение в 

размер на 2 % от средната брутна работна заплата в общинска администрация Разград за 

съответния месец.  

Режим на гласуване за това предложение.  

С 10 гласа - “ЗА“, „против“- 3, „въздържали се“- 5, предложението не се 

приема.  

Второто по ред постъпило предложение от господин Митко Иванов Ханчев - в 

чл.26, ал.1 наименованието „ПК по образование и духовни ценности“, да стане „ПК по 

образование и култура“.  

Моля общинските съветници, да гласуват по това предложение.  

Г-н Руско Дянков – Дежурен секретар 

Гласували общо - 24,  “ЗА“ - 15, „против“- 3, „въздържали се“- 6.  

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Проверка на кворум.  

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Съгласни сме за проверка на кворум, но искаме пак да се прегласува.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Добре. Постъпило е предложение за прегласуване. 

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Да проверим кворума. 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Момент. Постъпило е процедурно предложение. Вашето процедурно предложение 

да го чуем също.  

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Да проверим кворума.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Добре, благодаря.  

Първо подлагам на гласуване тогава предложението на господин Джипо Джипов за 

проверка на кворума. Моля общинските съветници да се регистрират, като присъстващи 

в електронната система, чрез натискане бутона „ЗА“.  

Г-н Руско Дянков – Дежурен секретар 
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След направената проверка на кворума, в залата присъстват 30 общински 

съветници.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Подлагам на гласуване второто предложение на доктор Апти – за прегласуване на 

предложението на господин Митко Ханчев за промяна на наименованието на ПК по 

образование и духовни ценности в чл.26, ал.1 на такава по образование и култура. Моля 

общинските съветници да гласуват.  

С 13 гласа - “ЗА“, „против“- 2, „въздържали се“- 5, предложението на Митко 

Ханчев не се приема.  

Подлагам на гласуване цялата докладна записка касаеща правилника. 

Г-н Мирослав Грънчаров – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Господин Мирослав Грънчаров не говори на микрофон.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Ако обичате да говорите на микрофона.  

Г-н Мирослав Грънчаров – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Предложението на господин Ханчев не отчетохте какъв е резултата. Влязохме в 

процедура проверка на кворум, процедура за прегласуване. Процедурата за прегласуване 

не мина, сега отчетете. 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Току-що гласувахме точно по предложението, тъй като гласуването се поиска да 

бъде повторено. Именно заради това, повторното гласуване… 

Г-н Мирослав Грънчаров – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Вие обявихте следното: Моля да гласувате за предложението на доктор Апти – да 

бъде прегласувано. Това обявихте и на записа се чува.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Това е процедурно предложение. 

Г-н Мирослав Грънчаров – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Ама госпожо Георгиева, в първото събрание броихте, сама забравихте да се 

преброите, сега говорите хиляди неща. 

Аз пък сега искам прегласуване, ама истинско прегласуване на предложението на 

господин Ханчев. 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, ВМРО, БНД“ 

Значи господин Грънчаров, процедурно предложение не се гласува. 

Г-н Мирослав Грънчаров – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Вие вместо да се засрамите, давате акъли. Има си председател, моля Ви се недейте 

й взима функциите.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Ако обичате, да отговоря.  

Прочетете си правилника. Прегласуване може да се иска само… 

Г-н Мирослав Грънчаров – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Не сме го приели още. 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Действащ правилник, който само изменяме в някои разпоредби. Ако обичате ме 

оставете да завърша.  

Г-н Мирослав Грънчаров – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Разбира се.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Защото ми задавате въпроси без да ми давате възможност да отговоря.  
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Процедурните предложения по принцип не се гласуват. Това е също разпоредба от 

действащия правилник, господин Грънчаров. В този аспект, бяха постъпили две 

процедурни предложения. Тъй като проверката на кворум е предпоставка за следващото 

прегласуване, подложих на гласуване точно него първо, въпреки, че беше последващо, 

защото има отношение към прегласуването. След прегласуването вече имаме прието 

решение на общинския съвет, което повторно не може да бъде прегласувано. 

Г-н Мирослав Грънчаров – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Благодаря Ви, но Вие обявихте съвсем различно на микрофона.  

Г-н Огнян Обрешков – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Имам един въпрос. 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Няма такава процедура за въпрос. 

Господин Джипо Джипов не говори на микрофон. 

 

Г-н Огнян Обрешков – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Искам да разбера, не подложихте за гласуване моето предложение. 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Кое предложение? Вие не ми депозирахте писмено такова. Извинявайте, но за него 

се е произнесла комисията. То не е станало част от докладната записка, съответно Вие 

трябваше да го направите тук, ако искахте да влезе на сесията и да бъде гласувано. Вие 

сте го направили в срока за обсъждане и по него вече има произнасяне. Затова не е 

станало част от докладната записка.  

Г-н Огнян Обрешков – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Благодаря.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Цялата докладна записка в цялост гласуваме в момента. 

Г-н Руско Дянков – Дежурен секретар 

Гласували общо - 28,  “ЗА“ - 20, „против“- 8, „въздържали се“- няма.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС  

Господин Обрешков, изчакайте първо да обявя резултата. Имате думата, но за 

какво всъщност я искате? 

 

Г-н Огнян Обрешков – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Ами аз забелязах, че колегите отзад не са отчетени като гласове. Моля за 

прегласуване отново. Да видим тези пултове работят ли или не.  

 Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Постъпило е процедурно предложение за прегласуване на цялата докладна записка, 

което сега ще направим. 

Моля общинските съветници да гласуват по направеното предложение, т.е. отново 

в цялост за Правилник за Изменение и допълнение на правилника за организацията и 

дейността на Общински съвет-Разград, за окончателното приемане на докладна записка с 

вх.№434.  

 

Общинският съвет взе следното  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 2 

В изпълнение на прието решение по Протокол №1 от заседание на Общински 

съвет Разград проведено на неговата учредителна сесия на 10.11.2023  г., избраната 
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петчленна комисия изготви проект на изменение и допълнение на Правилника за 

организацията и дейността на Общински съвет - Разград, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация. Комисията констатира, че 

следва да се приложи  разпоредбата на чл.26, ал.4, предложение 2 от Закона за 

нормативните актове, като определя срок за предложения и становища по проекта 

от 14 дни. Налице са изключително важни причини за това. Без актуализиран 

Правилник за организацията и дейността на Общински съвет-Разград, неговите 

комисии и взаимодействието му с общинската администрация, Общинският съвет и 

общинската администрация не могат да осъществяват пълноценно функциите си. 

Необходимо е да бъдат създадени постоянни комисии и да се осигури спазване на 

императивни норми от ЗМСМА.  

Предложение на комисията е да се актуализира числеността и предметната 

област на постоянните комисии, които функционират в Общинския съвет. 

Конкретно двете съществуващи комисии по образование и наука и по култура, 

културно-историческо наследство и духовни ценности имат близък предметен 

обхват и същността им касае сходни обществени отношения. С оглед на това 

обстоятелство е удачно обединяването на двете постоянни комисии в една, с 

наименование ПК по образование и духовни ценности. 

С оглед промяна в нормативната уредба и приемането на нов Закон за 

противодействие на корупцията на 06.10.2023 г. е необходимо да бъде коригирана 

ал. 2 на чл. 26, като бъде посочено точното наименование на нормативния акт и на 

комисията, която  функционира в Общинския съвет. 

Действащата редакция на чл. 35 от Правилника предвижда материалите за 

разглеждане в постоянните комисии да се предоставят на общинските съветници 3 

работни дни преди заседанието в писмен или електронен вид. В редица случаи, 

постъпващите материали в Общинския съвет изискват срочност и експедитивност 

на разглеждане. С оглед спазване включително на нормативно определени срокове 

е необходимо посочения срок да бъде намален на 2 работни дни. 

Чл. 50, ал. 2 и ал. 3 от Правилника следва да бъдат приведени в съответствие с 

изменението на чл. 34, ал. 5 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация и съответно с новоприетата разпоредба на ал.6 на чл.34 от ЗМСМА.  

Експертното и организационно обслужване на Общинския съвет в 

съвременните условия, би се подобрило чрез достъп на общинските съветници до 

правно-информационна система, с оглед на което е и предложението за допълнение 

на чл. 89, ал.2, изр. първо от Правилника.  

1. Основни  цели, които се поставят: 

С приемането на изменение и допълнение в посочения Правилник на 

Общински съвет Разград се цели същия да се приведе в съответствие  с 

изискванията на нормативни актове от по - висок порядък, а именно Закона за 

противодействие на корупцията и ЗМСМА.  

2. Финансови и други средства, необходими за прилагане на новата уредба –  

Не са необходими. 

         

 3. Очаквани резултати: 

Съобразяване с нормативни актове от по-висок порядък, правилно прилагане 

на приложимата нормативна уредба, както и по - добра ефективност и 

координираност на функциониране на Общинския съвет и неговите комисии.  

Анализ за съответствие с правото на Европейския съюз: 
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Предлаганият проект на Правилник за изменение и допълнение на 

Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-Разград, неговите 

комисии и взаимодействието му с общинската администрация е разработен в 

съответствие с разпоредбите на Европейското законодателство – Европейската 

харта за местно самоуправление, както и с директивите на Европейската общност, 

свързани с тази материя, предвид съответствието на основни нормативни актове 

/ЗМСМА и Закон за противодействие на корупцията/ с него. 

Изготвеният проект, в съответствие с изискванията на чл. 26, ал. 3 и ал. 4, изр. 

второ от Закона за нормативните актове е публикуван на интернет - страницата на 

Община Разград на 15.11.2023 г. 

  

Предвид гореизложеното и на основание чл. 76, ал. 3, чл. 77 и чл. 79 от 

Административнопроцесуалния кодекс, чл. 7, ал. 1, чл. 11, ал. 3 и чл. 28, ал. 1 от 

Закона за нормативните актове и Указ № 883 от 24.04.1974 година за прилагане на 

Закона за нормативните актове и чл. 21, ал. 2 и ал. 3 и чл. 22, ал. 1 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, Общински съвет Разград, с 19 

гласа „ЗА“, „против“ – 10, „въздържал се“ – няма, 

 

Р Е Ш И: 
 

Приема Правилник за изменение и допълнение на Правилника за 

организацията и дейността на Общински съвет-Разград, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация, както следва: 

§1. В чл. 26, ал. 1 се прави следното изменение:  

„ПК по образование и наука“ се обединява с „ПК по култура, културно-

историческо наследство и духовни ценности“ и приема наименованието „ПК по 

образование и духовни ценности“. 

§2. В чл. 26, ал. 2 се прави следното изменение: 

„Чл.26. /2/ Общинският съвет избира от своя състав, съгласно Закона за 

противодействие на корупцията, постоянно действаща комисия с наименование: 

"ПК за противодействие на корупцията". 

§3. В чл. 35 се прави следното изменение: 

„Чл.35. Материалите за разглеждане в постоянните комисии се предоставят на 

общинските съветници 2 работни дни преди заседанието в писмен или електронен 

вид.“ 

§4. В чл. 50, ал. 2 се прави следното изменение: 

„Чл. 50. /2/ Общинският съветник не може да бъде член на управителен, 

надзорен или контролен съвет, съвет на директорите, контрольор, управител, 

прокурист, търговски пълномощник, синдик или ликвидатор на търговски 

дружества с общинско участие или директор на общинско предприятие, да заема 

длъжност като общински съветник или подобна длъжност в друга държава - членка 

на Европейския съюз, както и да извършва дейности, които водят до нарушаване 

на забрана или ограничение по глава осма, раздел ІІ от Закона за противодействие 

на корупцията.“ 

§5. В чл. 50, ал. 3 се прави следното изменение: 

„Чл. 50. /3/ В едномесечен срок от полагането на клетвата лице, което при 

избирането му за общински съветник заема длъжност по ал. 2, подава молба за 

освобождаването му от заеманата длъжност и уведомява писмено за това 
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председателя на общинския съвет и общинската избирателна комисия. Когато 

общински съветник има частен интерес, той е длъжен да предприеме действие за 

предотвратяване на конфликт на интереси по глава осма, раздел ІІІ от Закона за 

противодействие на корупцията.“ 

§6. В чл. 89, ал. 2, изр. първо се прави следното допълнение: 

„Чл. 89. /2/ Кметът на общината осигурява експертното и организационно 

обслужване на общинския съвет в това число достъп до правно-информационна 

система.“ 

Заключителна разпоредба 

§7. Правилника за изменение и допълнение на Правилника за организацията 

и дейността на Общински съвет-Разград, неговите комисии и взаимодействието му 

с общинската администрация влиза в сила три дни от разгласяването му чрез 

местните печатни издания или по друг подходящ начин, съгласно разпоредбата на 

чл. 78, ал. 3 от АПК. 

  Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и Областния 

управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред Административен 

съд Разград. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – РАЗГРАД 

 

ПРАВИЛНИК 

за организацията и дейността на 

Общински съвет – Разград,  неговите комисии и взаимодействието му с общинската 

администрация 

ГЛАВА  ПЪРВА 

ОРГАНИЗАЦИЯ И ДЕЙНОСТ НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ  

Раздел І 

Общи положения  и статут 

Чл.1. /1/ Този правилник регламентира устройствения статут на Общински съвет 

Разград като орган на местната власт, уреждащ обществените отношения, свързани с 

местното самоуправление и местната администрация. 

/2/ Правилникът се променя по ред, определен в него. 

Чл.2. /1/ Общинският съвет организира и осъществява дейността си в съответствие 

с изискванията на Конституцията на Република България, Закона за местното 
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самоуправление и местната администрация, “Европейската Харта за местното 

самоуправление” и този Правилник. 

/2/ За неуредени от Правилника положения общинският съвет приема отделни 

решения. 

Чл.3. Общинският съвет е орган на местното самоуправление и определя 

политиката за изграждане и развитие на общината във връзка с осъществяване на 

дейностите по чл.17 (1) от ЗМСМА, както и на други дейности, определени със закон. 

Чл.4. Общинският съвет се състои  от  33  общински съветници. 

Чл.5. Кметът на общината и неговите заместници, кметовете на населени места и 

кметските наместници участват в заседанията на общинския съвет със съвещателен глас. 

Чл.6. Общинският съвет: 

1. Създава постоянни и временни комисии и избира техните членове; 

2. Одобрява общата численост и структурата на общинската администрация в 

общината и кметствата по предложение на кмета на общината; 

3. Избира и освобождава председателя на общинския съвет; 

4. Определя размера на трудовите възнаграждения на кметовете в рамките на 

действащата нормативна уредба и средствата за работна заплата на персонала от 

общинския бюджет по предложение на кмета на общината; 

5. Приема и изменя годишния бюджет на общината, осъществява контрол и 

приема отчета за изпълнението му; 

6. Определя размера на местните такси и данъци; 

7. Приема решения за придобиване, управление и разпореждане с общинско 

имущество и определя конкретните правомощия на кмета на общината и кметовете на 

кметства; 

8. Приема решения за създаване, преобразуване и прекратяване на търговски 

дружества с общинско имущество и избира представителите на общината в техните 

органи; 

9. Приема решения за ползване на банкови кредити, за предоставяне на 

безлихвени заеми, както и решения за поемане на общински дълг чрез сключване на 

договори за заем или емитиране на общински ценни книжа и за издаване на общински 

гаранции при условия и по ред, определени със закон; 

10. Приема решения за създаване и одобряване на устройствени планове и техни 

изменения за територията на общината или за части от нея при условията и по реда на 

Закона за устройство на територията; 

11. Приема стратегии, прогнози, програми и планове за развитие на общината, 

които отразяват и европейските политики за развитие на местните общности; 

12. Определя изисквания за дейността на физическите и юридическите лица на 

територията на общината, които произтичат от екологичните, историческите, социалните 

и другите особености на населените места, както и от състоянието на инженерната и 

социалната инфраструктура; 

13. Приема решения за създаване и за прекратяване на общински фондации и за 

управлението на дарено имущество; 

14. Приема решения за участие на общината в сдружения на местни власти в 

страната и в чужбина, както и в други юридически лица с нестопанска цел и определя 

представителите на общината в тях; 

15. Създава кметства при условия и по ред, определени със закон; 

16. Прави предложения за административно-териториални промени, засягащи 

територията и границите на общината; 
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17. Приема решения за именуване и преименуване на улици, площади, паркове, 

инженерни съоръжения, вилни зони, курорти и курортни местности и други обекти с 

общинско значение; 

18. Обсъжда и приема решения по предложения на кметове на кметства по 

въпроси от своята компетентност; 

19. Приема решения за произвеждане на референдуми и общи събрания на 

населението по въпроси от своята компетентност; 

20. Одобрява символ и печат на общината; 

21. Удостоява с почетно гражданство български и чуждестранни граждани; 

22. Може да избира обществен посредник в съответствие с разпоредбата на чл. 

21а от ЗМСМА; 

23. Решава и други въпроси от местно значение, които не са от изключителната 

компетентност на други органи; 

24. Упражнява текущ и последващ контрол върху изпълнението на приетите от 

него актове. 

Чл. 7. Общинският съвет има своя бюджетна сметка, която се приема с бюджета на 

общината. 

Чл.8. /1/ Общинският съвет приема правилници, наредби, инструкции, решения по 

въпроси от местно значение, декларации и обръщения, които се изпращат на областния 

управител и на кмета на общината в 7- дневен срок от приемането им. 

/2/ Актовете на общинския съвет се разгласяват на населението на общината в 

срока по ал. 1 чрез средствата за масово осведомяване и чрез интернет страницата на 

общината. Оспорването, спирането, отмяната или потвърждаването на оспорените актове 

на общинския съвет се разгласява по същия ред. 

/3/ Кметът на общината определя подходящо помещение в сградата на общината, 

където се съхраняват копия от актовете на общинския съвет от последните 10 години на 

хартиен носител и се осигурява достъп на желаещите граждани да ги четат на място в 

рамките на осемчасовото работно време във всеки работен ден. На всеки гражданин, 

желаещ да получи копие от даден акт на общинския съвет, се осигурява възможност за 

това срещу нормативно определено заплащане. Актуалните редакции на актовете на 

Общинския съвет по ал.1, с възможност за пълнотекстово търсене, са достъпни чрез 

интернет страницата на общината. 

Раздел ІІ 

Конституиране на общинския съвет 

Чл.9. /1/  Общинският съвет избира от своя състав председател с тайно гласуване. 

/2/ За избран се смята кандидатът, който е получил повече от половината гласове от 

общия брой на съветниците. 

/3/ Когато при първото гласуване няма избран кандидат се провеждат 

следващи  такива при условията на предходната алинея. 

Чл.10. Цялостната дейност на общинския съвет се ръководи от председателя, който 

има права и носи отговорности по смисъла на закона и на този Правилник. 

Чл.11. /1/ Общинският съвет определя възнаграждението на председателя както 

следва: 
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1. При пълно работно време 90 % от възнаграждението на кмета на Община 

Разград; 

2. При намалено работно време, пропорционално на неговата продължителност; 

3. Продължителността и вида на работното време се определя с решение на 

ОбС. 

/2/ Председателят на общинския съвет има всички права по трудово 

правоотношение освен тези, които противоречат или са несъвместими с неговото правно 

положение. 

/3/ Председателят на общинския съвет има право на всички доплащания, отпуски и 

осигуровки по Кодекса на труда и други нормативни актове в размери и по ред 

определени за кмета на общината. 

Чл.12. Председателят на общинския съвет може да свиква заседания с участието на 

заместник-председателите, председатели на групи/ръководители на групи съветници 

и/или председателите на постоянни комисии по въпроси, касаещи дневния ред на 

предстоящи заседания на общинския съвет и по организация на дейността на Общински 

съвет - Разград. 

Чл.13. Председателят на общинския съвет: 

1. Свиква общинския съвет на заседание; 

2. Определя проект на дневен ред за заседанието; 

3. Ръководи подготовката на заседанията на общинския съвет; 

4. Провежда срещи и консултации със заместник-председателите, 

председателите на постоянни комисии, председателите на групи общински 

съветници, представители на политически партии, обществени организации и 

граждани; 

5. Разпределя работните материали, свързани с дейността на общинския 

съвет между неговите комисии според компетентността им; 

6. Осигурява условия за работа на комисиите и координира тяхната 

работа; 

7. Подпомага съветниците в тяхната дейност; 

8. Упражнява контрол върху разходването на средствата, разчетени в 

бюджета на общината за издръжка на общинския съвет; 

9. Удостоверява с подписа си протоколите от заседанията и актовете на 

общинския съвет; 

10. Определя местата в заседателната зала на общинските съветници 

съгласувано с председателите на групи общински съветници. 

11. Командирова кмета в чужбина. 

12. Представлява общинския съвет пред външни лица и организации. 

13. Изпълнява и други функции възложени му от законите на страната, 

общинския съвет и този Правилник. 

Чл.14. Пълномощията на председателя на Общинския съвет се прекратяват 

предсрочно при: 

/1/ Подаване на писмена оставка; 
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/2/ Трайна невъзможност или системно неизпълнение на задълженията си като 

председател за повече от 3 месеца - с решение на общинския съвет, взето  с тайно 

гласуване по реда на чл.9, ал.1 и ал.2 от Правилника. 

Чл.15. /1/ Общинският съвет може да избере от състава си заместник - 

председатели. 

/2/ Заместник - председателите се избират и освобождават с мнозинство повече от 

половината от общия брой общински съветници. 

/3/  При отсъствие на председателя или по време на участието му в обсъждането на 

даден въпрос, заседанието се води от посочен от него заместник – председател до 

гласуването на проект за решение или прекратяване на обсъждането. 

/4/ При предсрочно прекратяване на пълномощията на председателя на общинския 

съвет, както и при обсъждане на дейността му, заседанията на съвета се председателстват 

от заместник-председател. 

/5/ Заместник – председателите подпомагат председателя и изпълняват отделни 

негови функции и правомощия, когато той им възложи това, следят за спазване на 

процедурите по вземане на решения, координират работата на постоянните комисии, 

подпомагат съветниците в тяхната дейност. 

Чл.16. /1/ Председателят на общинския съвет се подпомага в работата си от 

общински съветници, които изпълняват функциите на секретари. Те са представители на 

всички групи общински съветници и изпълняват функциите си на ротационен принцип. 

/2/ Всяка група общински съветници излъчва от своя състав съветник, който 

изпълнява функциите на секретар за едно или повече заседания на общинския съвет. 

Чл.17. Секретарите: 

 Информират председателя за присъствието на общинските съветници; 

 Проверяват протоколите от заседанията, на които са били дежурни; 

 При необходимост четат в заседанието текстове на проекто решенията, 

подлежащи на обсъждане и гласуване в Общинския съвет; 

 При явно гласуване преброяват присъстващите в залата общински 

съветници с оглед установяване кворума, както и гласувалите „за ", " против " и " 

въздържал се " и съобщават на председателя резултатите от гласуването. 

 Осъществяват и други възложени им от председателя технически 

задачи, свързани с организиране дейността на Общинския съвет. 

Раздел ІІІ 

Групи на общинските съветници 

Чл.18. Общинските съветници могат да образуват групи на съветниците според 

своята партийна принадлежност или политическа ориентация. 
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Чл.19. /1/ Не могат да се образуват групи на общинските съветници, които да 

представляват местни, етнически, религиозни, частни и професионални интереси. 

/2/ Минималният брой общински съветници за образуване на група е двама. 

/3/ Когато броят на членовете на една група общински съветници падне под 

изискуемия минимум, тя преустановява своето съществуване. 

Чл.20. Всяка група представя на председателя на Общинския съвет решение за 

образуването си, списък на членовете и състава на председатели на групи/ръководители 

на групи, подписани от всички общински съветници от съответната група. 

Чл.21. Групите общински съветници и промените в състава и ръководствата им се 

вписват в специален регистър и се обявяват от председателя на общинския съвет пред 

общинските съветници 

Чл.22. Всеки общински съветник може да членува само в една група съветници. 

Чл.23. /1/ Условията за членуване, възникване и прекратяване на членството, както 

и правата и задълженията на членовете се определят от самата група съветници, в 

съответствие с разпоредбите на този Правилник. 

/2/ Общински съветник може да напусне групата, като подаде писмено заявление 

до нейния председател на група/ръководител на група и уведоми председателя на 

общинския съвет. 

Чл.24. /1/ Групите съветници определят своите представители, които ще се 

изказват от тяхно име, както и поредността им. 

/2/ Изискванията по предходната алинея не ограничават правото на общинския 

съветник да се изкаже по реда на записването си при председателя на Общинския съвет, 

ако е направил такова. 

Раздел ІV 

Комисии на общинския съвет 

Чл.25. /1/ Комисиите са работен орган на общинския съвет, изпълняващи 

инициативни, съвещателни и контролни функции. 

/2/ Комисиите на общинския съвет са постоянни и временни. 

Чл.26. /1/ Общинският съвет създава следните постоянни комисии: 

 ПК по бюджет, финанси и икономическа политика. 

 ПК по управление на общинската собственост и стопанство 

 ПК по законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, 

предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации. 

 ПК по устройство и развитие на територията, транспорт на Общината. 

 ПК по околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство. 

 ПК по социална политика, трудова заетост и здравеопазване. 

 ПК по образование и духовни ценности. 

 ПК за младежта, спорта и туризма. 

 ПК по международно сътрудничество. 

 ПК по подготовка на общински програми, проекти и контрол върху 

изпълнението им. 

 ПК по общинско сътрудничество и взаимодействие с НСОРБ. 
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/2/ Общинският съвет избира от своя състав, съгласно Закона за противодействие 

на корупцията, постоянно действаща комисия с наименование: "ПК за противодействие 

на корупцията". 

Чл.27. Общинският съвет може да извършва промени във вида, броя и състава на 

постоянните комисии. 

Чл.28. /1/ Общинският съвет определя числеността на състава на всяка постоянна 

комисия, която не може да бъде по-малка от 5 члена. 

/2/ Председателите и членовете на постоянните комисии се избират от общинския 

съвет по предложение на председателя на общинския съвет, след консултации с 

ръководствата на групите на общинските съветници. 

/3/ Председателят на комисията ръководи заседанията и поддържа връзки с 

председателите на другите комисии и с председателя на общинския съвет. 

/4/ При отсъствие на председателя на комисията той упълномощава заместника си, 

а при негово отсъствие - друг член на комисията да ръководи заседанието й. 

/5/ При формиране на постоянните комисии се осигурява по възможност 

пропорционално представителство на групите на общинските съветници. 

/6/ За подпомагане  работата на постоянните и на временните  комисии на 

общинския съвет могат да бъдат привличани специалисти в качеството им на експерти и 

консултанти, на които може да бъде определено възнаграждение, съгласно утвърдения 

бюджет на общинския съвет. Възнаграждението се изплаща с разпореждане на 

председателя на общинския съвет по предложение на съответната комисия. 

/7/ В заседания на постоянните комисии задължително участва юрист от общинска 

администрация. 

Чл.29. Всеки общински съветник може да бъде избран най-много в три и не по-

малко от две постоянни комисии. Всяка  комисия избира заместник - председател. 

Чл.30. Постоянните комисии могат да образуват подкомисии и работни групи. 

Чл.31. Постоянните комисии могат да подготвят проекти за решения, наредби, 

правилници, инструкции, декларации и обръщения и да ги внасят в Общинския съвет по 

определения в Правилника ред. 

Чл.32. По всеки внесен материал и проект за решение в общинския съвет 

съответната постоянна комисия изготвя доклад и предлага тяхното приемане, 

отхвърляне, изменение или допълнение. 

Чл.33. Държавните органи, стопанските и обществените организации, са длъжни 

да оказват съдействие на комисиите към общинския съвет, като им предоставят сведения 

и документи, които са им необходими във връзка с дейността им, освен когато те са 

класифицирана информация, представляваща държавна или служебна тайна по смисъла 

на закона.  
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Чл.34. Постоянната комисия се свиква на заседание от нейния председател: по 

негова инициатива, по искане най-малко на 1/3 от членовете на комисията - в тридневен 

срок от заявяването му,  или по инициатива на председателя на общинския съвет. 

Чл.35. Материалите за разглеждане в постоянните комисии се предоставят на 

общинските съветници 2 работни дни преди заседанието в писмен или електронен вид. 

Чл.36. По изключение председателят на общинския съвет, кметът на общината или 

упълномощен от него заместник – кмет или общински съветници могат да предложат 

включване в дневния ред на текущо заседание разглеждане на неотложни въпроси ако 

същите се регистрират при звеното по чл.29а, ал.2 от ЗМСМА не по-късно от 12.00 часа 

на предхождащия заседанието ден. 

Чл.37. /1/ Заседанията на постоянните комисии са открити. 

/2/ Постоянните комисии по изключение могат да решават отделни заседания да 

бъдат закрити. 

/3/ Участващите в заседанията на комисията са длъжни да спазват изискванията на 

закона във връзка с опазването на служебната и фирмена тайна, както и на сведенията, 

отнасящи се до личния живот и доброто име на гражданите. 

/4/ При обсъждане на материали и проекти за решения, вносителят или 

упълномощен негов представител присъства на заседанията и дава необходимите 

разяснения. 

/5/ Преди заседанията на постоянните комисии, председателят на общинския съвет 

информира обществеността за времето и мястото на заседанията в срок три работни дни 

преди заседанието. 

/6/ В началото на заседанията на постоянните комисии се изслушват най-много 

четирима желаещи граждани, представители на обществени организации и юридически 

лица в рамките на до 5 минути всеки. Заявки за това се правят чрез Председателя на 

общинския съвет, в писмена форма, най-малко три работни дни преди заседанията на 

комисиите. 

/7/ Граждани или представители на обществени организации и юридически лица, 

по изключение, могат да се изкажат по въпрос, поставен в дневния ред на комисията, 

заявявайки това и непосредствено преди началото на заседанието. В този случай е 

необходимо изрично решение на присъстващите членове на комисията. 

Чл.38. Постоянните комисии вземат решения при присъствие на повече от 

половината от членовете им. Решенията се вземат с обикновено мнозинство от 

присъстващите членове на комисията с явно гласуване. 

Чл.39. /1/ Постоянните комисии могат да провеждат съвместни заседания, които се 

ръководят от един от председателите по споразумение. 



22 
 

/2/ При съвместни заседания всяка комисия взема поотделно решение по 

обсъждания въпрос.  

/3/ При различни становища всяка комисия прави свой съдоклад пред общинския 

съвет. 

/4/ Във всеки доклад на постоянната комисия се отразяват различните становища 

по обсъждания проблем и мнозинството, с което е взето решението. 

/5/ На заседанията на постоянните комисии се води съкратен протокол, който се 

подписва от председателя. 

Чл.40. Временни комисии се образуват по конкретен повод, по предложение на 

председателя на общинския съвет, по предложение на постоянна комисия или с писмено 

предложение най-малко на 1/6 от общинските съветници. 

Чл.41. Задачите, числеността, съставът и срокът на дейност на временните 

комисии се определят от общинския съвет, като правилата за работа на постоянните 

комисии са приложими и при тях. 

Раздел  V 

Общински съветник 

Чл.42. Пълномощията на общинския съветник възникват от деня на полагане на 

клетвата и се прекратяват с изтичане мандата на общинския съвет. 

Чл.43. Пълномощията на общинския съветник се прекратяват предсрочно по реда 

и условията на чл.30, ал.4 от ЗМСМА, като предсрочното прекратяване се обявява пред 

общинския съвет от неговия председател. 

Чл.44. /1/ Общинският съветник има право: 

1. да бъде избиран в състава на постоянни и временни комисии на 

общинския съвет; 

2. да предлага включването в дневния ред на заседанията на общинския 

съвет разглеждането на въпроси от компетентността на съвета и да внася проекти 

за решения; 

3. да участва в обсъждането и решаването на всички въпроси от 

компетентността на съвета; 

4. да отправя питания към кмета. 

/2/ Държавните органи, стопанските и обществените организации са длъжни да 

оказват съдействие на общинския съветник, както и да му предоставят сведения и 

документи, които са му необходими във връзка с дейността му на съветник, освен когато 

те съставляват класифицирана информация, представляваща държавна или служебна 

тайна. 

Чл.45 Общинският съветник по време на заседание на Общинския съвет или на 

неговите комисии няма право: 

 да прекъсва изказващия се; 

 да отправя лични нападки, оскърбителни думи или заплахи; 

 да разгласява данни, отнасящи се до личния живот или уронващи 

доброто име на други лица; 
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 на непристойно поведение или на постъпки, които нарушават реда на 

заседанието; 

Чл.46. Общинският съветник, за времето през което е зает във връзка с дейността 

си на съветник, ползва  неплатен служебен отпуск, който се зачита за трудов стаж.  

Чл.47. /1/ За участието си в заседания на общинския съвет и неговите комисии 

общинският съветник получава месечно възнаграждение  в размер на 65 % от средната 

брутна работна заплата в общинска администрация Разград за съответния месец. 

/2/ Съветниците избрани за председатели на постоянни и временни комисии 

получават месечно възнаграждение  в размер на 70 % от средната брутна работна заплата 

в общинска администрация Разград за съответния месец. 

/3/ При заместване на председателя на общинския съвет, неговият заместник 

получава добавка към възнаграждението си като общински съветник, равно на 

дневната  ставка от възнаграждението на председателя на общинския съвет.  

/4/ При отсъствие по неуважителни причини от заседание на постоянни комисии 

или на сесия на общинския съвет, свикани по реда на настоящия правилник, общинският 

съветник получава възнаграждението си  по ал. 1 намалено съответно с 20 и с 40 %. 

/5/ Възнаграждението на общинския съветник е дължимо за реалното му участие в 

съответните заседания за време, не по-малко от две трети от  тяхната продължителност. 

/6/  Възнагражденията се изплащат ежемесечно до 10-то число на следващия месец 

на база заверени присъствени листи от председателите на комисии или от председателя 

на общинския съвет, в зависимост от вида на заседанието. 

/7/ Пътни и други разноски, направени от общинския съветник във връзка с 

работата му в общинския съвет, се поемат от общинския бюджет. Общият месечен 

размер на тези разноски не може да превишава 30% от възнаграждението по ал.1 

Чл.48. На общинския съветник се изготвя карта, легитимираща го пред 

съответните органи. 

Чл.49. Общинският съветник е длъжен да присъства и да взема участие в 

заседанията на общинския съвет и на постоянните комисии, да поддържа връзка с 

избирателите си и да ги информира за дейността и решенията на общинския съвет. 

Чл.50. /1/ Общинският съветник не може да участва при вземане на решения, 

когато се отнасят до негови имуществени интереси или до интереси на съпруг и роднини 

по права линия и по съребрена линия до четвърта степен включително и по сватовство до 

втора степен включително. 

/2/ Общинският съветник не може да бъде член на управителен, надзорен или 

контролен съвет, съвет на директорите, контрольор, управител, прокурист, търговски 

пълномощник, синдик или ликвидатор на търговски дружества с общинско участие или 

директор на общинско предприятие, да заема длъжност като общински съветник или 

подобна длъжност в друга държава - членка на Европейския съюз, както и да извършва 

дейности, които водят до нарушаване на забрана или ограничение по глава осма, раздел 

ІІ от Закона за противодействие на корупцията. 

/3/ В едномесечен срок от полагането на клетвата лице, което при избирането му за 

общински съветник заема длъжност по ал. 2, подава молба за освобождаването му от 

заеманата длъжност и уведомява писмено за това председателя на общинския съвет и 

общинската избирателна комисия. Когато общински съветник има частен интерес, той е 

длъжен да предприеме действие за предотвратяване на конфликт на интереси по глава 

осма, раздел ІІІ от Закона за противодействие на корупцията. 
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/4/ Общинският съветник не може да използва положението си на съветник в лична 

изгода. Той не може да защитава интересите на физическо или юридическо лице пред 

общинския съвет и неговите комисии, освен ако това не е в обществен интерес. 

/5/ Общинският съветник не може да използва общинско имущество за лична 

изгода. 

/6/ Общинският съветник не може да използва или разкрива информация, получена 

при или по повод изпълнение на задълженията си. 

/7/ Общинският съветник няма право да използва положението си за получаване на 

специални привилегии, освобождаване от задължения, лични придобивки или избягване 

на последствията от свои или на другиго незаконни действия. 

Чл.51. Ако общински съветник не участва в три поредни или в общо пет заседания 

на общинския съвет за една календарна година без наличие на уважителни причини, за 

които писмено да е уведомил председателя на общинския съвет, правомощията му се 

прекратяват с решение на Общинската избирателна комисия след спазване на 

процедурата по чл.30, ал.6 от ЗМСМА. 

Чл.52. За осигуряване дейността на общинските съветници, връзките им с 

избирателите и публичността на взетите решения се организира Клуб на общинския 

съветник. Реда и начина на ползването на Клуба се урежда от Общинския съвет с 

отделен Правилник. 

Раздел VІ 

Заседания на общинския съвет 

Чл.53. /1/ Общинският съвет се свиква на заседание от неговия председател не по-

малко от шест пъти годишно по: 

1. негова инициатива; 

2. искане на поне 1/3 от общинските съветници; 

3. искане на поне 1/5 от избирателите на общината; 

4. искане на областния управител. 

/2/ В случаите на т.2, т.3 и т.4 от предходната алинея председателят на общинският 

съвет свиква заседание, което се провежда в 7-дневен срок от внасяне на искането. След 

изтичането на този срок, ако заседанието не бъде свикано от председателя, то се свиква 

от вносителя на искането и се провежда в 7-дневен срок от свикването. 

/3/ Ръководството на заседанията на общинския съвет се осъществява от неговия 

председател или от посочен от него заместник-председател. 

Чл.54. /1/ Заседанията на общинския съвет са открити. Съветът може да реши по 

изключение отделни заседания да бъдат закрити. 

/2/ Общинският съвет заседава  всеки последен вторник от месеца, от 13.30 часа, в 

залата на XI-я етаж, в сградата на Община Разград. По решение на председателя отделни 

заседания може да се провеждат в друго време и/или на друго подходящо място. 

/3/ Лицата, които не са общински съветници, могат да присъстват като заемат 

определени от председателя места и спазват изискванията на реда. 

/4/ Председателят осигурява ред сред присъстващите и може да разпореди 

нарушителите да бъдат отстранени. Забранява се говоренето по мобилни телефони по 

време на заседания. 

/5/ Откритите заседания на Общинския съвет се излъчват директно по Общинско 

радио Разград и по един телевизионен канал; 
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Чл.55 /1/ Председателят на общинския съвет, заместник-председателите или 

председателите на постоянни комисии, по време на техните заседания,  могат да налагат 

на общинските съветници следните дисциплинарни мерки: 

1. напомняне; 

2. забележка; 

3. отнемане на думата по определен въпрос от дневния ред; 

/2/ Напомняне се прави на общински съветник , който се отклони от предмета на 

разискванията или превиши времето за изказване. 

/3/ Забележка се прави на общински съветник, който нарушава реда на заседанието 

или се е обърнал към свой колега или други присъстващи на заседанието с обидни думи, 

жестове или със заплаха. 

/4/ Отнема се думата по определен въпрос от дневния ред на общински съветник, 

който: 

1.има наложени две дисциплинарни мерки. 

2.след изтичане на времето за изказване продължава изложението си въпреки 

поканата на председателя да го прекрати; 

Чл.56. /1/ Предложение за закрито заседание може да направи Председателят на 

Общинския съвет или всеки общински съветник. 

/2/ При постъпило предложение по предходната алинея, Председателят отстранява 

гражданите от залата. След като изслуша подробно мотивите на вносителя на 

предложението, председателят го поставя на обсъждане и гласуване, съобразно 

резултатите от което заседанието продължава като открито или закрито. 

Чл.57. /1/ Председателят открива заседанието при наличие на кворум - присъствие 

на повече от половината от общия брой общински съветници. 

/2/ При изразено съмнение от общински съветник, председателят разпорежда да се 

извърши преброяване на присъстващите в залата, като в протокола се отбелязва часа на 

проверката, която може да бъде и поименна. 

/3/ Когато в залата няма необходимия кворум председателят отлага заседанието с 

30 минути. Ако и тогава няма кворум председателят прекратява заседанието. 

Чл.58. /1/ Председателят на общинския съвет на всяко заседание уведомява 

общинските съветници за новопостъпили материали и проекти и техните вносители. 

/2/ Общинските съветници се уведомяват писмено за мястото, датата, часа и 

дневния ред на следващото заседание най-малко три работни дни преди това. 

/3/ За информация на гражданите, в срока по предходната алинея, се прави 

обявление в регионален вестник и на интернет страницата на общината. 

/4/ По изключение председателят на общинския съвет, кметът на общината, 

заместник кмет или общински съветник могат да предлагат за включване на неотложни 

въпроси в дневния ред, ако се регистрират при звеното по чл.29а, ал.2 от ЗМСМА не по-

късно от 12.00 часа на предхождащия заседанието ден. 

/5/ Причина за включване на неотложни въпроси в дневния ред може да бъде: 

1.настъпването на непредвидими обстоятелства - природни бедствия, промишлени 

аварии със значителни щети, обществени, социални проблеми, които изискват спешно 

вземане на решение; 

2.спазването на нормативно изискуем  срок, който не позволява прилагането на 

установената процедура; 

3.други непредвидими обстоятелства, касаещи своевременно решаване на важни за 

местната общност проблеми. 
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/6/ Неотложните въпроси се включват в дневния ред с решение на общинския 

съвет, взето с обикновено мнозинство. 

/7/ В началото на заседанието на общинският съвет се изслушват граждани, 

представители на обществени организации и юридически лица по поставени от тях 

въпроси свързани с дневният ред на заседанието. В едно заседание се изслушват не 

повече от четирима желаещи по реда на постъпване на исканията. 

/8/ Лицата, желаещи да бъдат изслушани от общинския съвет по ал.7, внасят искане 

за това до председателя не по-късно от един работен ден преди заседанието. В искането 

те посочват въпросите, които желаят да поставят пред общинския съвет. Времетраенето 

на изложението на сесията на общинския съвет не може да превишава 5 минути. Дебат 

по повдигнатия въпрос не се открива. Поставеният въпрос се насочва към постоянните 

комисии по реда на чл.74 от Правилника за организацията и дейността на Общински 

съвет – Разград,  неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация. 

/9/ В края на всяко заседание се обсъждат текущи въпроси. 

/10/ Не могат да бъдат обсъждани въпроси, които не са включени в дневния ред. 

/11/ Материалите по дневния ред за всяко заседание се предоставят в писмен или 

електронен вид на съветниците най-късно три работни дни преди датата на заседанието, 

а материалите по алинея 6 - до началото на заседанието. 

Чл.59 /1/ Председателят ръководи заседанията и дава думата за изказване. 

/2/ Думата се иска от място с вдигната ръка или по предварителна заявка. 

/3/ Общинските съветници говорят само от трибуната или от определеното им 

работно място, след като се представят за протокола. 

Чл.60. /1/ По процедурни въпроси думата се дава веднага, освен ако има направени 

искания за реплика, дуплика или за обяснение на отрицателен вот. 

/2/ Процедурни са въпросите, с които се възразява срещу конкретно нарушаване на 

реда за провеждане на заседанията, предвиден в този правилник, или които съдържат 

предложения за изменение и допълнение на приетия ред за развитие на заседанието, 

включително тези за: 

1. прекратяване на заседанието; 

2. отлагане на заседанието; 

3. прекратяване на разискванията; 

4. отлагане на разискванията; 

5. отлагане на гласуването. 

/3/ Процедурните въпроси се поставят в рамките на не повече от 2 минути, без да 

се засяга същността на главния въпрос. 

/4/ Когато процедурният въпрос се отнася до начина на водене на заседанието, 

председателят има право на обяснение до 2 минути. 

Чл.61. Отделният съветник има право на изказване до 10 минути. Той не може да 

говори по същество повече от един път по един и същи въпрос от дневния ред. 

Чл.62. /1/ Общинският съветник има право на реплика. 

/2/ Репликата е кратко възражение по същество на приключилото изказване, което 

се прави веднага след изказването и има времетраене не повече от 3 минути. 

/3/ По едно и също изказване могат да бъдат направени най-много две реплики. 

/4/ След направената реплика изказалият се общински съветник има право на 

отговор /дуплика/  в рамките на 3 минути. 

Чл. 63. /1/ Общинският съветник има право на лично обяснение до 2 минути, след 

като в изказване на заседание е засегнат лично и поименно. 
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/2/ Общинският съветник има право на обяснение на своя отрицателен вот след 

гласуването в рамките на 2 минути. 

/3/ Право на обяснение на отрицателен вот има само този общинския съветник, 

който при обсъждането на въпроса не се е изказвал. 

/4/ За обяснение на отрицателен вот думата се дава най-много на трима общински 

съветници. 

/5/ Не се допуска обяснение на отрицателен вот след тайно гласуване или след 

гласуване на процедурни въпроси. 

Чл.64. Всяка група общински съветници има право да поиска удължаване на 

определеното време за изказване по конкретен въпрос. Правото по предходното 

изречение може да бъде упражнено само веднъж, като удължаването може да бъде 

максимум до 10 минути. 

Чл.65. Предложенията за изменение и допълнение на конкретните текстове се 

внасят в писмен вид. 

Чл.66. Кметът на общината, заместниците му и кметовете на кметства имат право 

на изразяване на становища, мнения и съображения по разглежданите въпроси. 

Чл.67. /1/ Право по горния текст имат и председатели на групи/ръководители на 

групи на групите общински съветници. 

/2/ Ако списъкът на изказващите се е изчерпал и никой общински съветник не иска 

думата, председателят обявява разискванията за прекратени. 

Чл.68. В случай, че е постъпило предложение за прекратяване или отлагане на 

разискванията преди гласуване на предложението, думата се дава на един общински 

съветник, който не е съгласен. Предложението за прекратяване се подлага на гласуване 

преди предложението за отлагане. 

Чл.69. Всяка група общински съветници и председателят на общинския съвет имат 

право да искат прекъсване на заседанието за определено време, но за не повече от 15 

минути и само веднъж на едно  заседание. Председателят дава почивка, след като бъде 

поискана. 

Чл.70. На заседанията на общинския съвет се води аудио запис, който се съхранява 

не по-малко от  5  години. 

Чл.71. /1/ Пълните писмени протоколи от заседанията се оформят от аудио записа 

и се съхраняват от звеното в сроковете по чл.70. 

/2/ Общинските съветници имат право във 7 дневен срок от деня на изготвяне да 

прегледат протокола и да поискат поправка в него. При спор, въпросът се решава от 

общинския съвет на следващото заседание. 

Чл.72. Пълните писмени протоколи от заседанията на общинския съвет се 

публикуват на електронния сайт на Община Разград в тридневен срок след изтичане на 

законно определения срок за  изготвянето им. 

Чл.73. Всички доклади, материали и проекти за решения се изпращат до 

председателя на общинския съвет и се регистрират. 

Чл.74. Председателят на общинския съвет разпределя постъпилите материали 

между постоянните комисии по компетентност в тридневен срок. 

Чл.75 /1/ Общинският съвет може да организира и проведе публични обсъждания 

на проекти, на проекти за решения и други актове, представляващи значителен 

обществен интерес и засягащи голям брой граждани на общината. При обсъждането се 

регистрират и разглеждат направените предложения от граждани, обществени 

организации, юридически лица. 
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/2/ Решението за провеждане на публично обсъждане се взема с мнозинство повече 

от половината от общия брой съветници и с него се определят предмета, мястото, 

времето и правилата на обсъждане. 

Чл.76. Право да бъдат вносители на проекти за решения имат:  председателя на 

общинския съвет, постоянните комисии, чрез своите председатели, общинските 

съветници, кметът на общината, неговите заместници, а на предложения и друг род 

материали - всички граждани. 

Чл.77. Постоянните комисии обсъждат изпратените материали и представят при 

председателя своите доклади не по-късно от 20 дни след постъпването им. Ако 

комисията бездейства или не спазва горните срокове, вносителят има право да поиска 

разглеждане на материала или проекта направо в заседание на общинския съвет. 

Чл.78. /1/ Решенията на общинския съвет се вземат с явно гласуване, с мнозинство 

повече от половината присъстващи общински съветници. 

/2/ Решенията на общинския съвет по чл. 21, ал. 1, т. 1, 2, 3, 6, 7, 8, 9, 10, 16, 17и 20 

и по чл. 21а, ал. 3 от ЗМСМА се вземат с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците. 

/3/ Решенията на общинския съвет по чл. 21, ал. 1, т. 6, 7, 8, 9, 10, 14 и 15 се 

приемат с поименно гласуване, което се отразява в протокола от заседанието. 

/4/ Общинския съвет приема решения с квалифицирано мнозинство в предвидените 

от закона случаи. 

Чл.79. Когато счете за необходимо, общинският съвет приема решение за 

допълнително обсъждане на проекта и го връща на съответната комисия, като го включва 

в дневния ред на следващото заседание. 

Чл.80. Вносителят на проекта може да го оттегли до започване на обсъждането в 

заседание на общинския съвет, а след този момент - само със съгласието на съветниците. 

Чл.81. Право да внасят проекти за декларации или обръщения имат групите 

общински съветници, общински съветници, невключени в групи и постоянните комисии, 

по реда на този правилник. 

Чл.82. Гласуването е лично. Гласува се "за ", " против ", и "въздържал се ". 

Общинският съветник може и да не участва в гласуването. 

Чл.83. /1/ Гласуването се извършва явно или тайно. 

/2/ Явно гласуване се извършва чрез: 

1. Електронна система за гласуване чрез разпечатка на поименно 

изписване на общинските съветници и техния вот; 

2. Поименно извикване на всеки един общински съветник, който отговаря 

„ЗА”, „ПРОТИВ” или „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”; 

3. Саморъчно изписване на имената, отбелязване на вота „ЗА”, 

„ПРОТИВ” или „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” и подпис; 

4. Вдигане на ръка; 

Явното гласуване по т.1, 2 и 3 се счита за поименно. 

/3/ Всеки общински съветник гласува чрез индивидуален пулт за гласуване, 

идентифициран с неговото име. Никой няма право да гласува с чужд пулт. 

/4/ Към протокола на заседанието на общинския съвет се прилагат доказателства за 

резултатите от проведеното поименно гласуване. 

/5/ Тайно гласуване се извършва с бюлетина. 

/6/  За произвеждането на тайно гласуване по чл. 9 /1/ се избира комисия. 

/7/ Комисията утвърждава образец на бюлетина и плик и предлага процедура за 

гласуване. 
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Чл.84. Най-малко 1/5 от всички общински съветници могат да предложат 

гласуването да бъде поименно или тайно. Предложението се поставя на гласуване без 

разисквания. 

Чл.85. Председателят обявява, че се пристъпва към гласуване. 

Докато трае процедурата на гласуването думата не се дава на никого. 

Чл.86. /1/ Гласуването се извършва по следния ред: 

1. Предложения за отхвърляне; 

2. Предложения за отлагане за следващо заседание; 

3. Предложения за заместване; 

4. Предложения за поправки; 

5. Обсъждан текст, който може да съдържа и одобрени вече поправки; 

6. Предложения за допълнения; 

7. Основно предложение. 

/2/ Когато има две или повече предложения от едно и също естество, те се гласуват 

по реда на постъпването им. 

Чл.87. Когато протичането на гласуването или резултатът от него бъдат оспорени, 

председателят може да разпореди то да бъде повторено. Резултатът при повторно 

гласуване е окончателен. 

Чл.88. Предложението се счита прието, когато за него са гласували общинските 

съветници с мнозинство по реда на чл.27, ал.3 и ал.4  и по начин, определен в ал. 5 от 

ЗМСМА, други специални закони  и този Правилник. 

  

ГЛАВА ВТОРА 

ВЗАИМОДЕЙСТВИЕ МЕЖДУ ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ И 

ОБЩИНСКАТА АДМИНИСТРАЦИЯ 

Раздел І 

Общи положения 
Чл.89. /1/ Общинският съвет няма администрация със собствен щат. Дейността на 

Общинския съвет се подпомага и осигурява от общинската администрация. 

/2/ Кметът на общината осигурява експертното и организационно обслужване на 

общинския съвет в това число достъп до правно-информационна система. Конкретните 

задължения на отделни служители, свързани с подпомагане дейността на съвета и 

неговите комисии, се определят в длъжностните им характеристики от кмета на 

общината. 

/3/ Общинската администрация е длъжна да оказва пълно съдействие на 

общинските съветници при изпълнение на техните права и задължения. 

Чл.90. /1/ В структурата на общинската администрация се създава специализирано 

звено за подпомагане и осигуряване на работата на общинския съвет, на неговите 

комисии и на групите общински съветници. Кметът на общината определя в 

Устройствения правилник на общинската администрация задълженията на неговите 

служители. 

/2/ Служителите в звеното по ал.1 се назначават и освобождават от кмета на 

общината по предложение на председателя на общинския съвет. 

Чл. 91. Специализираното звено за подпомагане и осигуряване на работата на 

Общинския съвет и на неговите комисии: 

1. Осигурява деловодното обслужване на общинския съвет и на неговите 

комисии; 
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2. Осигурява предоставянето на материалите и поканите за заседания на 

съвета и на неговите комисии; 

3. Осигурява воденето на протоколите и на присъствените книги от 

заседанията на съвета и на постоянните комисии, изпращането на актовете на 

общинския съвет и становищата на комисиите; 

4. Подпомага председателя на общинския съвет при изпълнение на 

неговите функции и съдейства за осъществяване дейността на Клуба на общинския 

съветник; 

5. Изпълнява и други функции, възложени му от председателя на 

общинския съвет, или определени в Устройствения правилник на общинската 

администрация. 

  

Раздел ІІ 

Взаимодействие по други дейности 
Чл. 92. /1/ Общинският съвет определя размера на трудовите възнаграждения на 

кмета на общината и кметовете на кметства в рамките на действащата нормативна уредба 

по предложение на кмета на общината. 

/2/ Общинският съвет решава и други въпроси произтичащи или свързани с 

правата по трудово правоотношение по отношение на лицата по ал.1, които не са от 

изключителна компетентност на други органи.  

Чл.93. Кметът на общината осигурява на групите общински съветници и на 

комисиите към общинския съвет подходящи помещения за провеждане на заседанията 

им. 

Чл.94. Кметът на общината и председателят на общинския съвет съгласуват 

дейностите от взаимен интерес, свързани с обучения, семинари, служебни съвещания и 

други. 

Чл.95. Общинският съвет, ежегодно през месец януари, утвърждава Програма за 

международна дейност на Община Разград по предложение на кмета и след становище 

на Постоянната комисия по международно сътрудничество. Съставът на групите по 

изпълнение на тази Програма се определя от кмета, председателя на общински съвет и 

председатели на групи/ръководители на групи общински съветници. 

Чл.96. Общинският съвет утвърждава състава на обществени съвети, комисии или 

други формирования по предложение на кмета на общината или председателя на 

общинския съвет и периодично приема отчет или изслушва информация за тяхната 

работа. 

ГЛАВА ТРЕТА 

Контролна дейност 

Раздел І 

Контрол на общинския съвет над изпълнителната власт 
Чл.97. /1/ Общинският съвет упражнява контрол върху актове на кмета на 

общината, издадени в изпълнение на актовете на общинския съвет. 

/2/ Общинските съветници упражняват контролните си функции чрез питания. 

Чл. 98. /1/ Общинският съветник отправя питания чрез председателя на общинския 

съвет. Питането се изготвя в писмена форма, подписва се от общинския съветник и се 

завежда в деловодството на общината най-късно два работни дни преди началото на 

заседанието. То трябва да бъде ясно и точно формулирано и да не съдържа обвинения и 

лични нападки. 
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/2/ По изключение питане в устен или писмен вид се отправя на самото заседание, а 

отговорът се дава по реда на Чл. 99 /1/ от Правилника. 

Чл.99. /1/ Кметът отговаря на питането на следващото заседание, освен ако по своя 

преценка реши да отговори на същото или общинският съвет реши друго. Отговорът 

може да бъде устен или писмен. Отговорът трябва да бъде писмен, когато общинският 

съветник отправил питането е изразил изрично желание за това.  

/2/ Питането се снема от дневния ред, когато общинският съветник, който го е 

направил, отсъства или го е оттеглил. Това не отменя задължението на кмета да отговори 

писмено, когато това е заявено. 

/3/ След пристъпване към разглеждане на питането, вносителят може да го изложи 

в рамките до 5 минути. След отговор на питането, задалият го общински съветник има 

право на не повече от два уточняващи въпроса и на становище дали е удовлетворен от 

отговора . 

/4/ Разисквания по отговора не се допускат. 

Чл.100. /1/ Общинският съвет може да отмени или да оспори  актове на кмета, 

извършени в нарушение на решенията на съвета по чл.21 от ЗМСМА, съгласно чл.45 от 

същия. 

/2/ Мотивирано предложение за отмяна  или за оспорване на такъв акт може да 

направи всеки съветник чрез сезиране на Постоянна комисия по законност, превенция на 

корупцията, контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с 

неправителствените организации към общинския съвет, която е длъжна след проучване 

на предложението да излезе със становище пред общинските съветници в 7 дневен срок. 

  

Раздел ІІ 

Контрол на кмета върху решенията на общинския съвет 

Чл.101. /1/ Кметът на общината може да върне за ново обсъждане 

незаконосъобразните или нецелесъобразните актове на общинския съвет или да оспорва 

незаконосъобразните актове пред съответния административен съд и да иска спиране на 

изпълнението на общите административни актове и действието на подзаконовите 

нормативни актове. Кметът на общината не може да върне за ново обсъждане по 

целесъобразност вътрешно служебни актове, свързани с организацията и дейността на 

общинския съвет и на неговите комисии. 

/2/ Върнатият за ново обсъждане акт заедно с мотивите за връщането му се 

изпраща на председателя на общинския съвет в 7-дневен срок от получаването му. 

/3/ Върнатият за ново обсъждане акт не влиза в сила и се разглежда от общинския 

съвет в 14-дневен срок от получаването му. 

/4/  Върнатият за ново обсъждане акт може да бъде оспорен пред Административен 

съд – Разград от кмета на общината, съответно от областния управител, в 7-дневен срок 

от изтичане на срока по ал. 3, ако в този срок общинският съвет не се произнесе по него. 

/5/ Общинският съвет може да отмени, да измени или да приеме повторно върнатия 

за ново обсъждане акт. 

/6/ Актът, върнат за ново обсъждане, се приема повторно с мнозинството, 

определено в закон, но с не по-малко от повече от половината от общия брой на 

общинските съветници. 
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/7/  Измененият или повторно приетият акт на общинския съвет може да бъде 

оспорван пред Административен съд – Разград по реда на 

Административнопроцесуалния кодекс. 

Раздел ІІІ 

Контрол по реализиране на Глава първа и втора 

Чл.102. Постоянната комисия по законност, превенция на корупцията, контрол на 

решенията, предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации 

осъществява контрол по изпълнение на решенията на Общинския съвет. 

Преходни и заключителни разпоредби 

§ 1. Пълномощията на кметските наместници по чл. 46а от ЗМСМА се определят 

от общинския съвет при условията на ал. 4 от същия текст по предложение на Кмета на 

общината и се регламентират в Устройствения правилник на общинска администрация, 

утвърждаван от кмета на общината в рамките на пълномощията му по чл. 44, ал.1, т.17 от 

ЗМСМА. 

§ 2. Този Правилник се приема на основание чл.21, ал.3 от ЗМСМА, влиза в сила от 

деня на приемането му. 

§ 3. Настоящият правилник може да се изменя по предложение на председателя 

или по искане на поне 1/3 от общинските съветници.  

§ 4. Правилника за изменение и допълнение на Правилника за организацията и 

дейността на Общински съвет-Разград, неговите комисии и взаимодействието му с 

общинската администрация влиза в сила три дни от разгласяването му чрез местните 

печатни издания или по друг подходящ начин, съгласно разпоредбата на чл. 78, ал. 3 от 

АПК. 

  

С Т А Т И Я  2 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

          Преминаваме към следващата докладна записка, която процедурно приехме в 

началото на днешното заседание, да стане втора по ред, а именно под 

вх.№468/29.11.2023 г.  

Докладна записка от Галина Милкова Георгиева Маринова – Председател на 

Общински съвет-Разград 

Относно: Избор на членове, председатели на постоянни комисии и заместник 

председатели в Общински съвет-Разград. 

Накратко ще ви я представя.  

Съобразявайки се с внесения за разглеждане Правилник за изменение и 

допълнение на Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-Разград, 

неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация, са проведени 

консултации с ръководителите на групите общински съветници. При тези консултации 

са обсъдени предложенията на групите общински съветници за включването на 

съветниците в състава на постоянните комисии. Обсъдени са и номинациите за 

председатели на постоянните комисии и заместник председатели на общинския съвет. 

Съобразени са  с професионалната квалификация, опит и лични предпочитания на 

съветниците. В предложения проект за решение е спазено изискването всеки общински 

съветник да членува най-малко в две и в не повече от три постоянни комисии. 
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С оглед изложеното и на основание чл.21 ал.1 т.1, чл.24, ал.2, чл.48 от  ЗМСМА и  

чл.49, ал.2 от Закона за противодействие на корупцията и в съответствие с проведени 

консултации с ръководителите на групите общински съветници, предлагам на 

общинския съвет следния проект за решение: 

1. Определя численост на постоянните комисии в структурата на общински съвет 

Разград, както следва: 

1.1. ПК по бюджет, финанси и икономическа политика –  9 членове; 

 1.2. ПК по управление на общинската собственост  и стопанство  - 11 членове; 

1.3. ПК по законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, 

предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации – 9 членове; 

1.4. ПК по устройство и развитие на територията, транспорт на Общината  - 11 

членове; 

1.5. ПК по  околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство – 9 членове; 

1.6. ПК по социална политика, трудова заетост и здравеопазване – 7 членове; 

1.7. ПК по образование и духовни ценности – 11 членове; 

1.8. ПК по младежта, спорта и туризма – 9 членове; 

1.9. ПК по международно сътрудничество – 7 членове; 

1.10. ПК по подготовка на общински програми, проекти и контрол върху 

изпълнението им – 5 членове; 

1.11. ПК по общинско сътрудничество и взаимодействие с НСОРБ – 5 членове; 

1.12. Особена ПК за противодействие на корупцията - 5 членове. 

2. Определя състав и ръководство на постоянните комисии в структурата на 

общински съвет Разград, както следва, имате го на вашето внимание, не смятам да го 

прочитам.  

3. Избира за заместник председатели на Общински съвет - Разград Стоян Димитров 

Ненчев и Левент Али Апти. 

Завърших с докладната записка. Имате думата за становища, мнения или 

предложения по нея.  

Господин Антон Монев.  

Г-н Антон Монев – „МИР, Кауза Разград“ 

Госпожо председател,  

Аз имам само един единствен въпрос и той е: Предложения в т.2.3.1 лицето 

Николай Пламенов Пенчев, какво образование има?  

Г-н Николай Пенчев – „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, ВМРО, БНД“ 

Имам средно образование, в момента съм студент по право.  

Г-н Антон Монев – „МИР, Кауза Разград“ 

Благодаря, т.е. имате средно образование? Това, че сте студент не означава, че ще 

завършите на първо четене.  

Питането ми, госпожо председател, в тази комисия има ли юристи с дългогодишен 

адвокатски стаж, има ли доктори на юридическите науки, завършили в „БАН“, има ли 

други юристи и редно ли е…, аз нямам…искам да ме разберете правилно…господин 

Пенчев, абсолютно нищо против него лично. Познавам го, познати сме, уважавам 

всички. Но смятате ли, че за избор на председател на комисията по законност, трябва да 

го дадем точно на него?   

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Изборът на председател на комисията по законност ще го направи общинския 

съвет.  

Г-н Антон Монев – „МИР, Кауза Разград“ 
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Да, мен ми е ясно кой ще го направи. 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Нито аз, нито Вие.  

Г-н Антон Монев – „МИР, Кауза Разград“ 

Мисля, че разбрахте замисъла на въпроса ми. 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Реплика?  

Г-жа Елка Неделчева – „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, ВМРО, БНД“ 

За реплика. 

Господин Монев, никъде в правилника, а и в ЗМСМА няма изискване за 

образование, за да заемаш длъжността председател на комисия. Аз считам, че един 

студент по право може да изпълнява тези функции, още повече, че в момента това, което 

той изучава му е съвсем прясно, като закони, които се разглеждат, и които вече познава.  

Г-н Антон Монев – „МИР, Кауза Разград“ 

Аз познавам нормативните актове. А знаете ли как се става доктор на 

юридическите науки в БАН?  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Господин Монев, ще ви дам думата, стига да я поискате по съответния ред. 

Г-н Антон Монев – „МИР, Кауза Разград“ 

Мен ми е ясно и как се прави избора. 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Други становища?  

Господин Грънчаров.  

Г-н Мирослав Грънчаров – Коалиция „ПП-ДБ“  

Уважаема госпожо председател, 

С огромна тъга в качеството си на председател на най-голямата група общински 

съветници „Продължаваме промяната-Демократична България“, разбирам че с мен е 

проведена консултация и аз съм се съгласил с тези председатели на комисии, като сме 

обсъдили много детайлно номинациите и сме обсъдили техните професионални 

квалификации, опит и лични предпочитания за съветници. Аз в такива консултации не 

съм участвал.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Представили сте писмено предложение всяка една от групите. А доколкото 

виждате в докладната записка, както и в правилника е написано, че „до колкото е 

възможно„ сме се съобразили с предложенията на групите общински съветници – 

тяхната квалификация и професионална ориентираност. Мисля, че е написано много 

коректно „по възможност“.  

Г-н Мирослав Грънчаров – Коалиция „ПП-ДБ“  

В този ред на мисли, аз не съм предлагал в т.2.11. Божидар Божков да бъде 

председател на ПК по общинско сътрудничество и взаимодействие с НСОРБ. Можеше да 

се консултирате или с мен или да го питате него дали той е съгласен, защото тук пише, 

че сте се съобразили с личните им предпочитания. Той е изразил предпочитания да бъде 

в тази комисия, но не е изразил предпочитание да бъде председател. Всъщност с мен не е 

коментирано кои да са председатели на другите комисии. Някаква тъмнина е обвила 

предложенията за решения в тази Ваша докладна.  

Много лошо започваме, госпожо председател.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 
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Господин Грънчаров, позволете ми да отговоря. Изцяло се съобразих с това, което 

е направено като предложения, доколкото това е възможно. За пореден път го 

подчертавам, защото и в закона, и в нормативната уредба е предвидено, да е точно така.  

Помолих всички да си подадат по три комисии, съвсем умишлено от вашата група 

бяха подадени по две, което наложи… 

Имаше двама човека с по три комисии, всички останали бяхте си ги подали с по 

две, което от самото начало е некоректно, тъй като бройката на комисиите беше 

предвидена така и тя беше съобразена изцяло с действащия правилник, за да бъдат 

включени всички общински съветници в по три комисии.  

На второ място, общинските съветници нямат право да правят отводи по 

отношение на това в коя комисия ще бъдат. Те имат право на отвод само, ако са 

предложени за председатели. Много добре знаете, че работата в комисиите е задължение 

на общинския съветник точно толкова, колкото е и на сесията.  

И не на последно място, изцяло следваме вашата логика от предишния мандат, и 

затова предложението е точно такова, каквото го виждате.  

Г-н Мирослав Грънчаров – Коалиция „ПП-ДБ“  

Реплика искам, уважаема.  

Г-н Огнян Обрешков – Коалиция „ПП-ДБ“  

И аз за реплика искам.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Аз не съм приключила още, вие вдигахте ръка.  

Г-н Мирослав Грънчаров – Коалиция „ПП-ДБ“  

Ами ще Ви изчакаме.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Говорих за господин Обрешков. Господин Грънчаров, имате думата за реплика.  

Г-н Мирослав Грънчаров – Коалиция „ПП-ДБ“  

Благодаря Ви, уважаема Георгиева.  

Ами аз мисля и мога смело да заявя, че това, което сте написали, че са обсъдени и 

са направени консултации с ръководителите на групи общински съветници е лъжа.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

В лъжа ли ме обвинявате публично?  

Г-н Мирослав Грънчаров – Коалиция „ПП-ДБ“  

В този текст Ви казвам, че Вие сте написали неистина.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Аз питам дали в лъжа ме обвинявате? Внимавайте с квалификациите, защото може 

да се срещнем в съда с Вас.  

Г-н Мирослав Грънчаров – Коалиция „ПП-ДБ“  

Ей тука сте написали нещо, което не е вярно. 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Аз съм направила консултации, които не е задължително да бъдат едновременно с 

всички групи. 

Г-н Мирослав Грънчаров – Коалиция „ПП-ДБ“  

Ами няма да го пишете така, ще напишете, че най-голямата група не е викана на 

консултации, с нея не сте разговаряли за председатели на комисии. Ще бъдете честна в 

изказа си.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Аз съм напълно честна в изказа си, тъй като Вие присъствахте, това че не сте били 

заедно с всички останали е отделен въпрос.  
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Бяхте ли в моя кабинет? Сложихте ли си на масата Вашите предложения? Това не е 

ли консултация, която съм направила с Вас? 

Г-н Мирослав Грънчаров – Коалиция „ПП-ДБ“  

Пихме кафе даже.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Да, включително и това.  

Г-н Мирослав Грънчаров – Коалиция „ПП-ДБ“  

И не съм искал господин Божков да бъде председател на комисия.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Добре. Негово право е да си направи отвод.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Господин Огнян Обрешков.  

Г-н Огнян Обрешков – Коалиция „ПП-ДБ“  

Благодаря, госпожо председател. 

Аз също искам да Ви кажа, че се изразихте по неправилен начин, защото никъде в 

никакъв формат не е имало предложение ние да предлагаме по трима човека, т.е. 

общински съветник да бъде в три комисии. В мое присъствие това нещо не е било 

обсъждано по никакъв начин. В кое присъствие е било обсъждано?  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Господин Обрешков, бяхме всичките в кабинета ми заедно с останалите членове на 

комисията по правилника. Мисля, че на всички стана ясно и всички останали групи са 

предложили точно това. Включително и колегите, които не присъстваха на тази комисия, 

имат по три предложения. Очевидно само вашата група не е разбрала какво е моето 

становище по въпроса.  

Госпожа Радиана Димитрова.  

 

Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря. 

Аз искам да внеса едно уточнение за колегите, тези които бяха в предходния 

мандат ще си спомнят много добре, а тези които не са били нека да го чуят. Във връзка с 

въпросната комисия по общинско сътрудничество и взаимодействие с НСОРБ, точно по 

същия начин, господин Мирослав Грънчаров може би тогава сте били разсеян или пък 

Ви е къса паметта, бяхте предложили на най-многобройната група общински съветници 

от ПП „ГЕРБ“ – председател на тази комисия да бъде госпожа Надежда Радославова, 

която също не даде съгласие. Не виждам защо мерите с два различни аршина едно и 

също нещо, което сте го направили. Така че, нищо лошо няма в това господин Божков да 

бъде председател на тази комисия.  

Благодаря.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Господин Божков иска думата. Заповядайте.  

Г-н Божидар Божков – Коалиция „ПП-ДБ“  

Благодаря, госпожо председател. 

Първо, искам да Ви благодаря за оценката за моите качества, като личност и като 

квалификация. Искам да си направя самоотвод от предложеното ми място за председател 

на тази комисия. Благодаря Ви.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Да, благодаря. 

Имате право на самоотвод по отношение на това дали ще сте председател или не. 
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Господин Левент Апти.  

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Благодаря, госпожо председател. 

След като тази комисия остана без председател, аз предлагам за неин председател 

госпожа Биляна Асенова.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Госпожа Биляна Асенова. Благодаря.  

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“  

Аз също имам предложение. Предлагам господин Хубан Соколов.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

На същата комисия?  

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“  

На същата комисия, да.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Ок.  

Господин Хубан Соколов има думата. 

Г-н Хубан Соколов – ПП „ГЕРБ“ 

Госпожо председател, правя си самоотвод.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Господин Хубан Соколов, си направи самоотвод за тези, които приказват, докато 

всъщност се върши някаква работа в залата.  

Други предложения? Господин Огнян Обрешков.  

Г-н Огнян Обрешков – Коалиция „ПП-ДБ“  

Благодаря, госпожо председател. 

Аз предлагам в комисията по законност – председател госпожа Хабибе Расим. Като 

бивш заместник - кмет смятам, че има много по-добра експертиза да ръководи тази 

комисия. Благодаря.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Заповядайте, госпожо Расим. 

Г-жа Хабибе Расим – ПП „ДПС“ 

Благодаря за оценката. Правя си самоотвод.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря.  

Други предложения – по числения състав, персоналния състав на комисиите, както 

и по другата точка от докладната записка? Не виждам. 

В момента това, което постъпи е самоотвод от господин Божидар Божков по 

отношение на председателското място в ПК по общинско сътрудничество и 

взаимодействие с НСОРБ. Разбира се те не се гласуват.  

В същото време от страна на доктор Апти е постъпило предложение: Биляна 

Николаева Асенова – член на тази комисия, да стане председател. Подлагам на гласуване 

това предложение. Моля общинските съветници да гласуват.  
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2023 – 2027 година 

30.11.2023 г. – поименно гласуване 

 

№  Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Антон Руменов Монев +   
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2. Асение Фахриева Касим +   

3. Атанас Станчев Станчев +   

4. Биляна Николаева Асенова +   

5. Божидар Вълчев Божков Не участва   

6. Валентин Стефанов Василев Не участва   

7. Валентина Маркова Френкева-

Белчева 

+   

8. Галина Милкова Георгиева-Маринова +   

9. Джипо Николов Джипов +   

10. Елис Салиева Фейзиева +   

11. Елка Александрова Неделчева +   

12. Зафер Ахмед Хюсеин +   

13. Ивайло Иванов Хъневски   + 

14. Ивелина Любомирова Ангелова +   

15. Калоян Руменов Монев Отсъства   

16. Левент Али Апти +   

17. Левент Ахмедов Мехмедов +   

18. Милен Йоргов Минчев Не участва   

19. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

20. Митко Иванов Ханчев Не участва   

21. Михаил Парашкевов Тодоров +   

22. Надежда Радославова Димитрова Отсъства    

23. Наско Стоилов Анастасов +   

24. Николай Пламенов Пенчев +   

25. Огнян Досев Обрешков Не участва   

26. Онур Сали Гьочгелди   +  

27. Павлета Иванова Якимова Не участва   

28. Петя Петрова Цанкова Не участва   

29. Радиана Ангелова Димитрова +   

30. Руско Кулев Дянков +   

31. Стоян Димитров Ненчев +   

32. Хабибе Кязим Расим +   

33. Хубан Евгениев Соколов +   

                                                    

 

С 22 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- 2, след поименно 

гласуване предложението се приема. 
Останалите предложения касаеха – заместване на членове като председатели 

господин Хубан Соколов, а в ПК по законност, превенция на корупцията, контрол на 

решенията, предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации – 

госпожа Хабибе Расим, които си направиха самоотвод.  

Тъй като не виждам да има други предложения, подлагам на гласуване докладната 

записка в нейната цялост. Моля общинските съветници да гласуват. Режим на гласуване.  
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2023 – 2027 година 

30.11.2023 г. – поименно гласуване 

 

№  Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Антон Руменов Монев +   
2. Асение Фахриева Касим +   

3. Атанас Станчев Станчев +   
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4. Биляна Николаева Асенова +   
5. Божидар Вълчев Божков  +  
6. Валентин Стефанов Василев   + 

7. Валентина Маркова Френкева-

Белчева 
+   

8. Галина Милкова Георгиева-Маринова +   

9. Джипо Николов Джипов  +  
10. Елис Салиева Фейзиева +   
11. Елка Александрова Неделчева +   
12. Зафер Ахмед Хюсеин +   
13. Ивайло Иванов Хъневски +   
14. Ивелина Любомирова Ангелова +   
15. Калоян Руменов Монев Отсъства    
16. Левент Али Апти +   
17. Левент Ахмедов Мехмедов +   
18. Милен Йоргов Минчев  +  
19. Мирослав Тодоров Грънчаров  +  

20. Митко Иванов Ханчев  +  
21. Михаил Парашкевов Тодоров +   
22. Надежда Радославова Димитрова Отсъства   
23. Наско Стоилов Анастасов +   

24. Николай Пламенов Пенчев +   
25. Огнян Досев Обрешков  +  
26. Онур Сали Гьочгелди  +  
27. Павлета Иванова Якимова  +  

28. Петя Петрова Цанкова  +  
29. Радиана Ангелова Димитрова +   
30. Руско Кулев Дянков +   
31. Стоян Димитров Ненчев +   

32. Хабибе Кязим Расим +   
33. Хубан Евгениев Соколов +   

Общинският съвет взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 3 

Съгласно изискванията на ЗМСМА общинският съвет трябва да избере 

членовете и председателите на постоянни комисии, определени съгласно 

Правилника за организацията и дейността на Общинския съвет-Разград, неговите 

комисии и взаимодействието му с общинската администрация. 

Всеки общински съветник може да участва в състава на не повече от три 

постоянни комисии.  

Наред с това в изпълнение на специфичните изисквания на специалния Закон 

за противодействие на корупцията, от състава на общинския съвет следва да се 

излъчи особена постоянно действаща комисия на основание чл.49, ал.2 от същия.  
Съобразявайки се с внесения за разглеждане Правилник за изменение и 

допълнение на Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-

Разград, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация, са 

проведени консултации с ръководителите на групите общински съветници. При 

тези консултации са обсъдени предложенията на групите общински съветници за 
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включването на съветниците в състава на постоянните комисии. Обсъдени са и 

номинациите за председатели на постоянните комисии и заместник председатели на 

общинския съвет. Съобразени са  с професионалната квалификация, опит и лични 

предпочитания на съветниците. В предложения проект за решение е спазено 

изискването всеки общински съветник да членува най-малко в две и в не повече от 

три постоянни комисии. 

 С оглед гореизложеното и на основание чл.21 ал.1 т.1, чл.24, ал.2, чл.48 от  

ЗМСМА и  чл.49, ал.2 от Закона за противодействие на корупцията и в 

съответствие с проведени консултации с ръководителите на групите общински 

съветници, Общински съвет Разград,   след поименно гласуване, с 21 гласа „ЗА“, 

„против“ – 9, „въздържали се“ – 1,  

Р Е Ш И: 

      1. Определя численост на постоянните комисии в структурата на общински 

съвет Разград, както следва: 

 1.1. ПК по бюджет, финанси и икономическа политика –  9 членове; 

 1.2. ПК по управление на общинската собственост  и стопанство  - 11 членове; 

 1.3. ПК по законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, 

предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации – 9 членове; 

 1.4. ПК по устройство и развитие на територията, транспорт на Общината  - 

11 членове; 

 1.5. ПК по  околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство – 9 членове; 

 1.6. ПК по социална политика, трудова заетост и здравеопазване – 7 членове; 

 1.7. ПК по образование и духовни ценности – 11 членове; 

 1.8. ПК по младежта, спорта и туризма – 9 членове; 

 1.9. ПК по международно сътрудничество – 7 членове; 

 1.10. ПК по подготовка на общински програми, проекти и контрол върху 

изпълнението им – 5 членове; 

 1.11. ПК по общинско сътрудничество и взаимодействие с НСОРБ – 5 членове; 

1.12. Особена ПК за противодействие на корупцията - 5 членове. 

 2. Определя състав и ръководство на постоянните комисии в структурата на 

общински съвет Разград, както следва: 

 2.1. ПК по бюджет, финанси и икономическа политика – 9 членове 

 2.1.1. Радиана Ангелова Димитрова - председател 

2.1.2. Михаил Парашкевов Тодоров 

2.1.3. Елка Александрова Неделчева 

2.1.4. Руско Кулев Дянков 

2.1.5. Елис Салиева Фейзиева 

2.1.6. Асение Фахриева Касим 

2.1.7. Милен Йоргов Минчев 

2.1.8. Петя Петрова Цанкова 

2.1.9. Ивелина Любомирова Ангелова  

 2.2. ПК по управление на общинската собственост и стопанство - 11  членове 

 2.2.1. Стоян Димитров Ненчев - председател 

2.2.2. Наско Стоилов Анастасов 

2.2.3. Галина Милкова Георгиева-Маринова 

2.2.4. Хубан Евгениев Соколов 

2.2.5. Зафер Ахмед Хюсеин 

2.2.6. Левент Ахмедов Мехмедов 
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2.2.7. Мирослав Тодоров Грънчаров 

2.2.8. Огнян Досев Обрешков 

2.2.9. Ивайло Иванов Хъневски 

2.2.10. Валентин Стефанов Василев 

2.2.11. Милен Йоргов Минчев   

  

 2.3. ПК по законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, 

предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации – 9 членове 

 2.3.1. Николай Пламенов Пенчев - председател 

2.3.2. Стоян Димитров Ненчев 

2.3.3. Галина Милкова Георгиева-Маринова 

2.3.4. Хубан Евгениев Соколов 

2.3.5. Михаил Парашкевов Тодоров 

2.3.6. Хабибе Кязим Расим 

2.3.7. Божидар Вълчев Божков 

2.3.8. Огнян Досев Обрешков 

2.3.9. Калоян Руменов Монев 

 2.4. ПК по устройство и развитие на територията, транспорт на Общината  -  

11 членове 

 2.4.1. Михаил Парашкевов Тодоров - председател 

2.4.2. Наско Стоилов Анастасов 

2.4.3. Елка Александрова Неделчева 

2.4.4. Стоян Димитров Ненчев 

2.4.5. Хабибе Кязим Расим 

2.4.6. Зафер Ахмед Хюсеин 

2.4.7. Джипо Николов Джипов 

2.4.8. Павлета Иванова Якимова 

2.4.9. Антон Руменов Монев 

2.4.10. Ивайло Иванов Хъневски 

2.4.11. Митко Иванов Ханчев   

 

 2.5. ПК по  околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство – 9  членове 

 2.5.1. Валентина Маркова Френкева-Белчева - председател 

2.5.2. Наско Стоилов Анастасов 

2.5.3. Руско Кулев Дянков 

2.5.4. Левент Ахмедов Мехмедов 

2.5.5. Асение Фахриева Касим 

2.5.6. Петя Петрова Цанкова 

2.5.7. Митко Иванов Ханчев 

2.5.8. Калоян Руменов Монев 

2.5.9. Ивелина Любомирова Ангелова 

 2.6. ПК по социална политика, трудова заетост и здравеопазване – 7 членове 

 2.6.1. Левент Али Апти - председател 

2.6.2. Атанас Станчев Станчев 

2.6.3. Надежда Радославова Димитрова 

2.6.4. Радиана Ангелова Димитрова 

2.6.5. Биляна Николаева Асенова 

2.6.6. Онур Сали Гьочгелди 
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2.6.7. Петя Петрова Цанкова    

    

 2.7. ПК по образование и духовни ценности – 11 членове 

 2.7.1. Елка Александрова Неделчева - председател 

2.7.2. Николай Пламенов Пенчев 

2.7.3. Надежда Радославова Димитрова 

2.7.4. Валентина Маркова Френкева-Белчева 

2.7.5. Асение Фахриева Касим 

2.7.6. Биляна Николаева Асенова 

2.7.7. Хабибе Кязим Расим 

2.7.8. Митко Иванов Ханчев 

2.7.9. Милен Йоргов Минчев 

2.7.10. Антон Руменов Монев 

2.7.11. Павлета Иванова Якимова    

 2.8. ПК за младежта, спорта и туризма –  9  членове 

 2.8.1. Левент Ахмедов Мехмедов - председател 

2.8.2. Николай Пламенов Пенчев 

2.8.3. Валентина Маркова Френкева-Белчева 

2.8.4. Галина Милкова Георгиева-Маринова 

2.8.5. Зафер Ахмед Хюсеин 

2.8.6. Мирослав Тодоров Грънчаров 

2.8.7. Джипо Николов Джипов 

2.8.8. Ивайло Иванов Хъневски 

2.8.9. Антон Руменов Монев 

 2.9. ПК по международно сътрудничество –  7  членове 

 2.9.1. Елис Салиева Фейзиева - председател 

2.9.2. Руско Кулев Дянков 

2.9.3. Радиана Ангелова Димитрова 

2.9.4. Левент Али Апти 

2.9.5. Павлета Иванова Якимова  

2.9.6. Онур Сали Гьочгелди 

2.9.7. Валентин Стефанов Василев  

 2.10. ПК по подготовка на общински програми, проекти и контрол върху 

изпълнението им –  5  членове 

 2.10.1. Ивелина Любомирова Ангелова - председател 

2.10.2. Атанас Станчев Станчев 

2.10.3. Надежда Радославова Димитрова 

2.10.4. Елис Салиева Фейзиева 

2.10.5. Огнян Досев Обрешков  

 2.11. ПК по общинско сътрудничество и взаимодействие с НСОРБ – 5  членове 

 2.11.1. Биляна Николаева Асенова - председател 

          2.11.2. Божидар Вълчев Божков  

2.11.3. Атанас Станчев Станчев 

2.11.4. Хубан Евгениев Соколов 

2.11.5. Валентин Стефанов Василев 

   

 2.12. Определя състав и ръководство на Постоянно действаща комисия за 

противодействие на корупцията, както следва: 
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 2.12.1. Стоян Димитров Ненчев - председател 

2.12.2. Левент Али Апти 

2.12.3. Антон Руменов Монев 

 2.12.4. Онур Сали Гьочгелди 

 2.12.5. Галина Милкова Георгиева-Маринова 

3. Избира за заместник председатели на Общински съвет - Разград Стоян 

Димитров Ненчев и Левент Али Апти. 

  

Решението да бъде изпратено на Кмета на община Разград и на Областния 

управител на област Разград в седемдневен срок от приемането му. 

 

С Т А Т И Я  3 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

          Докладна записка с вх.№446/20.11.2023 г.  

Докладна записка от Галина Милкова Георгиева Маринова – Председател на 

Общински съвет-Разград 

Относно: Даване на съгласие за членство на Председателя на Общински съвет 

Разград в Националната асоциация на председателите на общински съвети в 

Република България и за внасяне на дължимия членски внос. 

През 2004 г. е създадена Национална асоциация на председателите на общински 

съвети в Република България.  

Досега председателят на Общински съвет Разград  във всички предходни мандати, 

които аз успях да видя, е членувал в нея в резултат разбира се на решение на общинския 

съвет.  

Условие  за членуването в асоциацията е заплащането на членски внос, чийто 

размер е 990 лв. на година. Отварям скоба, същия какъвто е бил и предишния мандат. 

Членският внос е за сметка на бюджета на „Общински разходи за Общинския съвет и 

параграфа за разходи за членски внос и участие в нетърговски организации“. 

Считам, че продължаването на членството в асоциацията и в настоящия  мандат ще 

бъде полезно за Общински съвет – Разград. 

С оглед на което и на основание на чл.21, ал.1, т.15 от ЗМСМА, предлагам проект 

за решение: 

Даване съгласие Председателят на Общински съвет – Разград, да членува в 

Националната асоциация на председателите на общински съвети в Република България, 

като дължимия членски внос е за сметка на бюджета на „Общински разходи за 

Общинския съвет и параграфа за разходи за членски внос и участие в нетърговски 

организации“. 

Завърших.  

Имате думата по докладната записка за становища, мнения, предложения. Не 

виждам такива. Тогава обявявам разискванията за прекратени и пристъпваме към 

гласуване. Моля да гласувате.  
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2023 – 2027 година 

30.11.2023 г. – поименно гласуване 

 

№  Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Антон Руменов Монев +   
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2. Асение Фахриева Касим +   
3. Атанас Станчев Станчев +   
4. Биляна Николаева Асенова +   

5. Божидар Вълчев Божков +   
6. Валентин Стефанов Василев +   
7. Валентина Маркова Френкева-

Белчева 
+   

8. Галина Милкова Георгиева-Маринова +   
9. Джипо Николов Джипов Не участва   
10. Елис Салиева Фейзиева +   
11. Елка Александрова Неделчева +   
12. Зафер Ахмед Хюсеин +   
13. Ивайло Иванов Хъневски   + 
14. Ивелина Любомирова Ангелова +   
15. Калоян Руменов Монев Отсъства   
16. Левент Али Апти +   
17. Левент Ахмедов Мехмедов +   

18. Милен Йоргов Минчев Не участва   
19. Мирослав Тодоров Грънчаров +   
20. Митко Иванов Ханчев +   
21. Михаил Парашкевов Тодоров +   

22. Надежда Радославова Димитрова Отсъства    
23. Наско Стоилов Анастасов +   
24. Николай Пламенов Пенчев +   
25. Огнян Досев Обрешков +   

26. Онур Сали Гьочгелди +   
27. Павлета Иванова Якимова +   
28. Петя Петрова Цанкова Не участва   
29. Радиана Ангелова Димитрова +   

30. Руско Кулев Дянков +   
31. Стоян Димитров Ненчев +   
32. Хабибе Кязим Расим +   
33. Хубан Евгениев Соколов +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 4 

През 2004 г. е създадена Национална асоциация на председателите на 

общински съвети в Република България.  

Досега председателят на Общински съвет Разград е членувал в нея.  

Определените в устава на асоциацията цели са: 

1. Сътрудническо и посредничество между Общинските съвети при 

разработването на обща стратегия и реализиране на програми за укрепване на 

местното самоуправление и гражданското общество, както и за устойчиво развитие 

на органите за местно самоуправление. 

2. Повишаване знанията и уменията на председателите на общински 

съвети и на общинските съветници с оглед по – силно и насочено към гражданите 

местно самоуправление. 
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3. Изучаване и разпространение на българския и чуждестранния опит в 

областта на местното самоуправление. 

4. Разширяване и обогатяване на общественото разбиране за ролята и 

важността на местното самоуправление, както и участието на гражданите в него. 

Условие  за членуването в асоциацията е заплащането на членски внос, чийто 

размер е 990 лв. на година. Членският внос е за сметка на бюджета на „Общински 

разходи за Общинския съвет и параграфа за разходи за членски внос и участие в 

нетърговски организации“. 

Считам, че продължаването на членството в асоциацията в мандат 2023 – 2027 

г. ще бъде полезно за Общински съвет – Разград. 

С оглед изложеното и на основание на чл.21, ал.1, т.15 от ЗМСМА, Общински съвет 

– Разград, след поименно гласуване, с 28 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали 

се“ – няма,  

Р Е Ш И: 

Дава съгласие Председателят на Общински съвет – Разград, да членува в 

Националната асоциация на председателите на общински съвети в Република 

България, като дължимия членски внос е за сметка на бюджета на „Общински 

разходи за Общинския съвет и параграфа за разходи за членски внос и участие в 

нетърговски организации“. 
 

Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 

Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

С Т А Т И Я  4 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

          Докладна записка с вх.№447/20.11.2023 г.  

Докладна записка от Галина Милкова Георгиева Маринова – Председател на 

Общински съвет-Разград 

Относно: Определяне представител на Общински съвет Разград в Общото 

събрание на Националното сдружение на общините в Република България 

/НСОРБ/. 

Съгласно чл.9, ал.3 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация /ЗМСМА/ Националното сдружение на общините в Република България 

/НСОРБ/ представлява и защитава интересите на своите членове – общините пред 

държавните органи, разработва предложения за промяна и усъвършенстване на правната 

уредба на местното самоуправление, и редица други правомощия. НСОРБ организира 

обучения, предоставя консултации, разпространява Информационен бюлетин. 

 Висш ръководен орган на НСОРБ е Общото събрание. Общото събрание се състои 

от делегатите на общините – членове на Сдружението. Общото събрание на НСОРБ 

заседава най – малко веднъж годишно. Съгласно чл.12, ал.2 от Устава на НСОРБ, в него 

всяка община е представена от двама делегати – кмета на общината, който е по право, и 

представител на общинския съвет. В неговите заседания общината има право на два 

гласа, упражнявани самостоятелно от двамата делегати. Общината се счита за 

представена в случай, че в заседанието на Общото събрание участва поне един от 

нейните делегати.  

С оглед гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.15 от ЗМСМА, във връзка с 

чл.12, ал.2 и чл.27 от Устава на НСОРБ и чл.6, т.14 от Правилника за организацията и 

дейността на Общински съвет Разград, Ви предлагам проект за решение, като очаквам 
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предложения за определяне на делегат на Общото събрание на НСОРБ и при 

невъзможност за неговото участие - за определяне на заместник такъв.  

Задължава председателя на Общински съвет Разград да уведоми официално 

ръководството на НСОРБ за избрания представител на Общински съвет Разград и за 

неговия заместник в Общото събрание  на НСОРБ. 

Задължава избрания представител на Общинския съвет и неговия заместник да 

представят своевременно отчет за проведените заседания на Общото събрание на НСОРБ 

и за взетите решения, както и да представлява и защитава активно и компетентно 

интересите на Община Разград в Сдружението. 

Завърших. И очаквам вашите предложения за делегат на Общото събрание от 

страна на общинския съвет и респективно за резервен такъв.  

Госпожа Френкева, заповядайте.  

Г-жа Валентина Френкева – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря Ви. 

Предлагам за делегат в Общото събрание на НСОРБ, представител на общинския 

съвет  Галина Георгиева – Председател на Общински съвет-Разград. Благодаря Ви.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря.  

Госпожа Неделчева иска думата. Имате я.  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, ВМРО, БНД“ 

Благодаря. 

Аз предлагам при невъзможност за участие на определения по т.1. делегат, в 

случая председателя на общинския съвет, да бъде заместван от заместник председателя 

на общинския съвет Стоян Димитров Ненчев.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря. 

Други предложения? Не виждам. Обявявам разискванията за приключили. 

Пристъпваме към гласуване. Който е съгласен с така постъпилите предложения, а 

именно по т.1. представителя, т.е. делегат в Общото събрание на НСОРБ да бъде Галина 

Георгиева – Председател на общинския съвет, т.2 при невъзможност за участие на 

определения по т.1. в заседанията, той ще бъде заместван от заместник председателя на 

общинския съвет Стоян Димитров Ненчев. 

Моля да гласувате.  
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2023 – 2027 година 

30.11.2023 г. – поименно гласуване 

 

№  Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Антон Руменов Монев +   

2. Асение Фахриева Касим +   
3. Атанас Станчев Станчев +   
4. Биляна Николаева Асенова +   
5. Божидар Вълчев Божков Не участва   
6. Валентин Стефанов Василев Не участва   
7. Валентина Маркова Френкева-

Белчева 
+   
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8. Галина Милкова Георгиева-Маринова +   
9. Джипо Николов Джипов +   
10. Елис Салиева Фейзиева +   

11. Елка Александрова Неделчева +   
12. Зафер Ахмед Хюсеин +   
13. Ивайло Иванов Хъневски   + 
14. Ивелина Любомирова Ангелова +   

15. Калоян Руменов Монев Отсъства   
16. Левент Али Апти +   
17. Левент Ахмедов Мехмедов +   
18. Милен Йоргов Минчев Не участва   

19. Мирослав Тодоров Грънчаров Не участва   
20. Митко Иванов Ханчев Не участва   
21. Михаил Парашкевов Тодоров +   
22. Надежда Радославова Димитрова Отсъства    
23. Наско Стоилов Анастасов +   
24. Николай Пламенов Пенчев +   
25. Огнян Досев Обрешков Не участва   
26. Онур Сали Гьочгелди Не участва   
27. Павлета Иванова Якимова +   
28. Петя Петрова Цанкова Не участва   
29. Радиана Ангелова Димитрова +   
30. Руско Кулев Дянков +   
31. Стоян Димитров Ненчев +   
32. Хабибе Кязим Расим +   
33. Хубан Евгениев Соколов +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 5 

Съгласно чл.9, ал.3 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация /ЗМСМА/ Националното сдружение на общините в Република 

България /НСОРБ/ представлява и защитава интересите на своите членове – 

общините пред държавните органи, разработва предложения за промяна и 

усъвършенстване на правната уредба на местното самоуправление, подготвя 

становища и предложения по проектобюджета на страната, в частта му за 

общините, осъществява контакти и взаимодействия със сродни организации от 

други страни, членува в международни сдружения, осъществява и други функции, 

определени със закон и с устава му. НСОРБ организира обучения, предоставя 

консултации, разпространява Информационен бюлетин, консултативни разработки 

и други информационни издания, чрез реализация на спечелени проекти поетапно 

внедрява нови практики в общините. Чрез дейността си, НСОРБ съдейства за 

разширяване правомощията на общините, работи за предоставяне на повече права 

по управлението на общинските дейности и финанси. 

 Висш ръководен орган на НСОРБ е Общото събрание. То приема, изменя и 

допълва устава на Сдружението; избира и освобождава членовете на Управителния 

и Контролния съвет; приема решения за създаване и закриване на постоянни 

комисии; приема програмата за дейността на Сдружението; приема годишния 
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бюджет на Сдружението и отчета за неговото изпълнение; взема и други решения, 

съгласно правомощията му, посочени в устава.  

Общото събрание се състои от делегатите на общините – членове на 

Сдружението. Общото събрание на НСОРБ заседава най – малко веднъж годишно. 

Съгласно чл.12, ал.2 от Устава на НСОРБ, в него всяка община е представена от 

двама делегати – кмета на общината и представител на общинския съвет. В 

неговите заседания общината има право на два гласа, упражнявани самостоятелно 

от двамата делегати. Общината се счита за представена в случай, че в заседанието 

на Общото събрание участва поне един от нейните делегати.  

 На основание чл.27, ал.1 от Устава на НСОРБ, в двумесечен срок след 

провеждането на първото си заседание, новоизбраният общински съвет следва да 

определи своя представител в Общото събрание и да уведоми за това 

изпълнителния директор на НСОРБ. В случай, че представителят на общинския 

съвет няма възможност да участва в работата на Общото събрание, общинският 

съвет определя друг свой представител, който да го замества на конкретното 

заседание. С оглед осигуряване участието на представител на ОбС във всяко 

заседание на Общото събрание, с настоящото решение бихме могли да изберем и 

заместник на определения от нас делегат. По наша преценка можем да определим 

реда, по който избрания от нас делегат да се отчита пред общинския съвет за 

дейността си във висшия орган на НСОРБ и да ни информира за вземаните от него 

решения. 

С оглед гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.15 от ЗМСМА, във връзка с 

чл.12, ал.2 и чл.27 от Устава на НСОРБ и чл.6, т.14 от Правилника за 

организацията и дейността на Общински съвет Разград, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация, Общински съвет Разград, след 

поименно гласуване, с 21 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – 1,  

Р Е Ш И: 

1. Определя за делегат в Общото събрание на Националното сдружение на 

общините в Република България представителя на Общинския съвет Галина 

Милкова Георгиева-Маринова – Председател на Общински съвет-Разград. 

2. При невъзможност за участие на определения по т.1 делегат в заседание 

на Общото събрание, той ще бъде заместван от Стоян Димитров Ненчев – 

заместник председател на Общински съвет-Разград. 

3. Задължава председателя на Общински съвет Разград да уведоми официално 

ръководството на НСОРБ за избрания представител на Общински съвет Разград и 

за неговия заместник в Общото събрание  на НСОРБ. 

4. Задължава избрания представител на Общинския съвет и неговия 

заместник да представят своевременно отчет за проведените заседания на Общото 

събрание на НСОРБ и за взетите решения, както и да представлява и защитава 

активно и компетентно интересите на Община Разград в Сдружението.  

Настоящото решение да се изпрати на кмета на Община Разград и Областния 

управител на област Разград в седем дневен срок от приемането му. 

 

С Т А Т И Я  5 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

          Докладна записка с вх.№448/20.11.2023 г.  

Докладна записка от Добрин Младенов Добрев – Кмет на Община Разград 
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Относно: Изменение и допълнение на Програмата за управление и 

разпореждане с имоти – общинска собственост за 2023 година, приета с Решение 

№592 по Протокол №43 от 27.01.2023 година на Общински съвет Разград. 

Господин Добрев, имате думата.  

Г-н Добрин Добрев – Кмет на Община Разград 

Благодаря Ви, госпожо председател. 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Община Разград е собственик на имот-частна общинска собственост, със 

съответния идентификатор по кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. 

Разград, ул. „Добровска“ №51. Имотът е с площ 713.00 кв.м. и начин на трайно ползване: 

незастроен имот за жилищни нужди.  Върху същия е учредено безвъзмездно право на 

строеж на Министерство на здравеопазването за изграждане на Център за здравно-

социална грижа за деца с увреждания с потребност от постоянни медицински грижи на 

територията на гр. Разград. По обективни причини  от  министерството не е реализирано 

правото на строеж  в петгодишния срок на договора и е отправено ново искане за 

сключване на нов договор за учредено безвъзмездно право на строеж върху същия имот  

и със същата цел. 

Това налага да бъде извършено изменение и допълнение на Програмата за 

управление и разпореждане с имоти – общинска собственост за 2023 година. 

И в този дух, моля да вземете решение, с което да направите промяна в 

Програмата.  

Завърших.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате думата за становища и мнения по така представената ни 

докладна записка. 

  

Давам думата на господин Мирослав Грънчаров. 

Г-н Мирослав Грънчаров – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Благодаря Ви, госпожо председател. 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Аз искам да изразя едно притеснение във връзка с ангажиментите ни по този тип 

докладни. Направих си труда да разгледам в съседни общински съвети какво е 

отношението към този вид докладни и се оказа, че там навсякъде, в по-голяма част, 99 % 

от общинските съвети в България, третират измененията и допълненията на Програмата 

за управление и разпореждане с имоти общинска собственост, като общ 

административен акт и реда за внасяне му, в този ред е съвсем различен. Надявам се 

мъдрия ни областен управител да обследва детайлно проблема и да реши дали да я спре 

или да я пусне тази докладна.  

Благодаря Ви.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Други мнения или съображения? 

Давам думата на г-жа Елка Неделчева 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, ВМРО, БНД“ 

Един въпрос имам към господин Грънчаров.  

4 години господин Грънчаров беше заместник кмет, като такъв също е внасял 

подобни докладни записки и с това, което каза преди малко означава ли, че той се 

отказва от тези докладни, които е внесъл, защото смята, че не са били по надлежен ред?  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 
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Господин Грънчаров, имате думата да отговорите.  

Г-н Мирослав Грънчаров – Коалиция „ПП-ДБ“ 

За реплика, да.  

Госпожо Неделчева, знанието се трупа цял живот. И най-висшия пилотаж по 

отношение на знанието е използването му. Затова така аз ако трябва да кажа, че не съм 

постъпил правилно, ще си наведа главата и ще кажа: да, учехме се, сбъркахме тогава. Но 

пък от друга страна законът ни дава свобода, затова аз ще апелирам за детайлно 

разглеждане в този аспект на този тип докладни за в бъдеще.  

Г-жа Елка Неделчева – „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, ВМРО, БНД“ 

Ако сте сбъркали господин Грънчаров, какво наказание трябва да понесете? 

Защото за грешка се носи наказание.  

Г-н Мирослав Грънчаров – Коалиция „ПП-ДБ“ 

В закона е разписано, че тези докладни се внасят от кмета. Това, че аз съм оказвал 

съдействие за изготвянето им и съм слагал резолюции е отделен въпрос. Кметът внася 

винаги Програмата за управление и разпореждане с имоти общинска собственост, както 

измененията и допълненията към нея. 

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Господин Джипо Джипов не говори на микрофон.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Ако обичате, г-н Джипов. Имате думата. Просто я поискайте по съответния ред. 

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Господин Джипо Джипов не говори на микрофон.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Господин Хубан Соколов. 

Г-н Хубан Соколов – ПП „ГЕРБ“ 

Само да вметна едно уточнение, предвид практическия опит, който имам. 

Господин Грънчаров, преди докладните да се внесат минават през гласния 

юрисконсулт на общината. Смятате, че той си е положил подписа върху 

незаконосъобразен акт?  

Г-н Мирослав Грънчаров – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Ами и Вие бяхте такъв, така че ако сте сбъркали Вие, всичко след Вас, всички са 

сбъркали.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Господин Дурльов, тъй като е засегнато и неговото име, имате думата.  

Г-н Сабри Дурльов – Началник на Отдел „Правно-нормативно обслужване и 

обществени поръчки“ 

Искам да разясня въпроса относно характеристиката на Програмата за управление 

и разпореждане с имоти общинска собственост. Съгласно константната практика на 

Върховния административен съд, Програмата за управление и разпореждане с имоти 

общинска собственост и нейното изменение и допълнение, е акт без самостоятелно 

правно значение. Това го казва Върховния административен съд, тъй като тя не създава 

пряко права или задължения за трети лица стоящи извън общинската администрация. 

Застъпва се становището, че Програмата представлява вътрешно служебен акт и, че не 

подлежи на обжалване. Това е практика на Върховния административен съд, 

обективирана под формата на много решения и определения. Имам и аз такава практика, 

нали ако желаете мога и да я предоставя на господин Грънчаров да се запознае.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Дурльов.  
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Господин Добрев, като кмет на общината, иска да вземе отношение.  

Г-н Добрин Добрев – Кмет на Община Разград 

Ами след като господин Дурльов, който в момента е началник на Отдел „Правно-

нормативно обслужване“ ме запозна с това, аз искам да изразя увереност в тази докладна 

записка. Да кажа, че я поддържам. И да изразя все пак надежда, че съм бил правилно 

подпомаган от колегите си заместник кметове, когато съм бил временно изпълняващ 

функциите на кмет. Дано да е било така.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря.  

Има ли други общински съветници, които искат да вземат отношение по докладна 

записка с вх.№448? Тъй като не виждам такива, прекратявам дебата. Режим на гласуване. 

Гласуваме по докладна записка вх.№448. Моля общинските съветници да гласуват. 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2023 – 2027 година 

30.11.2023 г. – поименно гласуване 

 

№  Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Антон Руменов Монев +   
2. Асение Фахриева Касим +   
3. Атанас Станчев Станчев +   

4. Биляна Николаева Асенова +   
5. Божидар Вълчев Божков  +  
6. Валентин Стефанов Василев Не участва   
7. Валентина Маркова Френкева-

Белчева 
+   

8. Галина Милкова Георгиева-Маринова +   
9. Джипо Николов Джипов +   
10. Елис Салиева Фейзиева +   
11. Елка Александрова Неделчева +   
12. Зафер Ахмед Хюсеин +   

13. Ивайло Иванов Хъневски +   
14. Ивелина Любомирова Ангелова +   
15. Калоян Руменов Монев Отсъства   
16. Левент Али Апти +   

17. Левент Ахмедов Мехмедов +   
18. Милен Йоргов Минчев +   
19. Мирослав Тодоров Грънчаров  +  
20. Митко Иванов Ханчев  +  

21. Михаил Парашкевов Тодоров +   
22. Надежда Радославова Димитрова Отсъства    
23. Наско Стоилов Анастасов +   
24. Николай Пламенов Пенчев +   

25. Огнян Досев Обрешков +   
26. Онур Сали Гьочгелди   + 
27. Павлета Иванова Якимова +   
28. Петя Петрова Цанкова Не участва   
29. Радиана Ангелова Димитрова +   
30. Руско Кулев Дянков +   
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31. Стоян Димитров Ненчев +   
32. Хабибе Кязим Расим +   
33. Хубан Евгениев Соколов +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 6 

Община Разград е собственик на имот-частна общинска собственост, 

представляващ поземлен имот с идентификатор 61710.504.115 по кадастралната 

карта и кадастралните регистри на гр.Разград, ул. „Добровска“ №51. Имотът е с 

площ 713.00 кв.м. и начин на трайно ползване: незастроен имот за жилищни нужди.  

Върху същия е учредено безвъзмездно право на строеж на Министерство на 

здравеопазването за изграждане на Център за здравно-социална грижа за деца с 

увреждания с потребност от постоянни медицински грижи на територията на 

гр.Разград. По обективни причини  от  министерството не е реализирано правото на 

строеж  в петгодишния срок на договора. 

От Министерство на здравеопазването  е отправено ново искане за сключване 

на нов договор за учредено безвъзмездно право на строеж върху същия имот  и със 

същата цел. 

Това налага да бъде извършено изменение и допълнение на Програмата за 

управление и разпореждане с имоти – общинска собственост за 2023 година. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, ал. 2 и чл.22, ал.1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.8, ал.9 и ал.10 от 

Закона за общинската собственост и т.1 и т.2 от раздел IV „Заключителни 

разпоредби“ от Програмата за управление и разпореждане с имоти – общинска 

собственост за 2023 година, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 24 

гласа „ЗА“, „против“ – 3, „въздържали се“ – 1,  

Р Е Ш И: 

1.Изменя и допълва Програмата за управление и разпореждане с имоти-

общинска собственост за 2023 година, приета с Решение №592 по Протокол №43 от 

27.01.2023 година на Общински съвет Разград, както следва: 

§1 В т.1 „От незастроени имоти“  от Раздел II „Прогноза за очакваните 

приходи  и необходимите разходи, свързани с придобиването, управлението и 

разпореждането с имоти, общинска собственост“ се правят следните изменения: 

Подточка 1.3. се изменя така: 

„Вещни права: 9 броя – 399 600,00лв. 

§2 В т.1 „Незастроени имоти“  от Раздел III Описание на имотите, предмет на 

процедури през 2023 година се правят следните изменения: 

Подточка 1.3. се изменя и допълва, както следва:  

„Вещни права“: 9 броя и се създават нова подточка 9  със следното 

съдържание: 

„9 Имот № 61710.504.115, гр.Разград, ул. „Добровска“ №51.“ 

Изменението и допълнението на Програмата за управление и разпореждане с 

имоти-общинска собственост за 2023 година, да се отрази на интернет страницата 

на Община Разград. 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 

Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 
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С Т А Т И Я  6 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

          Докладна записка с вх.№449/20.11.2023 г.  

Докладна записка от Добрин Младенов Добрев – Кмет на Община Разград 

Относно: Учредяване на безвъзмездно право на строеж на Министерство на 

здравеопазването   върху имот-частна общинска собственост. 

Господин Добрев, имате думата.  

Г-н Добрин Добрев – Кмет на Община Разград 

Благодаря Ви. 

Докладната записка е следствие на предишната. Община Разград беше страна по  

договор с Министерство на здравеопазването за изграждане на „Център за здравно-

социална грижа за деца с увреждания с потребност от постоянни медицински грижи на 

територията на град Разград“. Срокът на договора е изтекъл и от Министерство на 

здравеопазването изтъкват обективни причини за нереализираното му. Изразяват 

готовност с отправено ново искане от министерството за сключване на нов договор за 

учредено безвъзмездно право на строеж върху същия имот и същата цел. И предвид 

гореизложеното, моля да дадете съгласие да се учреди безвъзмездно право на строеж на 

Министерство на здравеопазването за изграждане на „Център за здравно-социална грижа 

за деца с увреждания с потребност от постоянни медицински грижи на територията на 

град Разград“. 

Завърших.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Имате думата за въпроси или становища по докладната записка. Не 

виждам такива. Пристъпваме към гласуване. Моля, общинските съветници да гласуват. 

  
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2023 – 2027 година 

30.11.2023 г. – поименно гласуване 

 

№  Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Антон Руменов Монев +   
2. Асение Фахриева Касим +   
3. Атанас Станчев Станчев +   

4. Биляна Николаева Асенова +   
5. Божидар Вълчев Божков  +  
6. Валентин Стефанов Василев Не участва   
7. Валентина Маркова Френкева-

Белчева 
+   

8. Галина Милкова Георгиева-Маринова +   
9. Джипо Николов Джипов +   
10. Елис Салиева Фейзиева +   
11. Елка Александрова Неделчева +   
12. Зафер Ахмед Хюсеин +   

13. Ивайло Иванов Хъневски +   
14. Ивелина Любомирова Ангелова +   
15. Калоян Руменов Монев Отсъства   
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16. Левент Али Апти +   
17. Левент Ахмедов Мехмедов +   
18. Милен Йоргов Минчев  +  

19. Мирослав Тодоров Грънчаров  +  
20. Митко Иванов Ханчев +   
21. Михаил Парашкевов Тодоров +   
22. Надежда Радославова Димитрова Отсъства    

23. Наско Стоилов Анастасов +   
24. Николай Пламенов Пенчев +   
25. Огнян Досев Обрешков Не участва   
26. Онур Сали Гьочгелди   + 

27. Павлета Иванова Якимова Не участва   
28. Петя Петрова Цанкова +   
29. Радиана Ангелова Димитрова +   
30. Руско Кулев Дянков +   
31. Стоян Димитров Ненчев +   
32. Хабибе Кязим Расим +   
33. Хубан Евгениев Соколов +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 7 

Община Разград беше страна по  договор с Министерство на здравеопазването 

за учредяване  безвъзмездно право на строеж за изграждане на „Център за здравно-

социална грижа за деца с увреждания с потребност от постоянни медицински грижи 

на територията на град Разград“. Срокът на договора изтече без да е реализирано 

строителство на центъра. От Министерство на здравеопазването изтъкват 

обективни причини за нереализираното учредено право на строеж в петгодишния 

срок на договора –забавяне на одобрение на проекта от Управляващия орган на 

Оперативна програма „Региони в растеж“ 2014- 2020  и от ЕК, забавяне на 

обществените поръчки за избор на изпълнител на СМР, строителен и авторски 

надзор, изменения в нормативната уредба, бавни съгласувателни процедури с 

експлоатационните дружества и др. 

Отправено е ново искане  от  министерството за сключване на нов договор за 

учредено безвъзмездно право на строеж върху същия имот и със същата цел. 

Имотът е актуван с Акт №2840/06.03.2018 г. за поправка на Акт за частна общинска 

собственост №517/15.04.2009 г. и представлява поземлен имот с идентификатор 

61710.504.115 по кадастралната карта и кадастралните регистри на гр.Разград, с 

адрес гр.Разград, ул. „Добровска“ №51. Същият е с площ от 713,00 кв.м., начин на 

трайно ползване: незастроен имот за жилищни нужди. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, ал. 2 и чл.22, ал.1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.37, ал.6, т.1 от 

Закона за общинската собственост, във връзка с чл.35, ал.6, т.1 от Наредба  №2 на 

Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 

вещи-общинска собственост и писмо с вх.№ 04-00-201/10.08.2023 г. от Министерство 

на здравеопазването, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 24 гласа 

„ЗА“, „против“ – 3, „въздържали се“ – 1,  
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Р Е Ш И: 

1.Дава съгласие да се учреди безвъзмездно право на строеж на Министерство 

на здравеопазването върху имот-частна общинска собственост, актуван с Акт 

№2840/06.03.2018 г. за поправка на Акт за частна общинска собственост 

№517/15.04.2009, представляващ поземлен имот с идентификатор 61710.504.115 по 

кадастралната карта и кадастралните регистри на гр.Разград, с адрес: гр.Разград, 

ул. „Добровска“ №51, с площ 713,00  кв.м., начин на трайно ползване: незастроен 

имот за жилищни нужди, при граници на имота: поземлени имоти с 

идентификатори 61710.504.116, 61710.504.114, 61710.504.117. 

2. Безвъзмездното право на строеж се учредява за изграждане на Център за 

специализирана здравно-социална грижа за деца с увреждания с потребност от 

постоянни медицински грижи на територията на град Разград. 

 Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 

Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК  пред 

Административен съд –Разград. 

 

С Т А Т И Я 7 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на следващата докладна записка под вх.№450. 

Докладна записка от Добрин Младенов Добрев – Кмет на Община Разград  

Относно: Предоставяне безвъзмездно за управление на част от имот-публична 

общинска собственост на Министерство на правосъдието. 

Господин Добрев, имате думата.  

Г-н Добрин Добрев – Кмет на Община Разград  

Благодаря Ви.  

Уважаеми дами и господа общински съветници,  

Община Разград е собственик на имот-публична общинска собственост, съгласно 

АОС №369/22.11.2019 год., представляващ поземлен имот с идентификатор 

61710.504.3188 по кадастралната карта и кадастралните регистри на гр.Разград с площ 

1424 кв.м, с трайно предназначение на територията-„урбанизирана“ и начин на трайно 

ползване-„за друг обществен обект, комплекс“, ведно с построените в него 5 броя сгради. 

Част от имота, представляваща ½ ид.ч. от поземления имот ведно с части от изградените 

в него сгради с идентификатори 61710.504.3188.1, 61710.504.3188.2 и 61710.504.3188.5 е 

предоставена безвъзмездно за управление на Министерство на правосъдието за нуждите 

на РС “Изпълнение на наказанията“-Разград и ОЗ “Охрана“ Разград с договор, чийто 

срок  изтича на 05.01.2024 год. 

С оглед необходимостта от ползване на предоставения сграден фонд с писмо 

вх.№24-00-949/30.10.2023 год. началникът на Областна служба „Изпълнение на 

наказанията“-Велико Търново  е изразил желание частта от имота да продължи да се 

ползва за нуждите на министерството, за да се обезпечи дейността на двете структури за 

срок от три години. Решенията на Общински съвет Разград  по предходните договори за 

управление на частта от имота са определяли едногодишен срок на договорите. 

Предвид  гореизложеното и съответните правни основания аз също ви предлагам 

да се предостави безвъзмездно за управление за срок от една година на Министерство на 

правосъдието за нуждите на съответните структури описания по-горе имот. Завърших.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Добрев.  
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Откривам процедурата по разисквания по докладната записка.  

Има ли общински съветници, които искат да вземат отношение?  

Господин Ненчев, имате думата.  

Г-н Стоян Ненчев – „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, ВМРО, БНД“  

Уважаеми общински съветници, ноторно известен факт е, че Община Разград е 

предоставила на различни министерства и други държавни ведомства застроена площ в 

различни сгради от порядъка на няколко хиляди кв.м. Не е необходимо сега пред вас да 

изброяваме министерствата и ведомствата, които ползват безвъзмездно общински имоти, 

които са едни от най-хубавите сгради на територията на град Разград. Известно е, че 

ръководството на община Разград и общинския съвет отдавна полагат усилия да бъдат 

уредени взаимоотношенията между общината и държавните ведомства, като за тези 

имоти, за които има яснота, че следва те да бъдат ползвани от съответните министерства 

и правото на собственост да бъде прехвърлено на съответните държавни институции. В 

това отношение мога да ви припомня, че преди около двайсет години имаше големи 

шансове да се постигне такова съгласие за сградата, в която сега се намират Окръжният и 

Районният съд в Разград, една от емблематичните сгради в центъра на Разград. За това аз 

считам, че тези усилия трябва да бъдат продължени и от кмета господин Добрин Добрев 

и от общинския съвет. Ние трябва да използваме всяка възможност за тези сгради 

общинска собственост, за които има яснота, че трябва да бъдат използвани от тези 

ведомства, там е и ареста, не може в града да няма такова място за задържане под стража 

за нуждите на правосъдието.  

Аз правя следното предложение. В диспозитива на решението да бъде създадена 

нова т.3, в която ние да запишем следното: Предлага на кмета на Община Разград да 

проведе преговори с Министъра на правосъдието за възмездно прехвърляне на правото 

на собственост на имота посочен по т.1 на Министерството на правосъдието. Представям 

го и в писмен вид.   

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Ненчев. Да, ще помоля в писмен вид предложението Ви за 

допълване на диспозитива.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Други общински съветници искат ли думата? 

Господин Джипо Джипов.  

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Благодаря Ви.  

Уважаеми колеги, такава докладна записка се разглежда общо взето на всяка 

година или подобна на тази, а господин Ненчев тук е прав, че даваме безвъзмездно 

голяма площ от сградния фонд, който Община Разград разполага, но до тук, последните 

три години това предложение, което той в момента направи, го правим и нищо не 

допринася. Нали така, господин Ненчев? Миналия път също го включихме и нямаме 

яснота дали кмета тогава  или някой от заместник кметовете е провел такава среща или 

отправил такова писмо към министерството за покана за такава среща и министерството 

да е казало „не, не искаме“ и т.н. Затова аз правя предложение в решението да се 

предостави възмездно за управление от една година с цена от 1 лев на кв.м., тя е 

символична тази цена, но така държавата ще разбере, че не може да ползва общинска 

територия, която е идеална за развитието на друг вид услуги безвъзмездно. Благодаря, 

правя го и в писмен вид.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 
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Г-н Стоян Ненчев – „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, ВМРО, БНД“  

Госпожо Председател, ако може за кратка реплика на изказването на общинския 

съветник Джипо Джипов.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Разбира се, имате думата за реплика.  

Г-н Стоян Ненчев – „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, ВМРО, БНД“  

Във връзка със становището на общинския съветник Джипо Джипов аз искам да 

информирам него, а и общинските съветници, че и в предишния мандат кмета на 

общината господин Денчо Бояджиев стриктно е изпълнявал дадените мнения, препоръки 

и предложения на общинския съвет за водене на преговори и евентуално покупко-

продажби или прехвърляне възмездно на правото на собственост. Бяха проведени редица 

преговори с Висшия съдебен съвет, който има отношение към сградите предоставени на 

съда и прокуратурата. За съжаление, поради различни причини и главно обективни, 

изтъквани от Висшия съдебен съвет за недостатъчно наличие на финансов ресурс, не 

можа да се стигне до финализиране на някакъв договор за прехвърляне на собственост. 

Но това не означава, че ние не следва да продължаваме нашите усилия в тази насока.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря.  

За дуплика, имате думата г-н Джипов. 

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Благодаря Ви. 

Господин Ненчев, точно за това става дума, няколко пъти ги молим нали да 

обърнат внимание, че ползват тези територии безвъзмездно, с моето предложение ще им 

„светне лампичката“, символична е сумата, защото те  ползват 1424 кв.м. и ще плащат за 

една година 1424 лв. Символична е сумата, но по този начин ние даваме възможност, с 

моето предложение, ако го приемете разбира се, кмета на общината да отиде, да тропне и 

да каже, ето общинските съветници с разум ми дадоха тази задача, да символична е тази 

година, дайте да седнем да се разберем по какъв начин, дали с покупка-продажба, дали с 

по-висока наемна цена следващия път да бъде направена тази сделка, което предлагаме 

абсолютно в полза на общината и на кмета, за да има той мотив да отиде при министъра 

или там в деловодството на министерството и да каже- ето тези хора така решиха. 

Благодаря.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

И аз благодаря. Има ли други предложения по докладната записка?  

Господин Ненчев. 

Г-н Стоян Ненчев – „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, ВМРО, БНД“  

Аз се извинявам, че втори път вземам отношение, но вече по втория въпрос. 

Възможно ли е общината да поиска заплащане за това, че е предоставила на държавата и 

на различни държавни институции, министерства и други ведомства възмездно и ние да 

искаме наем? И по този въпрос е добре да помислим внимателно, първо да видим закона 

как урежда тези неща, може би ще трябва госпожа Полина Иванова, господин Дурльов, а 

и господин Добрев да си кажат мнението, за да не стигнем до незаконосъобразно 

решение.  

Г-н Добрин Добрев – Кмет на Община Разград  

Доколкото ми е известно в закона, сега ще дам думата и на господин Дурльов, но 

тези имоти се предоставят безвъзмездно на държавните органи, мисля че няма хипотеза 

за възмездно предоставяне.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 
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Заповядайте, господин Дурльов. Имате думата. 

Г-н Сабри Дурльов – Началник отдел "Правно - нормативно обслужване и 

обществени поръчки" 

Съгласно разпоредбите на чл. 12, ал. 3 от Закона за общинската собственост, чл. 14, 

ал. 3 от Наредба №2 на Общински съвет – Разград за придобиване, управление, 

разпореждане с имоти и вещи общинска собственост и чл. 79 от Закона за държавния 

бюджет на Република България за 2023 година, на юридически лица на бюджетна 

издръжка предоставянето за управление на имоти публична общинска собственост е 

безвъзмездно. Няма хипотеза, в която да се вземат пари.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Дурльов. 

Господин Джипов, каква процедура искате сега?  

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Оттеглям си предложението.  

Щом закона не позволява и на господин Ненчев предложението е абсолютно 

безсмислено, защото то гласи същото. 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Оттегляте си предложението. 

Следователно, имаме едно постъпило предложение и второ, което вече беше 

оттеглено. Други предложения по докладната записка или становища? Не виждам. В 

такъв случай прекратявам дебата. Подлагам на гласуване постъпилото предложение от 

общинския съветник Стоян Димитров Ненчев по докладна записка с вх.№450 от 

20.11.2023 г. да се създаде допълнителна т. 3: „Предлага на кмета на Община Разград да 

проведе преговори с Министъра на правосъдието за възмездно прехвърляне на правото 

на собственост на имота по т. 1 на Министерството на правосъдието.“  

Моля общинските съветници да гласуват по това предложение.  
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2023 – 2027 година 

30.11.2023 г. – поименно гласуване 

 

№  Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Антон Руменов Монев +   
2. Асение Фахриева Касим +   
3. Атанас Станчев Станчев +   
4. Биляна Николаева Асенова +   

5. Божидар Вълчев Божков Не участва   
6. Валентин Стефанов Василев +   
7. Валентина Маркова Френкева-Белчева +   
8. Галина Милкова Георгиева-Маринова +   
9. Джипо Николов Джипов Не участва   
10. Елис Салиева Фейзиева +   
11. Елка Александрова Неделчева +   
12. Зафер Ахмед Хюсеин +   
13. Ивайло Иванов Хъневски Не участва   
14. Ивелина Любомирова Ангелова   + 
15. Калоян Руменов Монев Отсъства   

16. Левент Али Апти +   
17. Левент Ахмедов Мехмедов +   
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18. Милен Йоргов Минчев Не участва   
19. Мирослав Тодоров Грънчаров Не участва   
20. Митко Иванов Ханчев Не участва   

21. Михаил Парашкевов Тодоров +   
22. Надежда Радославова Димитрова Отсъства   
23. Наско Стоилов Анастасов +   
24. Николай Пламенов Пенчев +   

25. Огнян Досев Обрешков Не участва   
26. Онур Сали Гьочгелди +   
27. Павлета Иванова Якимова +   
28. Петя Петрова Цанкова Не участва   

29. Радиана Ангелова Димитрова +   
30. Руско Кулев Дянков +   
31. Стоян Димитров Ненчев +   
32. Хабибе Кязим Расим +   
33. Хубан Евгениев Соколов +   

                                                    

                                                    

С 22 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – 1, след поименно 

гласуване предложението на общинския съветник Стоян Ненчев се приема.  

Сега подлагам на гласуване докладната записка заедно с вече приетото 

предложение за допълнение към нея чрез нова точка 3. Моля общинските съветници да 

гласуват по докладна записка с вх.№450.  
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2023 – 2027 година 

30.11.2023 г. – поименно гласуване 

 

№  Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Антон Руменов Монев +   

2. Асение Фахриева Касим +   
3. Атанас Станчев Станчев +   
4. Биляна Николаева Асенова +   
5. Божидар Вълчев Божков +   
6. Валентин Стефанов Василев +   
7. Валентина Маркова Френкева-Белчева +   
8. Галина Милкова Георгиева-Маринова +   
9. Джипо Николов Джипов Не участва   
10. Елис Салиева Фейзиева +   
11. Елка Александрова Неделчева +   
12. Зафер Ахмед Хюсеин +   

13. Ивайло Иванов Хъневски Не участва   
14. Ивелина Любомирова Ангелова +   
15. Калоян Руменов Монев Отсъства   
16. Левент Али Апти +   

17. Левент Ахмедов Мехмедов +   
18. Милен Йоргов Минчев Не участва   
19. Мирослав Тодоров Грънчаров Не участва   
20. Митко Иванов Ханчев +   

21. Михаил Парашкевов Тодоров +   
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22. Надежда Радославова Димитрова Отсъства   
23. Наско Стоилов Анастасов +   
24. Николай Пламенов Пенчев +   

25. Огнян Досев Обрешков +   
26. Онур Сали Гьочгелди +   
27. Павлета Иванова Якимова +   
28. Петя Петрова Цанкова Не участва   

29. Радиана Ангелова Димитрова +   
30. Руско Кулев Дянков +   
31. Стоян Димитров Ненчев +   
32. Хабибе Кязим Расим +   

33. Хубан Евгениев Соколов +   

                                                    

Общинският съвет взе следното  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 8 

Община Разград е собственик на имот-публична общинска собственост, 

съгласно АОС №369/22.11.2019 год., представляващ поземлен имот с 

идентификатор 61710.504.3188 по кадастралната карта и кадастралните регистри на 

гр.Разград с площ 1424 кв.м, с трайно предназначение на територията-

„урбанизирана“ и начин на трайно ползване-„за друг обществен обект, комплекс“, 

ведно с построените в него 5 броя сгради. Част от имота, представляваща ½ ид.ч. от 

поземления имот ведно с части от изградените в него сгради с идентификатори 

61710.504.3188.1, 61710.504.3188.2 и 61710.504.3188.5 е предоставена безвъзмездно за 

управление на Министерство на правосъдието за нуждите на РС “Изпълнение на 

наказанията“-Разград и ОЗ “Охрана“ Разград с договор, чийто срок  изтича на 

05.01.2023 год. 

С оглед необходимостта от ползване на предоставения сграден фонд с писмо 

вх.№24-00-949/30.10.2023 год. началникът на Областна служба „Изпълнение на 

наказанията“-Велико Търново  е изразил желание частта от имота да продължи да 

се ползва за нуждите на министерството, за да се обезпечи дейността на двете 

структури за срок от три години. Решенията на Общински съвет Разград  по 

предходните договори за управление на частта от имота са определяли едногодишен 

срок на договорите. 

Предвид  гореизложеното и на основание   чл. 21, ал. 1, т. 8, ал. 2 и чл. 22, ал. 1 

от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл. 12, ал. 3 и ал. 

4 от Закона за общинската собственост във връзка с чл. 14, ал. 3  от Наредба № 2 на 

Общински съвет Разград  за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 

вещи – общинска собственост и писмо с изх.№3283/30.10.2023 год. на началника на 

Областна служба „Изпълнение на наказанията“-Велико Търново, заведено в 

деловодството на Община Разград с  вх.№ 24-00-949/30.10.2023 год., Общински съвет 

Разград, след поименно гласуване, с 26 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали 

се“ – няма, 

Р Е Ш И: 

1. Да се предостави безвъзмездно за управление за срок от 1(една) година на 

Министерство на правосъдието за нуждите на РС“Изпълнение на наказанията“ 

Разград и ОЗ“Охрана“Разград, част от имот-публична общинска собственост, 
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актуван с Акт за публична общинска №369/22.11.2019год., представляващ ½ ид.ч. от 

поземлен имот с идентификатор 61710.504.3188 по кадастралната карта и 

кадастралните регистри на гр. Разград, с площ 1424 кв.м, с трайно предназначение 

на територията- „урбанизирана“ и начин на трайно ползване-„за друг обществен 

обект, комплекс“, ведно с:  

1.1. В сграда с идентификатор 61710.504.3188.1- на първи етаж стаи №№1, 2, 3, 

4, 4А, 4Б, 4В, 5, 6, 8, 8А, 9, 10, сервизно помещение (мъжка тоалетна) и целия 

четвърти етаж. 

1.2. В сграда с идентификатор 61710.504.3188.2 –четвърти и пети етаж. 

1.3.1/2 от сграда с идентификатор 61710.504.3188.5.  

Предоставеният сграден фонд е с обща застроена площ 891 кв.м.  

2. Възлага  на кмета на Община Разград да  сключи  договор с  Министерство 

на правосъдието за предоставяне безвъзмездно за управление  на частта от  имота, 

описан в т. 1 .  

3. Предлага на кмета на Община Разград да проведе преговори с Министъра 

на правосъдието за възмездно прехвърляне на правото на собственост на имота 

посочен по т. 1 на Министерството на правосъдието. 

Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на Община Разград  и 

Областния управител на Област Разград  в 7-дневен срок от приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд Разград.  

 

С Т А Т И Я 8 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Пристъпваме към следващата докладна записка под вх.№451 от Добрин Младенов 

Добрев – Кмет на Община Разград  

Относно: Определяне на общински съветници за членове  в състава на 

комисия  по чл. 2, ал. 3 от Наредба № 21 на Общински съвет Разград за управление 

и разпореждане с имотите общинска собственост  на територията на Бизнес зона 

„Перистър” град Разград.  

Заповядайте, Господин Добрев.  

Г-н Добрин Добрев – Кмет на Община Разград  

Благодаря Ви.  

За управлението на имотите на територията на Бизнес зона „Перистър” град 

Разград с Решение на Общинския съвет е създадено ОП „Бизнес зона „Перистър” град 

Разград и е приета Наредба № 21 на Общински съвет Разград за управление и 

разпореждане с имотите общинска собственост  на територията на Бизнес зона 

„Перистър” град Разград.  

Съгласно чл. 2, ал. 3 от Наредбата подпомагането дейността по управление на 

Бизнес зона „Перистър” град Разград се осъществява от определена със заповед на кмета 

на общината комисия в състав от седем души, както следва:  трима общински съветници, 

определени с Решение на Общински съвет Разград, трима представители на общинската 

администрация, единият от които правоспособен юрист и ръководителя на Общинското 

предприятие. 

Комисията по чл. 2, ал. 3 от Наредбата прави предложения до кмета на Община 

Разград за управление и разпореждане с имотите общинска собственост  на територията 

на Бизнес зона „Перистър” град Разград. 
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Предвид гореизложеното ви моля да вземете решение, с което да определите 

членовете на тази комисия. Завърших.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Добрев.  

Очаквам предложения от общинските съветници за членове на комисията по чл. 2, 

ал. 3 от Наредба № 21.  

Госпожа Елка Неделчева има думата.  

 Г-жа Елка Неделчева - „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, ВМРО, БНД“  

Благодаря.  

Уважаеми колеги, аз предлагам от нашата група господин Стоян Димитров Ненчев, 

още повече, че преди малко беше гласувана докладната, в която той е председател на 

постоянната комисия по общинска собственост.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря. Други предложения?  

Господин Наско Анастасов.  

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ“  

Аз предлагам от нашата група Хубан Соколов.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Постъпили са две предложения.  

Доктор Апти, имате думата за предложение.  

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Благодаря Ви.  

От името на нашата група предлагам господин Левент Мехмедов.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Други предложения?  

Господин Джипо Джипов.  

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Явно ще го караме по коалиционните партньори, после остатъка. От нашата група 

предлагаме Огнян Обрешков.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Други предложения за членове на комисията по Наредба № 21 на Общински съвет 

– Разград? Не виждам. Постъпили са четири предложения и по реда на тяхното 

входиране ще ги подложа на гласуване, като тези от предложенията, първите три, които 

получат най-висок резултат ще влязат в комисията по Наредба № 21.  

Първото предложение, което е постъпило от госпожа Неделчева е за общинския 

съветник господин Стоян Димитров Ненчев. Моля да гласувате.  

С 22 гласа „ЗА“, „против“ – 7, „въздържали се“ – няма, предложението на 

общинския съветник Елка Неделчева се приема.  

Второто по реда на постъпване е за господин Хубан Соколов. Моля общинските 

съветници, да гласуват.  

С 21 гласа „ЗА“, „против“ – 5, „въздържали се“ – 1, предложението на 

общинския съветник Наско Анастасов се приема.  

По реда на постъпването, следващото предложение  е за господин Левент 

Мехмедов. Моля общинските  съветници, да гласуват.  

С 18 гласа „ЗА“, „против“ – 2, „въздържали се“ – 4, предложението на 

общинския съветник Левент Апти се приема.  
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Предложението на господин Джипов е в комисията по Наредба № 21 да бъде 

господин Огнян Обрешков. Моля общинските съветници да гласуват за това 

предложение.  

С 11  гласа „ЗА“, „против“ – 7, „въздържали се“ – 2, предложението на 

общинския съветник Джипо Джипов не се приема.  

В резултат на проведеното гласуване обявявам, че членове на комисията по 

резултата, който са получили, стават господин Стоян Ненчев, Хубан Соколов и Левент 

Мехмедов. Ще подложа и на гласуване сега цялата докладна записка. Моля общинските 

съветници, да гласуват.  

Общинският съвет взе следното  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 9 

За управлението на имотите на територията на Бизнес зона „Перистър” град 

Разград с Решение на Общинския съвет е създадено ОП „Бизнес зона „Перистър” 

град Разград и е приета Наредба № 21 на Общински съвет Разград за управление и 

разпореждане с имотите общинска собственост  на територията на Бизнес зона 

„Перистър” град Разград.  

Съгласно чл. 2, ал. 3 от наредбата подпомагането дейността по управление на 

Бизнес зона „Перистър” град Разград се осъществява от определена със заповед на 

кмета на общината комисия в състав от седем души, както следва:  трима 

общински съветници, определени с Решение на Общински съвет Разград, трима 

представители на общинската администрация, единият от които правоспособен 

юрист и ръководителя на Общинското предприятие. 

Комисията по чл. 2, ал. 3 от наредбата прави предложения до кмета на 

Община Разград за управление и разпореждане с имотите общинска собственост  на 

територията на Бизнес зона „Перистър” град Разград. 

Предвид гореизложеното, на основание чл. 21, ал. 1, т. 23, ал. 2 и чл. 22, ал. 1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация и чл. 2, ал. 3 от  

Наредба № 21 на Общински съвет Разград за управление и разпореждане с имотите 

общинска собственост  на територията на Бизнес зона „Перистър” град Разград, 

Общински съвет Разград, с 22 гласа „ЗА“, „против“ – 4, „въздържали се“ – няма, 

Р Е Ш И: 

    1. Определя за членове на комисията  по чл. 2, ал. 3 от Наредба № 21 на 

Общински съвет Разград за управление и разпореждане с имотите общинска 

собственост  на територията на Бизнес зона „Перистър” гр. Разград общинските 

съветници: 

1.1. Стоян Ненчев 

1.2. Хубан Соколов 

1.3. Левент Мехмедов 

    Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община Разград и 

Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

С Т А Т И Я 9 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№452. 

Докладна записка от Добрин Младенов Добрев – Кмет на Община Разград  

Относно: Приемане на Мерки за насърчаване на творческите заложби и 

потребности на деца с изявени дарби на Община Разград за 2023 г. и допълване на 
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Общинската програма за закрила на детето за 2022-2023 г., приета с Решение № 535 

по Протокол № 38 от проведено на 30.08.2022 г. заседание на Общински съвет- 

Разград. 

Господин Добрев, имате думата. 

Г-н Добрин Добрев – Кмет на Община Разград  

Благодаря Ви.  

В изпълнение изискванията на чл. 12 от Наредбата за условията и реда за 

осъществяване на закрила на деца с изявени дарби (НУРОЗДИД), експертно-

консултативна комисия с представители на общинска администрация и общински 

съветници, назначена от Кмета на Община Разград, разработи проект на Мерки за 

насърчаване на творческите заложби и потребности на деца с изявени дарби на Община 

Разград за 2023 г., с които да бъде допълнена Общинската програма за закрила на детето 

за 2022-2023 г., приета с Решение № 535 по Протокол № 38 от проведено на 30.08.2022 г. 

заседание на Общински съвет - Разград и да бъдат включени като Приложение № 2 към 

нея.  

Изпратено е предложение до Дирекция „Социално подпомагане“, гр. Разград за 

допълване на Общинската програма за закрила на детето за 2022-2023 г. по приоритет 

VІІІ „Спорт, култура и дейности за свободното време”, дейност 8.2. „Предприемане на 

мерки за закрила на даровитите деца“.  

С писмо вх. № 24-00-923-1 от 01.11.2023 г. от Дирекция „Социално подпомагане”, 

гр. Разград директорът на дирекцията изразява своето съгласие с предложения проект на 

Мерките в съответствие с чл. 21, ал. 1, т. 1 от Закона за закрила на детето за допълване на 

Общинската програма за закрила на детето.  

Предвид гореизложеното моля да вземете решение, с което да приемете тези мерки 

за насърчаване на творческите заложби и потребности на деца с изявени дарби и да 

допълните общинската програма. Завърших.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Добрев. Откривам процедурата по обсъждане на 

докладната записка и давам думата на общинските съветници, които искат да вземат 

отношение или да изразят становище, или мнение по нея.  

Господин Джипов, имате думата.   

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Благодаря Ви.  

Аз имам един въпрос в мерки в областта на спорта, т.1.1 до т.4.2, има като 

категоризация на минимум участие на четири училища или спортни клубове от различни 

общински центрове или областни, при конкуренция от шест, това какво означава? 

Означава ли, че индивидуалния спорт шах-мат, когато се явят три училища, това дете 

ставайки на първо място няма да вземе никаква награда, никакво поощрение и т.н.? 

Защото може да ви дадем пример. Очевидно не знаете, или търсите в момента.  

Г-н Добрин Добрев – Кмет на Община Разград  

Имате ли готовност, госпожо Ненкова?  

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Буква Д.  

Г-жа Теодора Ненкова - Главен експерт „Организация на предучилищното и 

училищното образование” 

Да, буква Д. Като цяло общинската програма е съобразена с националната 

програма, която се приема с постановление на Министерски съвет и това участие на 

минимум четири училища с конкуренция от шест участници в дисциплина или категория 
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съответно нали дава съответната конкуренция за участие и ние сме съобразили това с 

националната програма.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря. Други?  

Господин Грънчаров.  

Г-н Мирослав Грънчаров - Коалиция „ПП-ДБ“ 

Благодаря Ви. Еми, аз четох Постановление 175-то и там нямаше такива критерии, 

не знам, ако има възможност да видим къде са записани, защото това е един вид 

дискриминация и ощетяване на лицата, защото ние имаме един колоездач в Разград, 

който е доста успешен състезател, ако отиде на едно състезание и се явят четири други 

колоездача и той стане първи няма да получи защита за таланта си. Защото тези неща, 

като шест състезателя от неговата възраст според мен са добавени по някакъв начин 

неправомерно, защото не намират изражение в постановлението.  

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Госпожо Председател.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Доктор Апти иска думата. 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Аз по процедура. Колеги, в случая нарушавате чл. 59, ал. 3 от Правилника, който 

току що гласувахме, а именно че общинските съветници говорят само от трибуната или 

от определеното им работно място.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Господин Джипов, правилника е действащ.  

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Да, съжалявам и се извинявам на колегите.  

Доктор Апти, това ли е най-важното в този момент за Вас? Не че ощетим 

даровитите деца на Разград…  

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Нека да изпълняваме процедурите.  

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Обаче аз не съм се изказал.  

(Шум в залата.) 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Ако обичате, тишина в залата!  

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Да, това е първото важно условие и след това вече може да направите 

предложение, като спазвате правилника.  

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Не, доктор Апти, всички са важни еднакво.  

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Господин Левент Апти не говори на микрофон. 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Ако обичате, тишина в залата!  

Моля ви да се изслушаме, ще да думата на всички, но последователно.   

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Трябва да има ред и очевидно Вие не го спазвате, защото аз говоря на микрофон, а 

Вие не говорите на микрофон, г-н Апти, но да не влизаме в тази тема. Да, извинявам се, 

не спазих от вас гласувания правилник или тази хубава уйдурма, която сте си спретнали, 
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но това не е целта на въпросите, които нито аз, нито Мирослав Грънчаров задаваме. Това 

е да не ощетяваме нашите деца, децата на Разград с включване на такъв текст.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Ако обичате, по темата, която обсъждаме в момента, а не политически изявления 

от името на Вас или на Вашата група. Ако обичате и да си заемете определеното място в 

залата…  

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Може да правим политически изявления със сигурност. То няма как да забраните 

да правим политически изявления. 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Да, но не и по темата за мерките за даровитите деца. Ако искате да продължим…. 

Г-н Грънчаров по процедура ли искате думата?  

Г-н Мирослав Грънчаров - Коалиция „ПП-ДБ“ 

Да, аз вече от моето място, понеже не ми зачетоха предното изказване, искам 

почивка, за да сравним нормативните документи и дали те имат същото изражения и в 

постановлението. Благодаря.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

По искане на групата общински съветници от Коалиция „ПП-ДБ“, давам 15 минути 

почивка.  

 

ПОЧИВКА 

ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Предлагам да продължим. След като се уточниха нещата, можете ли да ни кажете 

становището на администрацията?  

Г-жа Теодора Ненкова - Главен експерт „Организация на предучилищното и 

училищното образование” 

Да.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Заповядайте, г-жо Ненкова. 

Г-жа Теодора Ненкова - Главен експерт „Организация на предучилищното и 

училищното образование” 

Специално за финалите на ученическите игри, това ограничение, което е въведено 

в програмата е единствено и само с цел да има конкуренция между училища и брой 

участници. Всичко друго и навсякъде другаде, където е сложено това ограничение е 

съобразено с Националната програма. Специално за случая за участника в колоезденето, 

той дори и да не може по т.1 буква „д“  да кандидатства, той ще може да кандидатства по 

някой от другите точки, в които ще попадне и ще може да си вземе съответното 

финансово стимулиране.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря.  

Господин Грънчаров иска думата.  

Г-н Мирослав Грънчаров - Коалиция „ПП-ДБ“ 

Да, Благодаря Ви, уважаема госпожо Председател.  

Уважаеми дами и господа общински съветници,  

След направения анализ заедно с експерти от общинската администрация стана 

ясно, че този документ е общ административен акт и ако сега вземем решение обратно от 
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предложеното, той би трябвало да виси за публично обсъждане на сайта на Община 

Разград още един месец и докато се въведе отново след решение на общинския съвет, ще 

изтървем финансовата година, поради което аз ще гласувам „за“, за да може все пак да са 

защитени децата спортисти и таланти на Разград. Благодаря, завърших.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

И аз благодаря. Други общински съветници да искат думата за изказване, мнения 

или становища по мерките за насърчаване и подпомагане на даровити деца? Не виждам. 

Така че обявявам разискванията за прекратени и ви призовавам да гласуваме по 

докладната записка. Моля, режим на гласуване.  

Общинският съвет взе следното  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 10 

В изпълнение изискванията на чл. 12 от Наредбата за условията и реда за 

осъществяване на закрила на деца с изявени дарби (НУРОЗДИД), експертно-

консултативна комисия с представители на общинска администрация и общински 

съветници, назначена от Кмета на Община Разград, разработи проект на Мерки за 

насърчаване на творческите заложби и потребности на деца с изявени дарби на 

Община Разград за 2023 г., с които да бъде допълнена Общинската програма за 

закрила на детето за 2022-2023 г., приета с Решение № 535 по Протокол № 38 от 

проведено на 30.08.2022 г. заседание на Общински съвет - Разград и да бъдат 

включени като Приложение № 2 към нея.  

Изпратено е предложение до Дирекция „Социално подпомагане“, гр. Разград 

за допълване на Общинската програма за закрила на детето за 2022-2023 г. по 

приоритет VІІІ „Спорт, култура и дейности за свободното време”, дейност 8.2. 

„Предприемане на мерки за закрила на даровитите деца“.  

С писмо вх. № 24-00-923-1 от 01.11.2023 г. от Дирекция „Социално 

подпомагане”, гр. Разград директорът на дирекцията изразява своето съгласие с 

предложения проект на Мерките в съответствие с чл. 21, ал. 1, т. 1 от Закона за 

закрила на детето за допълване на Общинската програма за закрила на детето. 

Съгласно разпоредбата на чл. 12, ал. 2 от Наредбата за условията и реда за 

осъществяване на закрила на деца с изявени дарби, Мерките за насърчаване на 

творческите заложби и потребности на деца с изявени дарби на Община Разград за 

2023 г. се приемат от Общинския съвет, като включват мерките от Програма на 

мерките за закрила на деца с изявени дарби от държавни и общински и частни 

училища през 2023 г., приета с Постановление № 175 на Министерски съвет от 

04.10.2023 г. и обнародвана в ДВ, брой 85 от 10.10.2023 г. и мерки, предложени от 

училища и други юридически лица, осъществяващи дейност на територията на 

община Разград. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 12, ал. 2 и чл. 22, ал. 1 

от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл. 12, ал. 2 от 

Наредбата за условията и реда за осъществяване на закрила на деца с изявени 

дарби, чл. 3, ал. 1 от Правилника за прилагане на Закона за закрила на детето във 

връзка с писмо с вх. № 24-00-923-1 от 01.11.2023 г. на директора на Дирекция 

„Социално подпомагане” гр. Разград, Общински съвет Разград, с 30 гласа „ЗА“, 

„против“ – няма, „въздържали се“ – няма, 

Р Е Ш И: 
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1. Приема Мерки за насърчаване на творческите заложби и потребности на 

деца с изявени дарби на Община Разград за 2023 г., представляващи Приложение № 

2 към Общинската програма за закрила на детето 2022-2023 г. 

2. Допълва Общинската програма за закрила на детето за 2022-2023 г.,  приета 

с Решение № 535 по Протокол № 38 от проведено на 30.08.2022 г. заседание на 

Общински съвет - Разград в приоритет VІІІ „Спорт, култура и дейности за 

свободното време”, дейност 8.2. „Предприемане на мерки за закрила на даровитите 

деца”. 

Решението подлежи на оспорване в срока и по реда на АПК пред Административен 

съд Разград. 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и Областния 

управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му.  

/Мерките за насърчаване на творческите заложби и потребности на деца с 

изявени дарби на Община Разград за 2023 г., представляващи Приложение № 2 към 

Общинската програма за закрила на детето 2022-2023 г. са неразделна част от 

Решение № 10 и са приложени към протокола в отделен файл./  

 

С Т А Т И Я 10 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Пристъпваме към докладна записка с вх.№453 от Полина Тодорова Иванова – 

Зам.кмет на Община Разград 

Относно: Анекс към Договор за кредит с Фонд „ФЛАГ” ЕАД, по силата на 

който Община Разград да промени параметрите по сключен договор за кредит  за 

реализация на проект “Ремонт, обновяване на материално-техническата база и 

мерки за енергийна ефективност в образователните институции на територията на 

гр. Разград” по договор за безвъзмездна финансова помощ №BG16RFOP001-1.023-

0002-C01 по Оперативна програма „Региони в растеж“ 2014 – 2020 г.     
Госпожо Иванова, имате думата. 

Г-жа Полина Тодорова Иванова – Зам.кмет на Община Разград 

Благодаря Ви.  

Уважаеми дами и господа общински съветници,  

През месец септември 2017 г. е подписан Договор за безвъзмездна финансова 

помощ №BG16RFOP001-1.023-0002-C01 за реализация на проект “Ремонт, обновяване на 

материално-техническата база и мерки за енергийна ефективност в образователните 

институции на територията на гр. Разград”. Проектът се финансира от Европейския фонд 

за регионално развитие (9 853 637,19 лв.), национално финансиране (1 478 045,56 лв.) и 

собствен принос на бенефициента Община Разград (43 500 лв.). Насочен е към 

модернизиране на обекти на образователната инфраструктура и подобряване качеството 

на образованието в община Разград, което е и основна цел на проекта. Проектните 

дейности включват обновяване и реконструкция, реализация  на мерки за подобряване на 

енергийната ефективност и рехабилитация на дворните пространства на 11 обекта на 

образователната инфраструктура в град Разград, които едновременно с това ще бъдат 

оборудвани за осъществяване на модерна учебно-възпитателна дейност. 

С Решение №753 от Протокол №58 от проведено заседание на 30.07.2019г. на 

Общински съвет гр.Разград бе дадено съгласие за сключване на договор за кредит с Фонд 

„ФЛАГ” ЕАД и основните параметри по същият.                                                                                                                                                                                                                                                                                  

За осигуряване на дължимите плащания по проекта  е подписан  договор за кредит 

№1116 от 03.10.2019г. в размер от 6 262 071 лв. с Фонд „ФЛАГ” ЕАД, като специфичен 
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инструмент за подкрепа на общините при изпълнение на проекти по оперативни 

програми. 

Усвояването по кредита е в размер на 5 739 572 лв. Община Разград е погасила 

4 271 656 лв. Подадено е окончателно искане за плащане до УО на 27.03.2020г. на 

стойност 6 904 966,45лв. Към настоящият момент има направени частични плащания  от 

страна на УО.  

В периода 26-27.09.2023г. със Заповед № РД 02-36-1049/18.09.2023 г. на г-жа Ася 

Станкова главен директор  на Главна дирекция „Стратегическо планиране и програми за 

регионално развитие“ към МРРБ бе извършена проверка на място.В резултат на 

проверката бяха регистрирани констатации и препоръки със срок на отстраняване до 

27.10.2023г. С писмо с Изх.№ 04-00-277/27.10.2023г. е изпратен доказателствен материал 

за предприетите коригиращи действия и отстранени дефекти. На 01.11.2023г. в ИСУН е 

получена кореспонденция от УО, видно от която е необходимо да се представят 

допълнителни доказателства за обект ПГПЧЕ “Екзарх Йосиф“ /препоръка №15/ в срок до 

13.11.2023г. На 09.11.2023г. същите са изпратени. Няма последваща кореспонденция от 

страна на УО, относно окончателното искане за плащане по проекта. 

Съгласно подписаният договор за кредит и анекси към него крайният срок за 

погасяване е 25.12.2023г. Община Разград не разполага със свободен собствен ресурс, с 

който да погаси задълженията си към Фонд „ФЛАГ” ЕАД . 

 Съгласно указанията на Фонд „ФЛАГ” ЕАД  за промяна в условията на сключен 

договор за  кредит е необходимо да се приложи решение на Общинския съвет. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 10, ал. 2 и чл. 22, ал. 1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл. 17, ал. 1 и  ал. 2, във 

връзка с чл. 17а, ал. 2 и чл. 19а от Закона за Общинския  дълг, предлагам Общински 

съвет Разград да приеме следното решение:  

Община Разград да сключи анекс към договор за кредит №1116 от 03.10.2019г. с 

Фонд „ФЛАГ” ЕАД, при промяна на следните параметри:  

Срокът за погасяване да стане 25.06.2024 година, с възможност за предсрочно 

погасяване изцяло или на части, без такса за предсрочно погасяване; 

Възлага и делегира права на Кмета на Община Разград да подготви искането за 

анекс  към договор за кредит №1116 от 03.10.2019г., да го подаде в офиса на Фонд 

„ФЛАГ“ ЕАД, да подпише анекса към договора за кредит. Завърших. 

         

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, госпожо Иванова.  

По докладната записка, която току що ни беше представена, общинските 

съветници имате възможност да направите изказвания, становища, да изразите мнения. 

Има ли такива? Не виждам. Прекратявам в такъв случай дебата. Режим на гласуване. 

Гласуваме по докладна записка с вх.№453. Моля гласувайте.  
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2023 – 2027 година 

30.11.2023 г. – поименно гласуване 

 

№  Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Антон Руменов Монев +   
2. Асение Фахриева Касим +   
3. Атанас Станчев Станчев +   
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4. Биляна Николаева Асенова +   
5. Божидар Вълчев Божков +   
6. Валентин Стефанов Василев +   

7. Валентина Маркова Френкева-Белчева +   
8. Галина Милкова Георгиева-Маринова +   
9. Джипо Николов Джипов +   
10. Елис Салиева Фейзиева +   

11. Елка Александрова Неделчева +   
12. Зафер Ахмед Хюсеин +   
13. Ивайло Иванов Хъневски +   
14. Ивелина Любомирова Ангелова +   

15. Калоян Руменов Монев Отсъства   
16. Левент Али Апти +   
17. Левент Ахмедов Мехмедов +   
18. Милен Йоргов Минчев +   
19. Мирослав Тодоров Грънчаров Не участва   
20. Митко Иванов Ханчев +   
21. Михаил Парашкевов Тодоров +   
22. Надежда Радославова Димитрова Отсъства   
23. Наско Стоилов Анастасов +   
24. Николай Пламенов Пенчев +   
25. Огнян Досев Обрешков   + 
26. Онур Сали Гьочгелди +   
27. Павлета Иванова Якимова Не участва   
28. Петя Петрова Цанкова +   
29. Радиана Ангелова Димитрова +   

30. Руско Кулев Дянков +   
31. Стоян Димитров Ненчев +   
32. Хабибе Кязим Расим +   
33. Хубан Евгениев Соколов +   

                                                    

Общинският съвет взе следното  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 11 

През м. септември 2017 г. е подписан Договор за безвъзмездна финансова 

помощ №BG16RFOP001-1.023-0002-C01 за реализация на проект “Ремонт, 

обновяване на материално-техническата база и мерки за енергийна ефективност в 

образователните институции на територията на гр. Разград”. Проектът се 

финансира от Европейския фонд за регионално развитие (9 853 637,19 лв.), 

национално финансиране (1 478 045,56 лв.) и собствен принос на бенефициента 

Община Разград (43 500 лв.). Насочен е към модернизиране на обекти на 

образователната инфраструктура и подобряване качеството на образованието в 

община Разград, което е и основна цел на проекта. Проектните дейности включват 

обновяване и реконструкция, реализация  на мерки за подобряване на енергийната 

ефективност и рехабилитация на дворните пространства на 11 обекта на 

образователната инфраструктура в град Разград, които едновременно с това ще 

бъдат оборудвани за осъществяване на модерна учебно-възпитателна дейност.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 
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С Решение №753 от Протокол №58 от проведено заседание на 30.07.2019г. на 

Общински съвет гр.Разград бе дадено съгласие за сключване на договор за кредит с 

Фонд „ФЛАГ” ЕАД и основните параметри по същият. 

За осигуряване на дължимите плащания по проекта  е подписан  договор за 

кредит №1116 от 03.10.2019г. в размер от 6 262 071 лв. с Фонд „ФЛАГ” ЕАД, като 

специфичен инструмент за подкрепа на общините при изпълнение на проекти по 

оперативни програми. 

Усвояването по кредита е в размер на 5 739 572 лв. Община Разград е 

погасила 4 271 656 лв. Подадено е окончателно искане за плащане до УО на 

27.03.2020г. на стойност 6 904 966,45лв. Към настоящият момент има направени 

частични плащания  от страна на УО.  

В периода 26-27.09.2023г. със Заповед № РД 02-36-1049/18.09.2023 г. на г-жа Ася 

Станкова главен директор  на Главна дирекция „Стратегическо планиране и 

програми за регионално развитие“ към МРРБ бе извършена проверка на място.В 

резултат на проверката бяха регистрирани констатации и препоръки със срок на 

отстраняване до 27.10.2023г. С писмо с Изх.№ 04-00-277/27.10.2023г. е изпратен 

доказателствен материал за предприетите коригиращи действия и отстранени 

дефекти. На 01.11.2023г. в ИСУН е получена кореспонденция от УО, видно от която 

е необходимо да се представят допълнителни доказателства за обект ПГПЧЕ 

“Екзарх Йосиф“ /препоръка №15/ в срок до 13.11.2023г. На 09.11.2023г. същите са 

изпратени. Няма последваща кореспонденция от страна на УО, относно 

окончателното искане за плащане по проекта. 

Съгласно подписаният договор за кредит и анекси към него крайният срок за 

погасяване е 25.12.2023г. Община Разград не разполага със свободен собствен 

ресурс, с който да погаси задълженията си към Фонд „ФЛАГ” ЕАД . 

 Съгласно указанията на Фонд „ФЛАГ” ЕАД  за промяна в условията на 

сключен договор за  кредит е необходимо да се приложи решение на Общинския 

съвет. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 10, ал. 2 и чл. 22, ал. 1 

от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл. 17, ал. 1 и  

ал. 2, във връзка с чл. 17а, ал. 2 и чл. 19а от Закона за Общинския  дълг, предлагам 

Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 28 гласа „ЗА“, „против“ – 

няма, „въздържали се“ – 1, 

                                                     

Р Е Ш И: 

     

1. Община Разград да сключи анекс към договор за кредит №1116 от 

03.10.2019г. с Фонд „ФЛАГ” ЕАД, при промяна на следните параметри: 

1.1 Вид на дълга – дългосрочен дълг, поет с договор за общински заем; 

1.2 Условия за погасяване: 

1.2.1Срок за погасяване – до 25.06.2024 година, с възможност за предсрочно 

погасяване изцяло или на части, без такса за предсрочно погасяване; 

2. Възлага и делегира права на Кмета на Община Разград да подготви 

искането за анекс  към договор за кредит №1116 от 03.10.2019г., да го подаде в офиса 

на Фонд „ФЛАГ“ ЕАД, да подпише анекса към договора за кредит и договорите за 

залог, както и да извърши всички останали правни и фактически действия за 

изпълнение на решението по т. 1. 
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Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и Областния 

управител на Област Разград  в 7 /седем/ дневен срок от приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд Разград.  

  

С Т А Т И Я 11 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Пристъпваме към разглеждане на докладна записка с вх.№462 от Галина Милкова 

Георгиева – Маринова - Председател на Общински съвет Разград 

Относно: Определяне на представител на Общински съвет Разград за член на 

Областен съвет за развитие на област с административен център Разград. 

Накратко, в съответствие с изискванията на Закона за регионално развитие, в 

област Разград е създаден Областен съвет за развитие /ОСР/, председателстван от 

Областния управител. В състава му по право влизат кметовете на общините от областта и 

по един представител на общинските съвети. С писмо № 91-00-16 от 23.11.2023 г. 

Областния управител и Председател на ОСР ни уведомява, че поради настъпили промени 

в ръководствата на общините и общинските съвети на територията на област Разград 

след Местни избори 2023 г. и в изпълнение разпоредбите на Закона за регионално 

развитие и Правилника за неговото приложение, е необходимо да бъде актуализиран 

съставът на Областния съвет за развитие, поради което трябва да изберем представител 

на Общински съвет Разград за член на тази структура. 

С оглед на изложеното очаквам вашите предложения за представител на Общински 

съвет – Разград в състава на Областния съвет за развитие на Област Разград. Благодаря, 

завърших. Имате думата по докладната записка. 

Господин Джипо Джипов, предполагам, че имате предложения.  

 Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Да, разбира се, благодаря Ви. От нашата група предлагаме господин Огнян 

Обрешков. Благодаря.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря и аз.  

Госпожа Неделчева иска и тя думата.  

Г-жа Елка Неделчева - „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, ВМРО, БНД“ 

Благодаря Ви. От нашата група предлагаме господин Руско Дянков.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Други предложения? Не виждам. По реда на постъпване, подлагам на гласуване 

първо предложението на господин Джипов за представител на Общински съвет – Разград 

в Областния съвет за развитие на Област Разград да бъде господин Огнян Обрешков. 

Моля, общинските съветници да гласуват по това предложение.  

С 9  гласа „ЗА“, „против“ – 3, „въздържали се“ – 9, предложението на 

общинския съветник Джипо Джипов не се приема.  

Сега гласуваме за предложението за член на Областния съвет за развитие на 

Област Разград, като представител на Общински съвет – Разград, да бъде общинския 

съветник Руско Дянков. Моля да гласувате.  

С 19 гласа „ЗА“, „против“ – 7, „въздържали се“ – няма, предложението на 

общинския съветник Елка Неделчева се приема.  

Сега подлагам на гласуване докладната записка в нейната цялост. Моля да 

гласувате.  
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Общинският съвет взе следното  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 12 

В съответствие с изискванията на Закона за регионално развитие в област 

Разград е създаден Областен съвет за развитие /ОСР/, председателстван от 

Областния управител. В състава му по право влизат кметовете на общините от 

областта и по един представител на общинските съвети. С писмо № 91-00-16 от 

23.11.2023 г. Областния управител и Председател на ОСР ни уведомява, че поради 

настъпили промени в ръководствата на общините и общинските съвети на 

територията на област Разград след Местни избори 2023 г. и в изпълнение 

разпоредбите на Закона за регионално развитие и Правилника за неговото 

приложение, е необходимо да бъде актуализиран съставът на Областния съвет за 

развитие, поради което трябва да изберем представител на Общински съвет Разград 

за член на тази структура. 

Като се отчита важното значение на Областния съвет за развитие за 

икономическото планиране и развитие на региона и в изпълнение на законовото 

изискване за представителство на общинските съвети от областта в него, на 

основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, във вр. с чл.62, ал.3 и ал.5 от Правилника за 

приложение на Закона за регионално развитие и писмо № 91-00-16 от 23.11.2023 г. 

на Областния управител на област с административен център Разград, Общински 

съвет Разград, с 19 гласа „ЗА“, „против“ – 8, „въздържали се“ – няма, 

Р Е Ш И: 

1. Избира за представител на Общински съвет Разград в състава на 

Областен съвет за развитие на област с административен център Разград общински 

съветник Руско Кулев Дянков. 

2. Задължава председателя на Общински съвет Разград своевременно да 

уведоми Областния управител за направения избор. 

3. Настоящото решение да се изпрати на кмета на Община Разград и Областния 

управител на област Разград в седем дневен срок от приемането му.  

  

С Т А Т И Я 12 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

И дойде ред на последната докладна записка с вх.№467 от Полина Тодорова 

Иванова – Зам.кмет на Община Разград 

Относно: Изменение на бюджета на Община Разград за 2023 г.  
Заповядайте, госпожо Иванова. 

Г-жа Полина Тодорова Иванова – Зам.кмет на Община Разград 

Благодаря Ви, госпожо Председател.   

Уважаеми дами и господа общински съветници,  

С Решение № 723 по Протокол № 52 от 18.09.2023 г. на Общински съвет Разград е 

приет бюджета на Община Разград за 2023 г. Съгласно чл. 124, ал. 2 от Закона за 

публичните финанси промените по общинския бюджет, извън тези по чл. 56, ал. 2, се 

одобряват от общинския съвет. В чл. 124, ал. 3 от Закона за публичните финанси е 

конкретизирано, че общинският съвет може да одобрява компенсирани промени между 

показатели на капиталовите разходи, както и между отделни обекти, финансирани със 



74 
 

средства от целевата субсидия, определена със закона за държавния бюджет за 

съответната година, като промените се одобряват само в рамките на бюджетната година.  

В процеса на изпълнение на инвестиционната програма на общината се очертават 

свободни средства от целевата субсидия за капиталови разходи в размер на 6 489 лв. в 

посочените обекти.  

Във връзка с гореизложеното предлагам икономията в размер на 6 489 лв. да бъде 

използвана за увеличение на планираните средства за обект „Изготвяне на комплексен 

проект за инвестиционна инициатива, за благоустрояване и социализация на крайречната 

зона на река „Бели Лом“. 

В обект „Вертикална планировка на улици в кв.702, 703, 704, 705 и 706 

/ограничени от съществуващите улици „Добруджа“, „Черна“, „Тутракан“, „Княз Борис“, 

„Силистра“ и „Ропотамо“/ в гр.Разград е включено проектиране на няколко улици на 

обща стойност 36 000 лв.  

Препоръката на Министерство на финансите е да се опишат улиците поотделно със 

съответната стойност, а именно:  

Изготвяне на инвестиционен проект на ул. „Мачин“ – 1 900 лв.; на ул. 

„Гвардейска“ – 5 820 лв.; ул. „Ропотамо“ – 3 790 лв.; на ул. „Силистра“ – 13 500 лв.; на 

ул. „Добруджа“ – 10 990 лв.; 

  Предложената корекция е отразена в Приложение № 1 „Разходна част 

на бюджета на Община Разград за 2023  г.“ и Приложение № 2 „Разчет за финансиране 

на капиталовите разходи на Община Разград за 2023 г.“. 

 Предвид гореизложеното предлагам Общински съвет Разград да вземе 

решение, с което да измени разходната част на бюджета на Община Разград за 2023г., 

съгласно Приложение № 1 и измени Разчета за финансиране на капиталовите разходи на 

Община Разград за 2023г., съгласно Приложение № 2. Завърших.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря на госпожа Иванова за представената накратко докладна записка и 

откривам разискванията по нея. Имате думата за становища, мнения, въпроси. Не 

виждам такива. В такъв случай пристъпваме към гласуване. Моля да гласуваме по 

докладна записка с вх.№467. Режим на гласуване.  
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2023 – 2027 година 

30.11.2023 г. – поименно гласуване 

 

№  Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Антон Руменов Монев Не участва   
2. Асение Фахриева Касим +   

3. Атанас Станчев Станчев +   
4. Биляна Николаева Асенова +   
5. Божидар Вълчев Божков +   
6. Валентин Стефанов Василев +   

7. Валентина Маркова Френкева-Белчева +   
8. Галина Милкова Георгиева-Маринова +   
9. Джипо Николов Джипов +   
10. Елис Салиева Фейзиева +   

11. Елка Александрова Неделчева +   
12. Зафер Ахмед Хюсеин +   
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13. Ивайло Иванов Хъневски +   
14. Ивелина Любомирова Ангелова +   
15. Калоян Руменов Монев Отсъства   

16. Левент Али Апти +   
17. Левент Ахмедов Мехмедов +   
18. Милен Йоргов Минчев +   
19. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

20. Митко Иванов Ханчев +   
21. Михаил Парашкевов Тодоров +   
22. Надежда Радославова Димитрова Отсъства   
23. Наско Стоилов Анастасов +   

24. Николай Пламенов Пенчев +   
25. Огнян Досев Обрешков Не участва   
26. Онур Сали Гьочгелди +   
27. Павлета Иванова Якимова +   
28. Петя Петрова Цанкова +   
29. Радиана Ангелова Димитрова +   
30. Руско Кулев Дянков +   
31. Стоян Димитров Ненчев +   
32. Хабибе Кязим Расим +   
33. Хубан Евгениев Соколов +   

                                                    

Общинският съвет взе следното  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 13 

С Решение № 723 по Протокол № 52 от 18.09.2023 г. на Общински съвет 

Разград е приет бюджета на Община Разград за 2023 г. Съгласно чл. 124, ал. 2 от 

Закона за публичните финанси промените по общинския бюджет, извън тези по чл. 

56, ал. 2, се одобряват от общинския съвет. В чл. 124, ал.3 от Закона за публичните 

финанси е конкретизирано, че общинският съвет може да одобрява компенсирани 

промени между показатели на капиталовите разходи, както и между отделни 

обекти, финансирани със средства от целевата субсидия, определена със закона за 

държавния бюджет за съответната година, като промените се одобряват само в 

рамките на бюджетната година. Съгласно чл. 37 от Наредба № 15 на Общински 

съвет Разград за условията и реда за съставяне на тригодишна бюджетна прогноза 

за местните дейности и за съставяне, приемане, изпълнение и отчитане на 

общинския бюджет, при изменение в макроикономическите условия и при 

възникване на неотложни или други непредвидими обстоятелства, настъпили през 

бюджетната година, приетият бюджет може да се актуализира. 

В процеса на изпълнение на инвестиционната програма на общината се 

очертават свободни средства от целевата субсидия за капиталови разходи в размер 

на 6 489 лв., а именно: 

 От обект „Мрежово оборудване /комутатори, защитна стена и др/ - ОА“ – 

259 лв.; 

 От обект „Изграждане на съоръжение тип „Солна стая“ в ДГ № 11 

„Детелина“ –                  200 лв.; 

 От обект „Фургон за пенсионерски клуб в с.Дянково“ – 4 790 лв.; 
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 От обект „Проектиране на ремонт на път RAZ3121 /II-49, Манастирско - 

Разград/ - Гробищен парк –депо СО“ – 1 240 лв. 

Във връзка с гореизложеното предлагам икономията в размер на 6 489 лв. да 

бъде използвана за увеличение на планираните средства за обект „Изготвяне на 

комплексен проект за инвестиционна инициатива /ПУП-ПРЗ, инвестиционен 

проект-фаза идеен проект/, за благоустрояване и социализация на крайречната зона 

на река „Бели Лом“. 

В обект „Вертикална планировка на улици в кв.702, 703, 704, 705 и 706 

/ограничени от съществуващите улици „Добруджа“, „Черна“, „Тутракан“, „Княз 

Борис“, „Силистра“ и „Ропотамо“/ в гр.Разград е включено проектиране на 

няколко улици на обща стойност                 36 000 лв.  

Препоръката на Министерство на финансите е да се опишат улиците 

поотделно със съответната стойност, а именно: 

 Изготвяне на инвестиционен проект на ул. „Мачин“ – 1 900 

 лв.; 

 Изготвяне на инвестиционен проект на ул. „Гвардейска“ – 5 820 лв.; 

 Изготвяне на инвестиционен проект на ул. „Ропотамо“ – 3 790 лв.; 

 Изготвяне на инвестиционен проект на ул. „Силистра“ – 13 500 лв.; 

 Изготвяне на инвестиционен проект на ул. „Добруджа“ – 10 990 лв.; 

  Предложената корекция е отразена в: 

 Приложение № 1 „Разходна част на бюджета на Община Разград за 2023  г.“; 

 Приложение № 2 „Разчет за финансиране на капиталовите разходи на 

Община Разград за 2023 г.“. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 6, ал. 2 и чл. 22, ал. 1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл. 124, ал.2 и ал.3 

от Закона за публичните финанси и чл. 37 от Наредба № 15 на Общински съвет 

Разград за условията и реда за съставяне на тригодишна бюджетна прогноза за 

местните дейности и за съставяне, приемане, изпълнение и отчитане на общинския 

бюджет, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 29 гласа „ЗА“, 

„против“ – няма, „въздържали се“ – няма, 

Р Е Ш И: 

1.  Изменя разходната част на бюджета на Община Разград за 2023  г., 

съгласно Приложение № 1.             

2. Изменя  Разчета  за  финансиране  на  капиталовите  разходи  на  Община  

Разград  за 2023 г., съгласно Приложение № 2.             

3. Възлага на Кмета на общината да отрази корекциите по бюджета 

съобразно Единната бюджетна класификация за 2023 г. 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 

Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд   Разград. 

/Приложение № 1 и Приложение № 2 са неразделна част от Решение № 13 и 

са приложени към протокола в отделен файл./  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Изчерпахме точка първа от дневния ред докладни записки.  
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ТОЧКА ВТОРА  

ТЕКУЩИ 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

И пристъпваме към втора точка- текущи. Както ви уведомих предварително, в тази 

точка – текущи, ще бъде разгледано постъпилото в срока по правилника питане от 

Общинския съветник Божидар Божков, поради което ще му дам думата да развие своето 

питане, след което кмета на общината, съгласно нашия правилник ще реши дали да 

отговори на следващото заседание или сега.  

Имате думата, господин Божков.  

Г-н Божидар Божков - Коалиция „ПП-ДБ“ 

Благодаря, госпожо Председател.  

Уважаеми колеги общински съветници,  

В качеството си на общински съветник, на основание на чл.44, т.4 и чл.98,ал 1 от 

Правилник за организацията и дейността на Общински съвет –Разград и неговите 

комисии и взаимодействието с общинската администрация отправих питане към 

господин Добрин Добрев – кмет на Община Разград, което ще ви го прочета, тъй като 

виждам голяма част от вас не са се запознали. 

С ваша заповед, уважаеми господин Добрев, №1453/26.11.2023г. Вие обявявате 

27.11.2023г. за неучебен ден за всички училища, намиращи се на територията на Община 

Разград и преустановявате присъствието на децата във форми на педагогическо 

взаимодействие с детските градини. 

В мотивите си за заповедта посочвате Заповед № ОМП-19/26.11.2023 г. на 

Областния управител на Област Разград за обявяване на бедствено положение на цялата 

територия на Област Разград, поради продължителен и интензивен снеговалеж, бурен 

вятър и снегонавявания. На тези природни бедствия ,които възникнаха в един много 

кратък период от време /от 21ч на 25.11.2023г. да 12.00ч. на 26.11.2023г. бяхме свидетели 

всички ние и потърпевши всички жители на община Разград. За тях обаче съгласно 

системата за ранно предупреждение беше получена информация от компетентните 

органи още на 23.11.2023г., като всички медии в своите прогнози за времето 

предупреждаваха за влошаване на метеорологичната обстановка и възможните 

последици от това. Успоредно с тази информация на 24.11.2023г. от медиите беше 

оповестено, че  Министър -председателя академик Николай Денков разпорежда на 

всички областни управители спешно да проведат координационни срещи с общинските 

ръководства и снегопочистващите фирми. Целта е да се провери и потвърди готовността 

за работа на всички екипи още този уикенд и идните седмици, така че населените места в 

страната да посрещнат без проблеми зимните условия, като казвам този уикенд имам в 

предвид 25-ти и 26-ти. 

Фактическата обстановка и това на която бяхме свидетели на 25-ти и 26-ти ме 

карат да си мисля .че това разпореждане на Министър -председателя едва ли е било 

изпълнено.  

На 26.11.2023г. Област Разград и в частност Община Разград осъмна с 

неразчистени пътища, множество счупени клони на дървета, някои от които паднали 

върху автомобили и жици от електропреносната мрежа. Почти половината от селата на 

общината бяха без ток, а авариите в „Топлофикация-Разград“ оставиха всички нейни 

абонати без топлоподаване. Нарушено беше снабдяването с хранителни стоки на 

магазините, поради затваряне на всички пътища от и към град Разград. Хората се 

придвижваха през огромни преспи от сняг, движението на автомобили беше 

парализирано, с изключение на няколко автомобила с висока проходимост. Оказването 
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на спешна медицинска помощ, както и на лицата нуждаещи се от хемодиализа също 

беше затруднено. Тази обстановка предизвика остро недоволство в социалните мрежи 

срещу институциите, задължени по закон да се справят с това природно бедствие и най-

вече срещу действията на Община Разград. Вашата заповед №1453/26.11.2023г. се явява 

следствие на тези действия поради което, моля да ми отговорите на следните въпроси: 

1. С кои фирми Община Разград има сключени договори за снегопочистване на 

общинската пътна мрежа и територията на град Разград към 27.11.2023г. и за какъв срок? 

2. Какви пари за извършена дейност съгласно тези договори са изплатени на 

тези фирми до момента? 

3. По какъв технологичен ред е организирано началото на почистването на 

пътната мрежа от тези фирми или това е по преценка на самата фирма? Ако този въпрос 

има някаква неяснота мога допълнително да ви го разясня.  

4. Кой осъществява контрола върху качеството на почистването на тези фирми 

от администрацията на Община Разград? 

5. Какъв анализ на информацията и оценка на риска направихте Вие в 

качеството си на кмет на Община Разград с цел предприемането на превантивни мерки в 

съответствие с чл. 5, т.1 и 2 и чл. 6 от Закона за защита при бедствия/ЗЗБ/? 

6. Как изпълнихте вашите задължения съгласно чл. 65 от ЗЗБ ? 

7. Има ли в Община Разград създаден общински съвет за намаляване на риска 

при бедствия съгласно чл. 65а от ЗЗБ и ако има какъв е неговият състав ? 

8. Свикахте ли в периода 25.11 - 26.11, т.е. ноември, кризисния щаб на Община 

Разград? 

9. Приведохте ли в действие за този период плана за бедствия на Община 

Разград в частта му снегонавявания и обледяване? 

10. Какви превантивни мерки предприехте с цел намаляване на риска от 

очертаващото се природно бедствие ? 

11. Какви задачи бяха поставени на ОП „Паркстрой“ и „Ремонтстрой“, кой и кога 

контролира изпълнението на тези задачи ? 

Това е моето питане. Завърших. 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Г-жа Елка Неделчева - „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, ВМРО, БНД“ 

Госпожа Елка Неделчева не говори на микрофон.  

Г-н Божидар Божков - Коалиция „ПП-ДБ“ 

Госпожо Неделчева, мисля че не е коректно от ваша страна така да отправяте 

упреци, още повече говоря за Разград. Кога ще предам и какво ще предам това е друг 

въпрос.  

Г-жа Елка Неделчева - „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, ВМРО, БНД“ 

Госпожа Елка Неделчева не говори на микрофон.  

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Еми заповядайте. Вземете питането от господин Божков и го приведете на някой от 

БСП в София и той ще зададе въпроса на Терзиев. Заповядайте.   

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Ако обичате, господин Джипов.  

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Процедура.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Моля Ви се, това не е процедура. Не злоупотребявайте. 
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Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Господин Джипо Джипов не говори на микрофон.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Така, да пристъпим сега към това, ще бъде ли отговорено на питането сега или на 

следващото заседание, право на кмета е съгласно нашия правилник, да прецени.  

Г-н Добрин Добрев – Кмет на Община Разград  

Сега ще отговоря на питането.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Заповядайте.  

Г-н Добрин Добрев – Кмет на Община Разград  

Благодаря Ви.  

Уважаеми господин Божков, 

Във връзка с Ваше питане със съответния входящ номер за предоставяне на 

информация, Ви предоставям същата по поредността на зададените от Вас въпроси: 

С кои фирми Община Разград има сключени договори за снегопочистване на 

общинската пътна мрежа и територията на град Разград към 27.11.2023 г. и за какъв 

срок? 

За снегопочистване на общинската пътна мрежа има действащ Договор № 85 от 

21.03.2022 г., сключен между Община Разград и „Пътно строителство“ АД гр. Разград с 

предмет „Зимно поддържане на общинската пътна мрежа и местните пътища на 

територията на община Разград“ със срок за изпълнение 26 месеца. За снегопочистване 

на уличните мрежи в населените места има действащ Договор № 266 от 22.10.2020 г., 

сключен между Община Разград и „Уейст Солюшънс България“ ЕООД с предмет 

„Събиране и транспортиране на битови отпадъци, разполагане и поддръжка на съдове за 

битови отпадъци, лятно и зимно почистване на улици и други места за обществено 

ползване на територията на гр.Разград и населените места на община Разград“ със срок 

за изпълнение 60 месеца. 

Какви пари за извършена дейност съгласно тези договори са изплатени на тези 

фирми до момента? 

За снегопочистване през земен сезон 2022/2023 г. са изплатени: 199 696,26 лв. по 

Договор № 85 от 21.03.2022 г., сключен между Община Разград и „Пътно строителство“ 

АД гр. Разград и 49 903,55 лв. по Договор № 266 от 22.10.2020 г., сключен между 

Община Разград и „Уейст Солюшънс България“ ЕООД. За снегопочистване през земен 

сезон 2023/2024 г. към днешна дата няма извършени плащания по горепосочените два 

договора. 

По какъв технологичен ред е организирано началото на почистването на пътната 

мрежа от тези фирми или това е по преценка на самата фирма? 

Ежегодно преди началото на зимния сезон изпълнителите на договорите за 

снегопочистване представят на Община Разград за съгласуване и одобряване на: 

Оперативен план за зимно поддържане и снегопочистване на общинската пътна мрежа на 

територията на община Разград през експлоатационен сезон 2023/2024 г. по Договор № 

85 от 21.03.2022 г., сключен между Община Разград и „Пътно строителство“ АД 

гр.Разград; Оперативен план за действие при зимни условия за сезон 2023/2024 г. по 

Договор № 266 от 22.10.2020 г., сключен между Община Разград и „Уейст Солюшънс 

България“ ЕООД. 

В представените и одобрени оперативни планове подробно е представена 

информация за създадената организация, технологичния ред и начина на изпълнение на 

дейностите по снегопочистване възложени за изпълнение по предметите на посочените 
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договори. Въпросните оперативни планове са съобразени и с Програмата за защита при 

бедствия на Община Разград.  

Кой осъществява контрола върху качеството на почистването на тези фирми от 

администрацията на Община Разград? 

Община Разград чрез служителите си на Отдел „Инвестиционни дейности“ и Отдел 

„Опазване на околната среда“, както и кметовете на кметства и кметските наместници на 

населени места осъществяват контрол по изпълнение на дейностите предвидени в 

предметите на посочените договори. 

Какъв анализ на информацията и оценка на риска направихте вие в качеството си 

на кмет на Община Разград с цел предприемането на превантивни мерки в съответствие с 

чл.5, т.1 и 2 и чл.6 от Закона за защита при бедствия/ЗЗБ/? 

Извършения от Община Разград анализ и оценка на риска от снегонавявания и 

обледявания е включен в изготвения План за защита при снегонавявания и обледявания, 

който е съставна част от Плана за защита при бедствия на Община Разград и е 

публикувана на интернет страницата на Община Разград. На база извършения анализ на 

информацията и оценката на риска са изготвени техническите задания на проведените 

обществени поръчки за снегопочистване, които са неразделна част от сключените 

договори с класираните изпълнители. Досиетата на поръчките са обществено достъпни и 

са публикувани в интернет платформата на Агенцията за обществените поръчки - ЦАИС. 

Как изпълнихте вашите задължения съгласно чл.65 от ЗЗБ? 

Задължения на кмета на общината са регламентирани в чл.65, ал.1 от Закона за 

защита от бедствия и същите се спазват и прилагат в относимите случаи. В конкретния 

случай където Областният управител обяви със своя заповед бедствено положение в 

цялата област Разград основната част от  задължения на кмета на общината бяха 

свързани със създаването на организация, координиране действията на всички участници 

в провеждането на мерки за намаляването на последиците от обявеното бедствие. В 

съответната заповед имаше разписани дейности и отговорности, които общинската 

администрация следваше да предприеме и същите задължения са предприети и са 

направени, съобразно оперативните планове, които Ви цитирах, както и плана за 

обледяване и снегонавявания, което е неразделна част от плана на Община Разград.  

Има ли в Община Разград създаден общински съвет за намаляване на риска при 

бедствия съгласно чл.65а от ЗЗБ и ако има какъв е неговият състав? 

Със Заповед № 1362 от 27.10.2020 г. на Кмета на Община Разград има създаден 

Общински съвет за намаляване на риска от бедствия на територията на община Разград. 

В състава му са включени представители на Общинската администрация Разград, 

представители на Общински съвет Разград, представители на териториалните структури 

- РСПБНЗ - Разград, РУ на МВР - Разград, РЗИ Разград и БЧК Разград и представители 

на юридически лица - „Енерго Про Мрежи“ АД - РЦ Разград и „Водоснабдяване Дунав“ 

ЕООД. В резултат на проведените местни избори след настъпили промени в поименния 

състав на някои от членовете за намаляване на риска от бедствия, ще се актуализира 

неговият състав. 

Свикахте ли в периода 25.11-26.11 кризисния щаб на Община Разград? 

В изпълнение на Заповед № ОМП-19/26.11.2023 г. на Областният управител на 

Област Разград за обявяване на бедствено положение на цялата територия на област 

Разград, длъжностните лица от щаба на Община Разград за изпълнение на общинския 

план за защита при бедствия осъществиха общото взаимодействие с областния щаб и 

подчинените им и останалите структури от единната спасителна система. 
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Приведохте ли в действие за този период плана за бедствия на Община Разград в 

частта му снегонавявания и обледяване? 

Е приведен в действие. Всички действия на Община Разград са изпълнени в 

съответствие със заповедта на Областният управител за обявявяне на бедствено 

положение и действащия План на Община Разград за защита при снегонавявания и 

обледявания. 

Какви превантивни мерки предприехте с цел намаляване на риска от очертаващото 

се природно бедствие? 

Община Разград е сключила договори за зимно почистване на общинските пътища 

и уличната мрежа в населените места. Община Разград финансово е обезпечила 

договорите за снегопочистване. Община Разград писмено е уведомила фирмите 

ангажирани със снегопочистването на територията на община Разград и Областно пътно 

управление Разград за създаване организация за приоритетно почистване на участъци от 

републиканската и общинската пътна мрежа, както и улици водещи до адресите на 27 

броя болни лица нуждаещи се от хемодиализа, които подлежат на транспортиране до 

МБАЛ „Св. Иван Рилски“ град Разград.  От изпълнителите на договорите за 

снегопочистване е изискан оперативен план за зимно почистване за удостоверяване 

готовността и начина на почистване на обектите попадащи в обхвата на договорите. На 

24.11.2023 г. след получено предупреждение от Национален институт по метрология и 

хидрология-филиал Варна за усложняване на синоптичната обстановка в източна 

България, Община Разград уведоми представителите на фирмите ангажирани със 

зимното почистване на територията на общината за предприемане на съответните 

действия за осигуряване на дежурство и реагиране за снегопочистване. Община Разград 

създаде организация по осигуряване на дежурни служители и бригади с наличната 

техника за почистване, които да са в готовност за започване на работа по разчистване на 

уличната мрежа и тротоарите, при първа възможност след успокояване на обстановката и 

затихване на вятъра и снеговалежа.  

Какви задачи бяха поставени на ОП „Паркстрой“ и „Ремонтстрой“, кога и кой 

контролира изпълнението на тези задачи? 

Двете общински предприятия са ангажирани с разчистване на паднали дървета и 

клони, почистване и обезопасяване на тротоари, пешеходни зони, алеи и междублокови 

пространства. Извършена бе координация с оперативните дежурни служители в Община 

Разград за приемане и реагиране на сигнали за бедстващи хора и ситуации, създаващи 

непосредствена опасност за живота и здравето на граждани. Контрол по изпълнението на 

задачите в такава ситуация се упражнява своевременно и постоянно под прякото 

наблюдение на длъжностите лица от общинската администрация, включени в състава на 

Общинския съвет за намаляване на риска от бедствия. Завърших.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Добрев.  

Сега, господин Божков, съгласно нашия правилник имате право на до два 

доуточняващи въпроса и становище. Ще се възползвате ли от това право?  

Г-н Божидар Божков - Коалиция „ПП-ДБ“ 

Да, ще се възползвам, Госпожо Председател. Ще си позволя да направя само един 

кратък коментар по отношение на отговорите, които получих от господин Добрев.  

Това, което чух, господин Добрев, за мен стана ясно едно, Вие не знаете Вашите 

задължения по отношение на Закона за бедствия и аварии и ще Ви кажа защо. Когато Ви 

попитах въпроса за превенция и анализ на риск, това не включва да ми кажете какъв план 

е изготвен и какво е изготвено, това включва съвсем друг тип дейности, мисля че 
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достатъчно добре ме разбирате, не искам да ангажирам всички общински съветници с 

това, какво искам да Ви кажа. Но анализ на обстановката и оценка на риска при 

получаване на предварителна информация не означава да сте си изготвили един план и 

да ми казвате, че някой си бил изпълнявал задълженията. Ние сами сме свидетели какво 

се случи. Знаете ли, че общинския план за бедствия е от юли месец 2019 година и в него 

фигурират приложения, само ще Ви цитирам „Областен управител Гюнай Хюсмен, 

Заместник-областен управител Нурие Црънгалова“, там фигурират и съответно места за 

подслон на бедстващи, само ще Ви кажа кои са: Хотел Разград, собственик Диана Тур и 

т.н. и т.н. Не искам да се спирам на другите приложения примерно за местата, където 

трябва има съхранение на хранителни продукти и т.н., фирми, които въобще не 

съществуват. Този план от тогава не е погледнат и никой не го е видял. Защото ако Вие 

го бяхте видели в качеството на кмет, нямаше да ми давате тая информация. Моите 

доуточняващи въпроси са следните, само че преди това ще Ви дам една информация, 

лично аз проведох разговор с двама служители от ОП „Паркстрой“ в понеделник на 27-

ми, които ги видях по една улица, „Станка Николица“ се казва улицата, двамата си 

пушеха цигарите и пиеха си кафето и резачката им беше в снега, това стана в 10:10 часа. 

Умишлено ще им спестя имената, поради факта, че хората се притесняваха дори да ми ги 

кажат. На въпроса ми- какви задачи им са поставени и какво трябва да свършат, те ми 

отговориха следното „началника ни каза главните улици да ги почистим“, кои са 

главните улици те не знаеха. На следващия ми въпрос, защо вие не работехте на 26-ти, 

отговора им беше „ами защото има дежурни“ и колко са дежурните - „двама човека“, 

тоест отговор от служители на ОП „Паркстрой“, че в неделя само двама човека са 

работили. Когато целия град, целия град беше затънал  от счупени клони, от паднали 

жици, какво повече от това да коментирам. Моя въпрос е следния: Вие считате ли, 

съгласно договорите с двете фирми, които ми казахте за почистването на пътната мрежа 

в град Разград и извън Разград, са изпълнили своите задължения, съгласно плана? И 

втория ми въпрос: Смятате ли да предприемете някакви мерки, ако считате, че те не са 

изпълнили задълженията и какви? Благодаря.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

И аз ви благодаря. Давам думата на господин Добрев за отговор на въпросите.  

Г-н Добрин Добрев – Кмет на Община Разград  

Първо да Ви кажа, че всичките тия неща, които ги казахте може да са въпрос на 

свободна интерпретация и мога да Ви кажа защо, примерно от ОП „Паркстрой“ има шест 

човека работници, имаше две групи по трима човека и отделно отговорника им седми 

човек, това става дума в неделя. От ОП „Ремонтстрой“ също имаше четири човека 

работници, няма да изпадам в подробности, кои са, как са и що са, аз това много добре го 

знам, защото съм бил на терен. То е много лесно да ги попиташ двама човека, които са 

били на една определена улица и кои са им задълженията, та те са им определени кои 

улици да почистят и съм изключително щастлив, че не са предоставили информация на 

всеки втори, който ги попита, да Ви кажа честно, защото те тогава нямаше да си вършат 

работата. Що се отнася до въпроса Ви дали смятам, че са си свършили работата, в общи 

линии ситуацията беше изключително тежка, не само, че трябваше да се преустанови 

снегопочистването през нощта, защото имаше видимост под 1 метър, имаше опасност да 

се направи по-голяма беля, отколкото да се изчисти това нещо. И аз мисля, че Вие като 

един дългогодишен служител в системата, в която сте работили, го знаете това 

прекрасно, че се прави така, когато има такава сериозна, усложнена метеорологична 

обстановка. Фирмите в общи линии си изпълняваха дейностите по план, дали са ги 

изпълнили качествено или не - това е въпрос на анализ, който ние с колегите в 
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следващите няколко дена ще заседаваме и ще се разбере окончателното решение и 

измеренията от това решение. Да, отне повече време да се разчистят пътищата, да, 

обстановката беше изключително сложна, едно е да чистиш сняг, друго е да разчистваш 

клони и жици. И само първото действие е необходимо да се предприеме по този план, без 

значение кои са предприятията и кой е областният управител, защото това е достатъчно 

тежък документ, за да не се актуализира при всяка смяна на областния управител и Вие 

много добре знаете колко често се случваха тези промени в последните четири години. 

Само за разчистването на клоните и падналите жици около болницата, за да се осигури 

възможността управата на болницата да си извози лицата, които са от хемодиализа и да 

ги настани превантивно, предварително, щото не се знаеше кога ще свърши 

усложнението на обстановката, отне повече от два часа и половина. Заради тежък сняг, 

заради паднали клони, заради паднали дървета. Това е уви обстановка, която никой не би 

могъл да предвиди, в каква точна степен, всички бяха в необходимата готовност, бяха 

извикани предварително, с тях бяха направени съгласувателни действия, с фирмите, 

както Ви обяснихме бяха осигурени дежурни, които бяха на разположение и изчакваха 

повикване, за да могат да излязат и да разчистват последствията от бедствието, което ни 

връхлетя. Но все пак, нека да бъдем откровени и да си кажем, че това е бедствие и за 

последиците от това бедствие е необходимо малко повече време за реакция. Завърших.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

По питането не се предвижда разискване, съгласно нашия правилник и изчерпахме 

процедурата  по питане. Продължаваме с…  

Г-н Джипо Джипов - Коалиция „ПП-ДБ“ 

Кога ще извозим сметта? Когато вече снега го няма, дайте сега да извозим сметта, 

господин Добрев.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Господин Джипов, умолявам Ви недейте да си вземате думата, когато Ви хрумне.  

Г-н Джипо Джипов - Коалиция „ПП-ДБ“ 

Господин Джипо Джипов не говори на микрофон.  

  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

За какво вдигате ръка в момента, господин Грънчаров? Мога да Ви дам думата 

единствено и само по процедура. Процедурен ли ви е въпроса? Ако обичате, да се 

изслушваме.   

Г-н Мирослав Грънчаров - Коалиция „ПП-ДБ“ 

Госпожо Председател, искам с колегите съветници да споделя една чувствителна 

информация, защото току що приключи публичното обсъждане на цените на ВиК 

дружествата от КЕВР и аз бях участник в него, с Ваше позволение искам да информирам 

колегите, ако ми позволите, предполагам ще бъде интересна информацията, какво се 

случва на заседанието на КЕВР, това е в точка разни, пасва идеално и с Ваше 

позволение.. 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Общинският съвет ако вземе такова решение и прецени, аз ще Ви дам думата. В 

противен случай, в точка „текущи“ се разглеждат текущите въпроси, аз имам такива, за 

които да ви уведомя и смятам, че това е редно да се направи в момента.  

Уведомявам ви, че при мен е постъпило Решение за образуване на групи общински 

съветници в Общински съвет Разград мандат 2023-2027 година от Коалиция 

„Продължаваме промяната – Демократична България“ с девет на брой членове, от които 
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Мирослав Тодоров Грънчаров е определен за ръководител на групата. Правя го, защото 

съм задължена по чл. 21 от Правилника. От Политическа партия „ГЕРБ“ със седем на 

брой членове с ръководител на групата госпожа Радиана Ангелова Димитрова. 

Политическа партия „Движение за права и свободи“ със седем членове с ръководител 

Левент Али Апти. Местна Коалиция „БСП за България, ВМРО, БНД“ с пет на брой 

членове и ръководител госпожа Елка Александрова Неделчева, заместник на групата 

Руско Кулев Дянков. „МИР, Кауза Разград“ двама – Калоян и Антон Руменов Монев, 

ръководител на групата Калоян Руменов Монев. Политическа партия „Възраждане“ – 

Ивайло Иванов Хъневски и Ивелина Любомирова Ангелова и двамата са съръководители 

на групата. Другите постъпили документи в Звеното на Общинския съвет между двете 

сесии: Жалба с вх. №419 от Велик Георгиев Дунчев, жител на село Пороище относно 

издаването на служебни бележки, удостоверяващи кражбата на автомобили; Отговор 

чрез Председателя на Общинския съвет до Денислава Адрианова Славова относно 

издаване на отделни касови бележки на фронт офиса на Община Разград; От Заместник-

министъра на регионалното развитие и благоустройството до Общински съвет Разград 

относно необходимост от финансови средства за реконструкция, модернизация на 

градската пречиствателна станция за отпадъчни води и канализационна мрежа в град 

Разград; До Председателя на Общинския съвет Искане от Десислава Иванова Михнева, 

майка на Мартин Михайлов Христов на 18 години с диагноза, съответно изписана 

относно зов за помощ и отпускане на средства за лечение на дете с онкологично 

заболяване, насочена към ресорните комисии по бюджет и социална политика; Отговор 

от Община Разград до Председателя на Общинския съвет относно препратени Искания 

със съответните изходящи номера от госпожа Десислава Иванова Михнева за отпускане 

на средства за лечение на нейния син Мартин Михайлов Христов, страдащ от 

онкологично заболяване; От Община Разград до Председателя на Общинския съвет 

относно постъпило Предложение от Бейсим Ахмед - председател на спортен клуб по 

борба  „Лютфи Ахмедов“ град Разград за награждаване на Ремзи Реджеб Осман за 

постигнати високи постижения и резултати, съгласно чл. 91 и чл. 2, т. 5 от Наредба № 25 

за условията и реда за финансиране и подпомагане на спортните клубове и 

туристическите дружества в Община Разград;  Постъпил е също така от „Диагностично 

консултативен център 1 Разград“ ЕООД град Разград отчет за дейността на ДКЦ 1 за 

третото тримесечие на 2023 година, отчет за финансовото състояние, отчет за приходите 

и разходите и счетоводен баланс на дружеството към 30.09.2023 г., насочен към 

комисиите по бюджет и социална политика; От Министъра на околната среда и водите 

относно фактически и правни условия за обявяване на бедствено положение, също 

насочено към ресорните комисии; До Общински съвет Разград молба от Стоянка 

Иванова Маринова в качеството си на наследник на общия наследодател Йордан Колев 

Панов, жител на село Ушинци за обезщетяване със земеделски земи в различни землища; 

Предложението, което ви докладва и господин Антон Монев относно изменението на 

Правилника в чл. 47, ал. 1 и 2 от него; От кмета на Община Разград до Председателя на 

Общинския съвет относно определяне на двама членове от комисията по младежта, 

спорта и туризма към Общински съвет Разград, които да бъдат включени в състава на 

комисията за разпределение за субсидиите на спортните клубове. Отварям скоба тук, 

моля комисията още сега да бъде свикана и да проведе своето заседание за определяне на 

двамата представители, тъй като въпроса е от изключителна спешност; Постъпило е 

писмо от „Диагностично консултативен център 1 Разград“ ЕООД град Разград с бизнес 

задача на ДКЦ 1 за 2024 година, насочено към ресорните комисии; Покана за посещение 

на готова сграда на „“Кризисен център на жертви на домашно насилие“ в град Разград, 
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финансирана с дарения от 254 000 щатски долара от Посолството на САЩ, което е 

депозирано от доктор Георги Милков – изпълнителен директор на Център за съзидателно 

правосъдие; Постъпило по имейла също така Писмо от Надежда Калинова, която моли 

общинските съветници да гласуват едномесечните си заплати за семейството на госпожа 

Михнева, за нейното дете Мартин; Постъпило е от Националното сдружение на 

общините в Република България Писмо относно становища по Законопроекта за 

държавния бюджет на Република България за 2024 г.; Предложение от шест на брой 

спортни клубове, които искат да бъде заложен конкретен процент за спорта от всички 

бюджетни разходи в бюджета на общината за 2024 г.  

С това изчерпахме текущите писма, постъпили в звеното. Ако няма други 

предложения…  

Господин Джипов.   

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Благодаря Ви. 

Предлагам да направим това изслушване, за което господин Грънчаров каза, 

защото тази тема с цената на водата в Разград е изключително чувствителна за нашите 

съграждани. Все пак да получим информация на момента. Колегите, ако обичат, да 

подкрепят това изслушване, за да може всеки един от Разград да чуе на момента какво се 

случва и каква евентуално ще бъде цената на водата. Благодаря.  

Г-н Галина Георгиева – Председател на ОбС 

И аз Ви благодаря. 

Господин Монев, имате думата.  

Г-н Антон Монев – „МИР, Кауза Разград“ 

Госпожо председател, във връзка с тази госпожа, не успях да и запомня името, 

която предлага евентуално да дарим месечните си възнаграждения за детето на 

Десислава Михнева, ще го гласуваме ли това нещо? Какво ще се случи с това 

предложение?  

Г-н Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Предложението е насочено към ресорните комисии. 

Г-н Антон Монев – „МИР, Кауза Разград“ 

Аха, тепърва ще мине на комисии? Добре.  

Г-н Галина Георгиева – Председател на ОбС 

По отношение на предложението на господин Джипов, има ли различно от това 

становище, тъй като е в точката – разни. Има ли общински съветници, които ще възразят 

на това предложение, за да не го подлагам на гласуване отделно? Не виждам. В такъв 

случай, ще дам думата на господин Грънчаров, каквото има да уведоми общинския 

съвет. И да ни каже в качеството си на какъв го прави. 

Г-н Мирослав Грънчаров – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Благодаря Ви, уважаема госпожо председател. 

Днеска течеше публично обсъждане за новите предложени цени от 

„Водоснабдяване Дунав“ в Комисията за енергийно и водно регулиране. 

„Водоснабдяване Дунав“ има приет Бизнес-план от 2022 г., съответно има одобрени цени 

за периода 2023-2026 г. и спазвайки закона, Комисията за енергийно и водно регулиране 

иска да ги анексира с цена, с инфлацията, която е към момента. Предложението на 

Комисията за енергийно и водно регулиране е цената да стане 6,08 лв. за кубик, с ДДС, 

при сега действащата 5,37 лв., с ДДС. При разглеждане на обобщените справки става 

ясно, че има три фактора, които обуславят тази висока цена. Единият фактор е огромната 

загуба на вода, при 10 млн. и 400 х.кубика добита вода, ние продаваме и ползваме 3 млн. 



86 
 

и 100 кубика, което е 70 % загуби в тази мрежа. Вторият висок коефициент, това е 

използваната електроенергия, което е в следствие на експлоатирането на тази огромна 

водоснабдителна система Дунав,  която е изключително енергоемка понеже е 

проектирана да обслужва не само Разград, а Търговище, Шумен и Велики Преслав. Има 

един последен фактор, който е много тъжен за нас. Той се нарича „социална поносимост 

на цените на В и К услугите в лева на кубик, с ДДС“, където Разград изпреварва 

драстично Русе, Търново, Добрич, Ловеч, Сливен, Пазарджик и Кърджали.  

В качеството си на общински съветник и председател на групата общински 

съветници от „ПП-ДБ“, и като заинтересовано лице, проявих желание да участвам в 

публичното обсъждане на цената, като изразих несъгласие с тази висока цена и 

предложих мерки за справедливо разпределяне на разходите по експлоатиране на 

система Дунав. Комисията за енергийно и водно регулиране си записаха тези неща. Поех 

ангажимент така и писмено да го отправя това искане към тях. Оказа се, че има резон в 

тази работа и ще потърсим начин това да се случи. Второто, което предложих е във 

връзка с високите енергийни разходи, ако В и К дружеството поиска места и терени за 

разполагане на фотоволтаични паркове, за да станат енергийно независими, общинския 

съвет ще разгледа, а какво ще реши вече е отделен въпрос. Но с удоволствие ще разгледа 

тази възможност да намали разходите на В и К дружеството. За наше съжаление най-

високата цена в България се намира в Разград, а пък социалната поносимост показва, че 

хора от Русе, Търново, Добрич, Ловеч, Сливен и Пазарджик, трябва да си счупят краката, 

за да дойдат да живеят в Разград. Вторият огромен проблем е загубите на вода. За наше 

огромно съжаление последните няколко години, всички областни управители положиха 

някакви усилия да въведат В и К Асоциацията, да я консолидират, но разбира се 

неуспешно. И аз апелирам, ако може и общинския съвет да продължи усилията си в тази 

посока, да стимулира областните управители и съответно колегите кметове от другите 

общини, да приключим този филм, защото 70 % разходи за скъпо добита вода е цена, 

която плаща всеки от Разград. 

Включих се в това представяне в качеството си на общински съветник и като 

заинтересовано лице, и моето становище беше прието от Комисията за енергийно и 

водно регулиране. Държах това да го знаете, за да е ясно колко ще стане цената, ако ние 

не вземем някакви мерки. Благодаря Ви, завърших.  

Г-н Галина Георгиева – Председател на ОбС 

И аз Ви благодаря.  

Ако няма други изказвания по точката, в 16:45 часа закривам днешното заседание. 

Благодаря Ви.  

 

                                                 ПРЕДСЕДАТЕЛ:   

                                                                              /Галина Георгиева/ 

 

                                      ПРОВЕРИЛ СЕКРЕТАР:  

                              /Руско Дянков/ 


